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                     MİLLETVEKİLİ İLHAN AHMET’İN ÖZGEÇMİŞİ

1968 yılında Gümülcine’de doğan İlhan 

Ahmet, İlköğrenimine Gümülcine 1. Merkez 

İlkokulu’nda (İdadiye) , orta öğrenimine de 

Celal Bayar Ortaokul-Lisesi’nde devam etti.   

İlhan Ahmet,  İstanbul Üniversitesi Hukuk 

Fakültesi’nden 1993 yılında bölüm ikincisi 

olarak mezun oldu.

Asıl mesleğinin yanı sıra, toplumsal faali-

yetlerle de ilgilenen İlhan Ahmet, İdadiye 

İlkokulu Encümenliği ve Yüksek Tahsilliler 

Derneği’nde genel sekreterlik görevlerinde 

bulundu.

2004 yılı seçimlerinde Yeni Demokrasi parti-

sinden seçimlere katıldı ve 13.486 oy alarak, 

partinin 1981’ den itibaren ilk ve son azınlık 

milletvekili oldu. 

2007 seçimlerinde 15 076 oy alarak gücünü 

arttırmasına rağmen milletvekili seçilemedi, 

ancak PASOK ildeki 3 sandalyenin 2’sini ka-

zandı, Yeni Demokrasi de E. Stilianidis’in 15 

439 oyu ile bir milletvekili seçmiş oldu.

2009 yılındaki seçimlerde 8,323 aldı, ama E. 

Stilianidis yine 10 056 oy alarak Yeni Demok-

rasi’ ye bir sandalye kazandırdı. Aynı yıl, Yeni 

Demokrasi partisinin liderliğine A. Samaras’ 

ın getirilmesiyle, İlhan Ahmet partiden ayrıldı 

ve  Dora Bakoyanni’ nin Demokratik İttifak’ 

ına geçti.

Partinin merkez komitesi üyesi olarak Mayıs 

2012 seçimlerine katıldı ve 11.207 oy aldı ve 

PASOK’ tan sonra il genelinde ikinci sıraya 

geçti, Yunanistan çapında iller genelinde en 

yüksek oyu alarak Rodop ilini Yunanistan 

birincisi yaptı, ancak  partisinin ülke çapın-

da oyları sadece %2.56  olduğundan parti 

%3’lük seçim barajını aşamadığı için meclise 

giremedi. 



Demokratik İttifak, Yeni Demokrasi ile birle-

şince de, F. Kuvelis’ in teklifini kabul ederek 

2012 yılı Haziran seçimlerinde Rodop De-

mokratik Sol listesinin  başına getirildi.

12.318 oy alarak yine Yunanistan çapında 

iller genelinde en yüksek oy olarak Rodop 

ilini Yunanistan birincisi yaptı fakat milletvekili 

seçilemedi ve koltuğunu yine 12.527 oy alan 

ve Rodop Hıristiyanlarının mecliste temsilsiz 

kalma riskini propaganda yapan Evripidis 

Stilianidis aldı, çünkü PASOK, SYRIZA ve 

DİMAR partilerinin liste başlarında müslüman 

adaylar bulunmaktaydı. 

Ocak 2015 seçimlerinde POTAMİ partisinden 

aday oldu.

S. Theodorakis’ in kararıyla bu yılın Eylül 

2015 seçimlerinde Rodop ilinde POTAMİ’ nin 

oy pusulasının başına geçti.

Bu seçimlerde, POTAMİ Rodop  ilinde 

(20,91%) yüksek bir oran alarak, başarı sağ-

ladı ve üçüncü kez Yunanistan çapında illler 

genelinde en yüksek oyu alarak Rodop ilini 

Yunanistan birincisi yaptı ve  3 sandalyeden 

birini (1) kazanmayı başardı, böylece sekiz 

yıl sonra 12 082 oy alarak tekrar milletvekili 

seçildi.

  

İlhan Ahmet 2017 yılında Demokratik İttifak 

Partisindeki  Pasoka  geçti.

Türkiyenin saygın Think – Thank merkezle-

rinden olan Bab-ı Ali Toplantıları merkezinin 

Başkan Yardımcılığı görevinde bulundu ve 

halen de bu merkezin üyesidir. 

ABD’de yer alan “International Visitors on A 

project for Young Muslim   Leaders on United 

States Political, Social and Educational Issu-

es” programının üyesidir . 

Merkezi Londra’da bulunan uluslararası bir 

örgüt olan  “The Coexistence Trust” üyesi 

olup İslamofobi ( İslama karşı korkuların ye-

nilmesi ve tanıtılması )  ve  Antisemitizim ile 

mücadele örgütünün üyesidir. 

İngilizce öğretmeni  Belgin Hakkı ile evli olan 

İlhan Ahmet, bir kız, bir  çocuk babası olup 

ingilizce bilmektedir.
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SORU ÖNERGESİ
                                                                            Protokol No: 1065/11-11-2015
A)MALİYE BAKANI’NA,
B)EKONOMİ, GELİŞME VE TURİZM BAKANI’NA,
C)ÇALIŞMA-SOSYAL SİGORTA VE SOSYAL YARDIMLAŞMA BAKANI’NA,                                                                                    
KONU: Trakya’da bulunan işyerlerine % 12 çalışma primi ödenmesi 
                                                                                              Atina, 11 Kasım 2015

Trakya’da bulunan işyerlerine % 12 çalışma primi ödenmesi 

Sayın bakanlar, 

Trakya’da bulunan işyerlerine % 12 çalışma primi 

verilmesi 1976 yılından beri yapılan kurumlaşmış 

bir yardım olmasına rağmen, 2010 yılının 1. yarı-

yılından beri ödenmemektedir. 

Bu konu için ilgili bakanlıklara ve İş ve İşçi Bulma 

Kurumları’na defalarca başvuruda bulunulmasına 

rağmen, sorun bugüne kadar çözüme ulaşmamış-

tır.

O zamandan bugüne kadar biriken para miktarı, 

Doğu Makedonya ve Trakya işyerleri için toplam-

da 240 milyon Euro’ya yaklaşmaktadır. Yunan 

devleti tarafından devam eden bu tutarsızlık, 

bir bölüm işyeri için dönüşü olmayan sonuçlar 

doğurmuştur. Diğerleri için, yani ekonomik krizle 

mücadele eden ve yaşamaya çalışan işyerleri 

için, hakları olan primlerin ödenmesi konusunda-

ki beklentilerinin artık tehlikeye girdiği apaçıktır. 

Ayrıca, bölgemiz kurumlarının alternatif önerisi 

vardır, o da, kamuya olan olası borlarının primler-

le mahsubu yönündedir.

Kurumlaşmış bir yardımın ödenmemesi, Trak-

ya’daki işyerlerine maddi problemlerden mada, 

vergi kanununa göre işyerleri bu yardımı her 

yılki gelir beyannamelerinde bildirmek zorunda 

olduklarından dolayı, bu ayrıca kavramsal kazanç 

olarak görünmekte ve bu nedenle de üstüne bir 

de vergi ödemektedirler.

Yukarıdakileri müteakiben sorulur,

Trakya’daki işyerlerine % 12 çalışma primi artık 

ne zaman ödenecektir? 

Soruyu soran milletvekili, 

Rodop Milletvekili, İlhan Ahmet       
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

ΚΟΝU :Trakya’daki İşletmelere Devlet Desteği Hakkında 2015 – 
İlhan AHMET, bölgede çığ gibi büyüyen işsizlik sorununu gündeme getirdi 

İlhan AHMET, bölgede çığ gibi büyüyen işsizlik 
sorununu gündeme getirdi

POTAMİ Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Doğu 

Makedonya - Trakya bölgesinde, işletmeleri güç-

lendirmek ve müteşebbislere destek olmak için 

1976 yılından bu yana devlet tarafından verilen % 

12 istihdam teşvi-

kinin  bahse konu 

işverenlere 2010 

yılından bu yana 

ödenmediğini 

hatırlatarak, bu 

durumun bölge-

deki işsizlik oranının daha da artmasını tetikleye-

ceği uyarısında bulundu.

İlhan AHMET, Maliye Bakanı, Çalışma, Ekonomi, 

Denizcilik, Altyapı ve Turizm Bakanı ile Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’na hita-

ben sunmuş olduğu soru önergesinde, ekonomik 

krizin en ağır hissedildiği bölgelerden olan Doğu 

Makedonya – Trakya Bölgesi’nde günden güne 

artan işsizlik rakamlarının korkutucu boyutta ol-

duğunu belirterek, bölgede işsizlikle mücadeleye 

önemli katkısı olan % 12 istihdam teşvikinin bir an 

önce işverenlere yeniden ödenmeye başlamasını 

talep etti.

2010 yılından bu yana devletin bölgedeki işve-

renlere ödemesi 

gereken teşvik 

tutarının 240 mil-

yon Euro ya ulaş-

tığını söyleyen 

İlhan AHMET, 

ülkenin içinden 

geçtiği bu zor ekonomik koşullarda, kriz ortamına 

rağmen bölgedeki işletmelerin ayakta kalabilme-

si, yeni müteşebbislere destek olunabilmesi ve 

çığ gibi büyüyen işsizler ordusuna yeni işsizlerin 

eklenmemesi için bu teşviklerin elzem olduğunu 

vurgulayarak, devletin ivedilikle ödemelere yeni-

den başlaması gerektiğinin altını çizdi.

Bu bağlamda milletvekili, ilgili bakanlara, bahse 

konu ödemeleri ne zaman yapmayı düşündükleri-

ni sordu.   
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ΚΟΝU :Trakya’daki İşletmelere Devlet Desteği Hakkında 2015 – 
Trakya’daki işletmeler devlet desteğine yeniden kavuşabilecek mi?

Trakya’daki işletmeler devlet desteğine yeniden 
kavuşabilecek mi?

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Doğu Makedon-

ya - Trakya Bölgesi’ndeki  işletmeleri güçlendir-

mek ve müteşebbislere destek olmak için devlet 

tarafından sağlanan % 12 istihdam teşvikinin 

devamlılığı talebini  bir kez daha meclis gündemi-

ne taşıdı.

Ekonomi Bakanı ile Çalışma, Sosyal Güvenlik 

ve Sosyal Dayanışma Bakanı’na hitaben yatır-

dığı yazılı soru önergesinde İlhan AHMET, AB 

İstatistik Kurumu (Eurostat)’nun son verilerinde 

Yunanistan’ın en fakir bölgesi olan Doğu Make-

donya - Trakya’nın AB’nin de en fakir 20 bölgesi 

arasında açıklandığına dikkati çekerek, işsizlik 

oranının korkutucu 

boyutlara ulaştığı 

bölgede küçük ve 

orta ölçekli işletmele-

rin desteklenmesinin 

önemini bir kez daha 

hatırlattı.

Trakya’daki işletme-

lere 1976 yılından bu 

yana devlet tarafın-

dan verilen % 12 istihdam teşvikinin 2010 yılın-

dan bu yana ödenmediğini, 2010’nun 1. yarıyılın-

dan bugüne kadar ödenmesi gereken bu  teşvik 

tutarının 240 milyon euro ya ulaştığını söyleyen 

milletvekili, Trakya’daki işletmelerin, hükümetin 

bu konudaki yükümlülüklerini yerine getirmesi 

doğrultusundaki beklediklerini de dile getirdi.
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AB Rekabet Komiseri, “Dezavantajlı bölgelerdeki 

yeni yatırımlara destek primi mümkün”

Soru önergesinde İlhan AHMET, AB Rekabet 

Komiseri’nin konuyla ilgili, “Yeni yatırımlar söz ko-

nusu olmak üzere, Doğu 

Makedonya - Trakya gibi 

dezavantajlı bölgelerdeki 

girişimlere çalışma des-

tek primi ödenebileceği” 

ve ayrıca, “Kitle İletişim 

Araçları’na (MME) da 

destek yardımı verilme-

sinin mümkün olduğunu” 

belirten açıklamasına da 

atıf yaptı. 

İlhan AHMET, devlet 

desteğinin hayata geçiril-

mesi için inisiyatifin üye ülkeye bırakıldığının altını 

çizerek, Genel Muafiyet Yönetmeliği’ne göre (no. 

6512014), öngörülen tüm şartlar yerine getirildiği 

takdirde, hatta tüm şartlar sağlanamamış olsa bile 

ilgili komisyon tarafından üye ülkenin başvurusu-

na uygunluk onayı verilebileceğinin ilgili düzenle-

mede yer aldığını söyledi.

AB’nin düzenlemesine rağmen hükümet, devlet 

desteğini Trakya’ya geri vermeyi düşünmüyor 

mu?

Bu bilgiler ışığında ilgili bakanlara, İş ve İşçi 

Bulma Kurumu (OAED) aracılığıyla Trakya’daki 

işletmelere yeniden % 12 istihdam desteği sağla-

nabilmesi için ne doğrultuda hareket edeceklerini 

soran milletvekili, AB Rekabet Komiseri’nin açıkça 

belirttiği imkânın ardından, bu devlet desteğinin 

Trakya’daki işletmelere sağlanma-

ması için herhangi bir neden olup 

olmadığının cevabını istedi.Hatırla-

nacağı üzere Rodop Milletvekili İlhan 

AHMET, 1065/11.11.2015 sayılı soru 

önergesinde ilgili bakanlardan, Trak-

ya’daki işletmelere sağlanan % 12 

istihdam teşvikinin işverenlere yeni-

den ödenmeye başlamasını ivedilikle 

talep etmişti.

Milletvekilinin talebine Ekonomi 

Bakanlığı’ndan gelen cevapta, bahse konu devlet 

desteği uygulamasının amacını yerine getirerek, 

işlevini tamamladığı belirtilmişti
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 04 Aralık 2015 

ÇALIŞMA,                 Prot. No. :890

SOSYAL GÜVENLİK VE     

SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLIĞI

Yunan Parlamentosu’na

BAĞIMSIZ MECLİS    Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

DENETİMİ BÖLÜMÜ   Soru Önergeleri Bölümü 

Adres :  Stadiou 29       Atina

P.K. - Şehir: 101 10 – Atina

TELEFAX: 210 5203872        

Bilgi için:  Z.Adamopoulou   BİLDİRİ:1. Milletvekili İlhan Ahmet 

Telefon:  2131516472   (Yunan Parlamentosu)

e-mail: ypertns@ypakp.gr

     

KONU: Trakya’ daki işletmelere %12lik iş gücü desteğinin ödenmesi  
İLGİLİ SORU:1065/11.11.2015 sayılı Soru Önergesine CEVAP

Trakya’ daki işletmelere %12lik iş gücü desteğinin 
ödenmesi   hakkında Bakanlık cevap verdi

Milletvekili İlhan Ahmet’ in Yunan Parlamentosu’ 

na sunmuş olduğu yukarıdaki soru önergesi ile 

ilgili olarak, size aşağıdaki bilgileri sunuyoruz:

2010 yılının ilk altı ayına kadar, bu destek, normal 

olarak ve geçerli kanunun öngürdüğü şekilde 

hak sahibi işletmelere ödenmiştir. Daha sonraki 

zaman dilimleri için ise, ilgili ödemeler, Ekonomi, 

Kalkınma ve Turizm Bakanlığı’ ndan onaylandı-

ğında ve ödenekler Çalışma, Sosyal Güvenlik ve 

Sosyal Dayanışma Bakanlığı aracılığıyla OAED 

(İş ve İşçi Bulma Kurumu) hesabına aktarıldığın-

da gerçekleşecektir.  

Ayrıca, sizi bilgilendirmek isteriz ki, 1767/88 (Res-

mi Gazete- ΦΕΚ 63/A/6-4-1988) kanunun 21. 

maddesinde belirtilen ve bu madde 1836 sayılı 

kanunun (Resmi Gazete- ΦΕΚ 79/A’/14-3-1989) 

32. maddesi ile değiştirildiğinden, ve işletmelerin 

bu ekomomik desteğin ödenmesi  ile ilgili talepleri 

vesilesiyle ve söz konusu ödeneklerin Çalışma, 

Sosoyal Güvenlik ve Sosyal Yardım Bakanlığı 
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aracılığıyla Ekonomi, Kalkınma ve Turizm Ba-

kanlığı’ndan OAED (İş ve İşçi Bulma Kurumu)  

bütçesine aktarılmadığından dolayı, Kurumun 

Yönetim Kurulu 2127/33/08-07-2014 sayılı kararı 

ile aşağıda belirtilenleri kararlaştırmıştır:

‘1.- 1767/1988 sayılı kanunun 21. Maddesi ge-

reğince, OAED’ in (İş 

ve İşçi Bulma Kuru-

mu’ nun)  işletmelere 

bu  işgücü desteğini 

ödeyebilmesi için, bu 

ilgili ödemelerin de yer 

aldığı devlet bütçesin-

den ödenek alması 

gerekmektedir.

Yukarıda belirtilen bu destek ödemelerini OAED’ 

in gerçekleştirebilmesi için devlet bütçesi tara-

fından Kuruma ödeme yapılması şarttır. Bu şart 

da, 1767/1988 sayılı kanunun 21. Maddesinde 

bu ödemenin OAED (İş ve İşçi Bulma Kurumu) 

bütçesinden yapılabileceği açıkça belirtilmediğin-

den kaynaklanmaktadır. Sonuç olarak, OAED (İş 

ve İşçi Bulma Kurum), başvuru yapan işletmelere 

yukarıda belirtilen bu ekonomik desteği sağlamak 

hakkına sahip değildir. Aksi takdirde, Anayasaya 

(md. 80, fıkra 1) aykırı olacaktır, çünkü anayasa-

ya göre mevcut yasa yada başka özel bir tüzük 

olmadan destek sağlanamıyor.

2- İlgili Bakanlıkların bilgilendirilmesi, yani: Kal-

kınma ve Rekabet Bakanlığı, Çalışma, Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Yardım Bakanlığı’nın, OAED’ 

in (İş ve İşçi Bulma Kurumu’nun) bu ekonomik 

desteği vermeye hakkı olmadığı ile ilgili bilgilen-

dirilmesi, yukarıda belirtilen kanunun hükümleri 

gereğince bu ödenekler OAED’ in (İş ve İşçi 

Bulma Kurumu’nun) bütçesine aktarılana kadar 

OAED, bu ekonomik  destek ile ilgili hiçbir ödeme 

yapamıyor.

3- İş gücü maliyetleri ile ilgili bu ekonomik  destek  

için başvuru yapmış olan tüm işletmeler OAED 

birimleri tarafından bilgilendirilmelidirler, yani yu-

karıda belirtilen kanunun hükümleri gereğince bu 

söz konusu ödenekler Çalışma, Sosyal Güven-

lik ve Sosyal Yardım 

Bakanlığı aracılığıyla 

Ekonomi, Kalkınma ve 

Turizm Bakanlığı’ndan  

OAED’ in (İş ve İşçi 

Bulma Kurumu’nun) 

bütçesine aktarılana 

kadar OAED bu eko-

nomik  destek ile ilgili 

hiçbir ödeme yapamıyor.

Son olarak da, size şunu bildirmek istiyoruz:  

OAED (İş ve İşçi Bulma Kurumu), 62495/21-07-

2014 sayılı evrağı ile, tüm birimlerini bilgilendir-

miştir, ve onlara bu ekonomik destek için başvu-

ruda bulunmuş olan işletmeleri bilgilendirmeleriyle 

ilgili talimat vermiştir, yani OAED (İş ve İşçi Bulma 

Kurum), bu söz konusu ödenekler Çalışma, 

Sosyal Güvenlik ve Sosyal Yardım Bakanlığı 

aracılığıyla Ekonomi, Kalkınma ve Turizm Bakan-

lığı’ndan  OAED’ in (İş ve İşçi Bulma Kurumu’nun) 

bütçesine aktarılana kadar, başvuru yapan işlet-

melere yukarıda belirtilen bu ekonomik desteği 

sağlamak hakkına sahip değildir.

Kalan kısımlarla ilgili olarak cevap vermeğe 

yetkili, sorunun yöneltildiği diğer bakanlık olan, 

Ekonomi, Kalkınma ve Turizm Bakanlığı’ dır.

                

BAKAN VEKİLİ

OURANİA ANTONOPOULOU
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 04-12-2015 

EKONOMİ KALKINMA               Prot. No. :125074

VE TURİZM BAKANLIĞI    Yunan Parlamentosu’na

BAĞIMSIZ MECLİS     Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

DENETİMİ BÖLÜMÜ    Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Adres :  Nikis 5

  Pl. Syndagmatos 

P.K. - Şehir: 10180        BİLDİRİ:1. Milletvekili İlhan Ahmet 

Bilgi için:  N. Stamatiou    (Yunan Parlamentosu)

Telefon:  210 333 20 33       

     

KONU:  1065/11.11.2015 sayılı Soru Önergesine CEVAP

Bakanlık, Trakya’daki işletmelerle ilgili cevap verdi

Milletvekili İlhan Ahmet’ in Yunan Parlamentosu’ 

na sunmuş olduğu yukarıdaki soru önergesi ile 

ilgili olarak, sizi bilgilendirmek isteriz ki, 1988’ den 

itibaren var olan bu uygulama, amacını çoktan  

yerine getirmiş olduğundan, artık eskimiş kabul 

edilmektedir. Yürürlükte yeni bir düzenlemeye 

gidilecek, ticaret ve sanayi girişimciliğindeki yeni 

verileri ve var olan ΑΒ hukukuna uyumu ölçüt 

alarak,  bu düzenleme Meclis’e oylamaya sunu-

lacaktır. Eski borçlarla ilgili olarak da, mevcut AB 

hukuku ile çakışmayacak çözümler incelenmek-

tedir.

    

            

Bakan

Giorgos Stathakis  

DAHİLİ DAĞITIM 

Bakanın Bürosu

Meclis Denetim Bölümü
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Gümülcine, 02-03-2016
Trakya Bölgesi’ndeki işletmelere devlet desteği için OAED’in 
kasası para bekliyor

Trakya Bölgesi’ndeki işletmelere devlet desteği için 
OAED’in kasası para bekliyor

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Trakya Böl-

gesi’nde işletmelere devlet tarafından sağlanan 

ancak 2010 yılından bu yana kesintiye uğrayan 

% 12 istihdam teşvikinin  yeniden ödenmeye 

başlanması yönündeki talebine, Çalışma, Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanlığı’ndan 

yanıt geldi.

Bakanlık cevabında, 2010 yılına kadar hak sahibi 

işletmelere doğrudan sağlanan % 12 istihdam 

teşvikinin bu yılın ikinci yarısından itibaren 

OAED (İş ve İşçi Bulma Kurumu)’in hesabından 

ödenmesi şeklinde düzenleme yapıldığı belirti-

lerek, buna göre; işletmelere OAED üzerinden  

bu işgücü desteğinin ödenebilmesi için kuruma, 

devlet bütçesinden ödenek aktarılması gerektiği 

kaydedildi. 

OAED’ in, kendi bütçesinden bu kaynağı sağla-

ma yükümlülüğüne sahip olmadığının belirtildiği 

cevapta, Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Soyal 

Yardım Bakanlığı aracılığıyla Ekonomi, Kalkınma 

ve Turizm Bakanlığı’ndan OAED ’in bütçesine 

aktarım olana kadar OAED’in bahse konu ekono-

mik destekle ilgili kendi bütçesinden herhangi bir 

ödeme yapamayacağı ifade edildi.

% 12 istihdam teşviki tamamen sona mı eriyor? 

Milletvekilinin soru önergesine, Ekonomi, Kalkın-

ma ve Turizm Bakanlığı’ndan gelen yanıtta ise 

işletmelere sağlanan bu % 12 istihdam teşvikinin 

amacına ulaştığı ve hedeflenen desteği yerine 

getirdiği belirtilerek, artık görevini tamamladığı 

kaydedildi.

Uygulamayla ilgili olarak yeni bir düzenlemeye gi-

dileceğinin belirtildiği cevepta, birikmiş ödemeler 

için ise Avrupa Birliği hukuku ile çakışmayacak bir 

çözüm arayışı içinde olunduğu ifade edildi.

Milletvekili İlhan AHMET, 1065/11.11.2015 sayı ve 

tarihli soru önergesinde, Doğu Makedonya -Trak-

ya Bölgesi’nde artan işsizlikle mücadeleye ciddi 

katkısı olacağına işaret ettiği bu devlet desteğinin, 

ülkenin içinden geçtiği kriz ortamında bölgede-

ki işletmelerin ayakta kalabilmesi ve hatta yeni 

müteşebbislere destek olunabilmesi açısından 

da işverenlere yeniden sağlanmasının önemine 

dikkati çekmişti.   
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Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı 2

              KONU :Trakya’daki İşletmelere Devlet Desteği Hakkında 2015 - 
Trakya Bölgesi’ndeki işletmelere devlet desteği için OAED’in kasası para bekli-
yor

Trakya Bölgesi’ndeki işletmelere devlet desteği için 
OAED’in kasası para bekliyor

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Trakya Böl-

gesi’nde işletmelere devlet tarafından sağlanan 

ancak 2010 yılından bu yana kesintiye uğrayan 

% 12 istihdam teşvikinin  yeniden ödenmeye 

başlanması yönündeki talebine, Çalışma, Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanlığı’ndan 

yanıt geldi.

Bakanlık cevabında, 2010 yılına kadar hak sahibi 

işletmelere doğrudan sağlanan % 12 istihdam 

teşvikinin bu yılın ikinci yarısından itibaren OAED 

(İş ve İşçi Bulma Kurumu)’in hesabından öden-

mesi şeklinde düzenleme yapıldığı belirtilerek, 

buna göre; işletmelere OAED üzerinden  bu 

işgücü desteğinin ödenebilmesi için kuruma, 

devlet bütçesinden ödenek aktarılması gerektiği 

kaydedildi. 

OAED’ in, kendi bütçesinden bu kaynağı sağla-

ma yükümlülüğüne sahip olmadığının belirtildiği 

cevapta, Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Soyal 

Yardım Bakanlığı aracılığıyla Ekonomi, Kalkınma 

ve Turizm Bakanlığı’ndan OAED ’in bütçesine 

aktarım olana kadar OAED’in bahse konu ekono-

mik destekle ilgili kendi bütçesinden herhangi bir 

ödeme yapamayacağı ifade edildi.

% 12 istihdam teşviki tamamen sona mı eriyor? 

Milletvekilinin soru önergesine, Ekonomi, Kalkın-

ma ve Turizm Bakanlığı’ndan gelen yanıtta ise 

işletmelere sağlanan bu % 12 istihdam teşvikinin 

amacına ulaştığı ve hedeflenen desteği yerine 

getirdiği belirtilerek, artık görevini tamamladığı 

kaydedildi.

Uygulamayla ilgili olarak yeni bir düzenlemeye gi-

dileceğinin belirtildiği cevepta, birikmiş ödemeler 

için ise Avrupa Birliği hukuku ile çakışmayacak bir 

çözüm arayışı içinde olunduğu ifade edildi.

Milletvekili İlhan AHMET, 1065/11.11.2015 sayı ve 

tarihli soru önergesinde, Doğu Makedonya -Trak-

ya Bölgesi’nde artan işsizlikle mücadeleye ciddi 

katkısı olacağına işaret ettiği bu devlet desteğinin, 

ülkenin içinden geçtiği kriz ortamında bölgede-

ki işletmelerin ayakta kalabilmesi ve hatta yeni 

müteşebbislere destek olunabilmesi açısından 

da işverenlere yeniden sağlanmasının önemine 

dikkati çekmişti.   
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SORU ÖNERGESİ
                                                                                  Protokol No: 2202/07-01-2016 
                                                   Atina, 7-1-2016
İçişleri ve İdari İmar Bakanı’ nın dikkatine,

KONU: Trakya’ daki azınlık üyelerinin ulusal ASEP sınavlarıyla, Yunan kamu 
sektöründe istinai bir şekilde işe alınmasına ilişkin yönetmeliğin uygulanması

Trakya’ daki azınlık üyelerinin ulusal ASEP sınavlarıyla, 
Yunan kamu sektöründe istinai bir şekilde işe alınmasına 

ilişkin yönetmeliğin uygulanması

Sayın Bakan,

Batı Trakya’ daki Müslüman Azınlığa ait Vakıf 

mallarının Yönetim ve İdaresi ile ilgili 3647/2008  

sayılı yasanın 23. Maddesi ile (Resmi Gazete 

-FEK 37/29.2.2008), ve 2190/1994 sayılı yasanın 

14. Maddesi’nin sonuna 7’inci bir paragraf ek-

lenmesi öngörüldüğü üzere: “Yunanistan çapın-

da gerçekleşen ulusal ASEP (Personel Seçme 

Yüksek Kurulu) sınavlarıyla, süresiz özel hukuk 

iş sözleşmeli ve devamlı kadrolu personel için 

Üniversite, Meslek Okulu, Lise ve Mecburi Eğitim 

kategorilerine personel alımında, personel kadro-

larının binde beşi (%ο5), Trakya’ daki Müslüman 

Azınlık üyeleri olan Yunan vatandaşları tarafından 

karşılanır, bu kişiler, Trakya’ daki belediye nüfus 

sicillerine kayıtlı yada ülkenin başka belediyesine 

kayıtlı fakat kaydını Trakya belediyesinden almış 

olan kişilerdir. ASEP yaptığı bildiri ile her vilayete, 

kurum ve 

kategori-

ye göre 

yukarıda 

belirtilen 

orana 

tekabül 

eden 

kadroların 

dağılımını 

gerçekleş-

tirir”.

Bu yasal 

girişim, Trakya’ daki Azınlık üyelerinin gerekli 

adil katılımına dayanan, ekonomik yaşamları ve 

kariyer gelişimleri için pozitif bir ayrımcılık ölçü-

sü olarak algılanmıştır. Bu da, kamu sektöründe 

istihdam yoluyla, geçmişteki yanlışlara ve hak-
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sızlıklara tazminat olarak ve  Trakya’ daki Azınlık 

öğrencilerinin yüksek eğitime (ülkedeki Üniver-

sitelere –AEİ- ve Yüksekokullara –TEİ-) istisnai 

olarak girişlerini sağlayan 2341/95 sayılı kanunun 

devamı olarak kabul edilmiştir.

Bu söz konusu hüküm, yürürlüğe gireli yedi yıl 

olmasına nazaran, ülkenin içinde bulunduğu eko-

nomik sıkıntı ve borç ödeme yükümlükleri, kamu 

sektöründeki işe alımları büyük ölçüde kısıtlamış 

ve nüfusun işe alınmayı hak eden büyük bir bölü-

münü çıkmaza sürüklemiştir. 

Yukarıdakileri mütaekiben:

A) Kanun yürürlüğe girdiği tarihten itibaren, 

3647/2008 sayılı yasanın öngördüğü,  Yunanis-

tan çapında gerçekleşen kamu personeli seçme 

(ASEP) sınavlarıyla, süresiz özel hukuk iş sözleş-

meli ve devamlı kadrolu personel için Üniversite, 

Meslek Okulu, Lise ve Mecburi Eğitim kategori-

lerine personel alımında, personel kadrolarının 

binde beşi (%ο5), Trakya’ daki Müslüman Azınlık 

üyeleri olan Yunan vatandaşları tarafından karşı-

lanması mutlak bir şekilde uygulandı mı? 

B) 2008 yılından itibaren, Trakya’ daki Müs-

lüman Azınlık üyesi toplam kaç vatandaş, kamu 

personeli seçme (ASEP) sınavlarıyla binde 5’lik 

oranla yunan kamu sektörüne atandı?

C) Hükümet, bu binde 5’ lik pozitif ayrım-

cılık ölçüsünü, Trakya’ daki Müslüman Azınlık 

üyesi vatandaşlarına, kamu personeli seçme 

(ASEP) sınavları dışında, yine ASEP çerçevesin-

de yapılan, örneğin, itfaiye eri alımı sınavlarında 

da uygulayacak mı? Çünkü yakın zamana kadar 

Azınlık üyelerinin böyle bir talebi olmasına rağ-

men hükümet onların bu talebini reddetmiştir, bu 

reddin sebebi nedir ve hükümet bu tavrında ısrar 

etmeye devam edecek mi?

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili    
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Basın Bülteni – Soru Önergesi
KONU: Azınlık Mensuplarına Devlet Memuriyetinde Binde 5 Kontenjan 
Hükümet, Azınlık mensupları için düzenlenen ‘devlet memuru olmada binde 
5’lik kontenjan hakkı’nı uygulamayı düşünüyor mu?

Hükümet, Azınlık mensupları için düzenlenen ‘devlet me-
muru olmada binde 5’lik kontenjan hakkı’nı uygulamayı 

düşünüyor mu?

POTAMİ Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Azın-

lık mensuplarının kamu personeli seçme sınavı 

(ΑΣΕΠ) ile kamusal alanda sözleşmeli yahut kad-

rolu me-

mur olarak 

istihdam 

edilmesin-

de pozitif 

ayrımcılık 

getiren ve 

Azınlık kamuoyunda ‘devlet memuru olmada bin-

de 5’lik kontenjan hakkı’ olarak bilinen  3647/2008 

sayılı yasanın 23. maddesi ile 2190/1994 sayılı 

yasanın 14. maddesinde yapılan düzenlemelerin 

uygulanıp uygulanmadığını sordu.

İçişleri ve İdari Yapı Bakanı’na hitaben yatırdığı 

soru önergesinde, milletvekili olduğu Trakya Böl-

gesi’nin ülkenin içinden geçtiği ekonomik krizden 

en fazla etkilenen bölge olduğunu, artan işsizlik 

ve kapanan işyeri sayısındaki korkutan rakam-

larla hatırlatan İlhan AHMET, Azınlık mensupları 

için öngörülen bukontenjan hakkının az sayıda 

da olsa bölge insanına sağlayacağı istihdamın 

önemine vurgu yaptı.

İlhan AHMET, yasanın yürürlüğe girdiği 2008 yı-

lından bu yana ekonomik krizdeki ülkenin tasarruf  

tedbirleri kapsamında kamu personeli sayısında 

azalmaya giden uygulamarını hatırlatarak, böylesi 

bir ortamda kamuya personel alımı esnasında 

bahsekonu yasal düzenlemelerle Trakya’daki 

Azınlık mensuplarına pozitif ayrımcılık tanınıp 

tanınmadığını ve 2008 yılından bu yana binde 

5’lik kontenjan hakkı ile kaç kişinin memur olarak 

kamuda istihdam edildiğini sordu.

İtfaiye eri alımlarında Azınlık mensuplarına pozitif 

ayrımcılık tanınsın 

Milletvekili İlhan AHMET, Azınlık mensuplarının, 

kamu personeli seçme sınavı (ΑΣΕΠ) çerçevesin-

de yapılan itfaiye memuru alımlarında da benzer 

şekilde pozitif ayrımcılık kapsamına dahil edil-

mesini talep etti. Azınlığın bu konudaki talebinin 

daha önceden de dile getirildiğini ancak hükümet 

tarafından rededildiğini hatırlatan milletvekili, bu 

reddin nedeni ile hükümetin bugün de aynı talep 

karşısında hala aynı red tutumunu sergilemeye 

devam mı edeceğini sordu.       

%0,5
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Βasın Bülteni - Bakanlık Cevabı

KONU : Azınlık Mensuplarına Devlet Memuriyetinde Binde 5 Kontenjan - Basın 
Bülteni - Bakanlık Cevabı

%0,5’lik devlet memuru kontenjanı hakkında 
Bakanlık’tan cevap geldi

“Devlet memuru olmada binde 5’lik kontenjan 

hakkı”ndan yararlanan Azınlık mensubu sayısı 

belli oldu

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Azınlık men-

supları için düzenlenen ‘devlet memuru olmada 

binde 5’lik kontenjan hakkı’nın hükümet tarafın-

dan uygulanıp uygulanmadığı yönündeki sorusu-

na, ilgili bakanlıktan yanıt geldi.

Milletvekili İlhan AHMET tarafından sunulan 

2202/07.01.2016 sayı ve tarihli soru önergesinde, 

Trakya’daki Azınlık mensuplarına kamu perso-

neli seçme sınavı (ΑSEP) ile kamusal alanda 

sözleşmeli yahut kadrolu memur olarak istihdam 

edilmede pozitif ayrımcılık getiren ve Azınlık 

kamuoyunda ‘devlet memuru olmada binde 5’lik 

kontenjan hakkı’ olarak bilinen düzenlemenin 

2008 yılından bu yana işlevselliğinin ne durumda 

olduğu sorusuna, İçişleri ve İdari Yapı Bakanlı-

ğı’ndan rakamlarla cevap verildi.  

Kaç Azınlık mensubu, ASEP’in binde 5’lik konten-

janı ile kamuda istihdam edildi? 

ΑSEP ile Yunanistan genelinde kamu sektörü-

ne kadrolu yahut söleşmeli personel alımı için 

yayımlanan iş ilânlarında, Trakya’ daki Yunan 

vatandaşı Müslüman Azınlık üyelerine kategoriye 

göre (ΠΕ- Üniversite mezunu, ΤΕ- Teknik Yüksek 

Okul mezunu, ΔΕ- Lise mezunu, ΥΕ- zorunlu 

eğitim) binde 5 kontejan hakkı tanındığının teğit 

edildiği cevapta, 2009 yılında farklı ketegorilerden 

toplam 10 kişiye devlet memuriyeti hakkı sağlan-

dığı kaydedildi.

Buna göre 2009 yılında, 1 üniversite, 7 lise, 2 

teknik yüksek okul mezunu adaya memuriyet 

verilirken, 2015 yılında da 1 zorunlu eğitim, 1 lise, 

1 teknik yüksek okul mezunu 4 kişinin daha kamu 

sektörüne alımının yapıldığı belirtildi.

Binde 5’lik kontenjan kamu sektörü dışındaki 

istihdam alanlarında da uygulanabilir mi? 

Bakanlık cevabında ayrıca, Kamu Personeli 

Seçme Kurulu olarak ASEP’in görev ve yetkilerine 

açıklık da getirilerek, ASEP’te Azınlık mensupla-

rının kamuya personel alımında sağlanılan binde 

5’lik kontenjan hakkını, kamu sektörü dışında 

başka alanlardaki personel alımlarında da geçerli 

kılacak bir uygulamanın, ASEP’in görev ve yetkisi 

dışında olduğu kaydedildi.

Cevapta bunun için, gerekli görüldüğü takdirde 

ilgili bakanlar ve meclis aracılığıyla özel yasal 

düzenlemeye gidilmesi gerektiği belirtildi.
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KONU : Azınlık Mensuplarının İtfaiye Eri Olabilmesi Hakkında - Basın Bülteni - 
Bakanlık Cevabı          
 
Azınlık mensuplarının itfaiye eri olabilmesinde ilgili bakanlık ile Cumhurbaşkan-
lığı’ndan düzenleme şartı

Azınlık mensuplarının itfaiye eri olabilmesi hakkında 

Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı 

Rodop Milletvekili 

İlhan AHMET’in, it-

faiye eri alımlarında 

Azınlık mensupla-

rına, kamu perso-

neli seçme sınavı 

(ΑΣΕΠ) çerçevesin-

de pozitif ayrımcılık 

tanınması yönünde-

ki talebine bakanlık-

tan yanıt geldi.

İçişleri ve İdari Yapı Bakanı’ndan gelen cevapta, 

daimi itfaiye personeli alımlarının 4249/2014 sayı 

ve tarihli yasanın 69. maddesinin hükümlerine 

göre gerçekleştirildiği belirtildi. Milletvekilinin soru 

önergesinde dile getirdiği özel durum benzeri 

konuların düzenlenmesi için, ilgili bakanlık ka-

rarlarının ve Cumhurbaşkanlığı kararnamelerinin 

yayınlanmasının 

beklendiği kayde-

dildi. 

Bakanlık cevabında 

kamu persone-

li seçme sınavı 

(ΑΣΕΠ) ile personel 

alımı konusunda 

ayrıca, Sivil Koru-

ma Genel Sekre-

terliği’nin ve Yunan Polis Teşkilati’ nın daimi ya da 

özel sözleşmeli personel alımlarında, 3647/2008 

(Φ.Ε.Κ. Α΄ 37) sayı ve tarihli yasanın yürürlüğe 

girmesinden bu yana kamu personeli seçme 

sınavı (ΑΣΕΠ) ile herhangi bir kategoride alım 

yapılmadığı da belirtildi.
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Basın Duyurusu - Bilgilendirme

KONU : Azınlık Mensuplarının İtfaiye Eri Olabilmesi Hakkında

İlhan AHMET’in talebiyle artık Azınlık mensupları da itfaiye eri olabilecek

İlhan AHMET’in talebiyle artık Azınlık mensupları da 
itfaiye eri olabilecek

İlhan AHMET’in talebiyle artık Azınlık mensupları 

da itfaiye eri olabilecek Rodopo Milletvekili İlhan 

AHMET’in, itfaiye eri alımlarında Azınlık mensup-

larına binde 5’lik 

kontenjan hakkı 

uygulanması ta-

lebine, bakanlık-

tan olumlu yanıt 

geldi. 

Milletvekilinin, 

İçişleri ve İdari 

Yapı Bakanı’na 

yatırdığı soru 

önergesine istinaden gelen cevapta, Azınlık men-

suplarının üniversite yerleştirmelerinde İtfaiyecilik 

Yüksek Okulları’na başvurabilmesinin ve devlet 

memuriyetinde itfaiye eri olabilmesinin önü açıldı.

İlhan AHMET’in girişimiyle, Azınlık mensuplarının 

İtfaicilik öğrencisi ve İtfaiye eri olabilmesinin önü 

açıldı

Buna göre, Azınlık mensuplarına tanınan üni-

versitelere girmede ve devlet memuru olmada 

binde 5’lik kontenjan hakkının, İtfaiyecilik Yüksek 

Okullarına kaydolma ve itfaiye eri olmada da 

uygulanacağı, 

bakanlık kararı ile 

duyruldu. 

Hatırlanacağı 

üzere dönemin 

Milletvekili İlhan 

AHMET’in talebiy-

le ilk defa 2008 

yılında uygulan-

maya başlayan 

“Azınlık mensuplarına devlet memuru olmada 

ve üniversitelere yerleşmede binde 5 kontenjan 

uygulaması”nın, bundan böyle yine Milletvekili 

İlhan AHMET’in talebiyle, Azınlık mensuplarının 

İtfaiyecilik öğrencisi ve İtfaiye eri olmasında da 

uygulanmasının önü açılmış oldu.   
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 2247/11-01-2016
Atina, 7-1-2016
İçişleri ve İdari İmar Bakanı’ nın dikkatine,
KONU: Rodop İli Kozlukebir Belediyesi’nin mutlak ihtiyaçlarını karşılayacak 
teknik personel alımı

Rodop İli Kozlukebir Belediyesinin mutlak ihtiyaçlarını 
karşılayacak teknik personel alımı

Sayın Bakan,

Kallikratis düzen-

lemesiyle oluşmuş 

belediyelerden olan 

Kozlukebir Beledi-

yesi, 18.178 kişilik  

nüfusu ile Rodop 

bölgesinin nüfus 

bakımından ikinci 

büyük belediyesi-

dir. ‘Yarı- dağlık’ 

olarak tanımlanan 

bu belediye, 57 

yerleşim bölgesin-

den oluşmaktadır 

ve bu bölgelerin birçoğu belediyenin merkezi olan 

Sirkeli’den onlarca kilometre uzakta olup, çok 

yüksekte, adeta Yunanistan-Bulgaristan sınırında 

bulunmaktadır.

Böyle olunca da, yol, kanalizasyon, su taşkınları 
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ve belediye okullarının bakım ve tamiratları gibi 

belediyenin ihtiyaçları da, çok olmakla birlikte 

bazı durumlarda aciliyet arz etmektedir.  

Böyle olmasına rağmen, belediyenin düzgün ve 

verimli çalışabilmesi için gerekli Teknik Hizmet 

kadrosu olmayan Rodop bölgesindeki tek beledi-

ye, bugüne kadar Kozlukebir Belediyesi’dir.

Vatandaşların temel ihtiyaçlarını ve belediyenin 

yeni hizmet yetkilerini karşılamak için, yaptığı 

resmi eylemleri yasallaştırmak için, özellikle de, 

teknik çalışmaların gerçekleşmesinde gerekli olan 

projeleri oluşturabilmesi için, Rodop Bölgesinin 

merkezi Teknik Hizmet Müdürlüğü olan Gümülci-

ne Belediyesi’nden personel isteyebilmek adına 

Belediyelerarası İşbirliği Sözleşmesi yapmıştır.

Fakat, Gümülcine Belediyesi’ nin  33084/29-09-

2015 ptotokol sayılı evrağına göre, bu sözleşme-

nin yenilenmesi mümkün olmamıştır. Böylece, 

Kozlukebir Belediyesi yeni bir dilekçe ile Doğu 

Makedonya ve Trakya Eyalet başkanlığına yeni 

bir başvuru yaparak teknik personel talebinde 

bulunmuştur. Fakat bu başvuru da, aynı şekilde,  

Doğu Makedonya ve Trakya Eyaleti’ nin 5716/22-

10-2015 protokol sayılı evrağı ile reddedilmiştir.

Bu gelişme, Kozlukebir belediyesinde hayati iş-

levsel sorunlara yol açmıştır: a) tartı protokolü ve 

gerçekleşmemiş kamu işleri için kurul oluşturmak 

mümkün olmadığından, bu durum, devam eden 

projelerin de durmasına sebep olacaktır  b) ge-

rekli yeni çalışmaların planlanması ve sunulması 

mümkün olmamaktadır c) belediye, mevcut teknik 

kadrosu ile başlattığı ve ortak finans programla-

rına da girmiş olduğu çalışmaları dahi yürüteme-

mektedir.

Yukarıdakileri müteakiben sorulur:

A) Rodop Bölgesine bağlı Kozlukebir Beledi-

yesi’ ne Teknik Hizmet kadrosu açmak, Bakanlığı-

nızın öncelikleri arasında mı?

B) Kozlukebir belediyesindeki gerekli teknik 

çalışmaların devam edebilmesi için, devam et-

mekte olan çalışmaların aksamaması için, Avrupa 

programları ve ortak finans programları çalışma-

larına faydalanabilmesi için, ki bazı çalışmalar 

halihazırda mevcuttur, Kozlukebir Belediyesi’ne 

kadrolu olarak: Üniversite Eğitimli - Lisans dip-

lomalı bir (1) Mimar, Üniversite Eğitimli - Lisans 

diplomalı bir (1) Topograf, Üniversite Eğitimli 

- Lisans diplomalı bir (1) Makine Mühendisi ve 

Üniversite Eğitimli - Lisans diplomalı (1) İnşaat 

Mühendisi alma talebini yerine getirmeyi düşünü-

yor musunuz ve bunu hangi zaman çizelgesine 

göre yapmayı düşünüyorsunuz? 

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili    
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Basin Bülteni-Soru Önergesi

KONU : Kozlukebir Belediyesi’nin Teknik Personel İhtiyacı Hakkında 
Kozlukebir Belediyesi’nin teknik personel ihtiyacı ne zaman giderilecek?

Kozlukebir Belediyesi’nin teknik personel ihtiyacı 
ne zaman giderilecek?

Rodop İli’nin nüfus bakımın en büyük ikinci 

belediyesi olan ve 57 yerleşim bölgesine hizmet 

vermeye çalışan Kozlukebir Belediyesi’nin teknik 

personel sıkıntısı, Milletve-

kili İlhan AHMET tarafından 

dile getirildi.

İçişleri ve İdari Yapı Baka-

nı’na hitaben yatırdığı soru 

önergesinde milletvekili, 

Kozlukebir Belediyesi’nin 

hizmet sınırları içinde olan 

çoğu yerleşim yerinin merkez Sirkeli’den onlarca 

kilometre uzakta ve yarı dağlık bölgede olduğu 

düşünüldüğünde, özellikle aciliyet arzeden müda-

haleler açısından teknik personel ihtiyacının biran 

önce çözüme kavuşturulmasını talep etti.

İlhan AHMET, Kozlukebir Belediyesi tarafından 

Teknik Hizmet Birimi’nin personel ihtiyacının kar-

şılanması için Gümülcine Belediyesi’ne ve Doğu 

Makedonya - Trakya Eyalet Başkanlığı’na yapılan 

başvurulara, adı geçen yerel yönetimler tarafın-

dan red cevabı verildiğini hatırlatarak, “Rodop 

İli’ne bağlı Kozlukebir Belediyesi’ nin teknik perso-

nel ihtiyacını karşılamak, Bakanlığınızın öncelikle-

ri arasında mıdır?” diye sordu.

Milletvekili öte yandan, Kozlukebir Belediyesi’nce 

belediye bünyesine kadrolu olarak (1) Mimar, (1) 

Jeodezi Mühendisi (Topograf), (1) Makine Mü-

hendisi ve (1) İnşaat Mühendisi talebinin Bakanlık 

tarafından ne zaman karşılanacağının da yanıtını 

istedi. 
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 03-02-2016 

İÇİŞLERİ VE İDARİ REFORMLAR             Prot. No. :39

BAKANLIĞI     Yunan Parlamentosu’na

BAĞIMSIZ YASAMA GİRİŞİMİ    Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

VE MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ             Soru Önergeleri ve 

Adres :  Stadiou 27, Atina   Dilekçe Evrak Başvuru Bölümü’ ne

P.K. - Şehir: 101 83     BİLDİRİ:1. Milletvekili İlhan Ahmet 

Bilgi için: M. – A. Tsoutsoura  (Yunan Parlamentosu)

      L. Spiropoulos

Telefonlar:  2131364033

   2131364405

Faks.:  2131364354

Email:   koinovouleftikos@ypes.gr        

        

KONU: MECLİS DENETİMİ
İLGİ:  2247/11.01.2016 sayılı Soru Önergesi 
Rodop İli Kozlukebir Belediyesi’ ne gerekli Teknik Personel ihtiyacının gideril-
mesiyle ilgili, milletvekili İlhan Ahmet’ in soru önergesine cevap olarak, yetki-
miz çerçevesinde, sizlere aşağıdakileri bildiriyoruz:

Rodop İli Kozlukebir Belediyesi’ ne gerekli Teknik Personel 
ihtiyacının giderilmesiyle ilgili olarak Bakanlık’tan 

cevap geldi

 İlk soru ile ilgili olarak sizlere, düzen-

li teknik hizmeti olmayan birinci derece Yerel 

Yönetim Kuruluşları’ nın  idaresini destekleyen 

yasal düzenleme, 3852/2010 sayılı “ Merkezden 

Bağımsızlaştırılmış İdare ve Özyönetimin Yeni 

Olu;umu – Kallikratis Programı ” Κanunu’nun 95. 

ve 99. maddelerinin hükümlerine dahil edildiğini 

bildiririz. 

 3852/2010 sayılı Kanun’ un 95. madde-

sinin 2. parağrafının hükümlerinde öngörülenler 
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şunlardır: “ Aynı ilin belediyelerinde, yeterli dere-

cede malzeme altyapısı ve personel olmadığın-

dan bazı hizmetler sunulamıyor ise, 94. madde 

ile bunlara verilen ek yetkiler çerçevesinde, teknik 

hizmetler de dahil olmak üzere, ilgili yetkiler için 

de, zorunlu olarak,  ilin merkezi belediyesinden 

yada en yakın başka belediyeden, 31.10.2010’ a 

kadar yayınlanan  Bölge Genel Sekreteri kararıy-

la,  idari destek verilmektedir.”

 Ayrıca, 

3852/2010 Kanunu’ 

nun 99. maddesinin 1. 

ve 2. parağraflarının 

hükümlerinde şöyle 

belirtilmektedir: ‘1. Aynı 

bölgeye ait komşu 

belediyeler aralarında 

sözleşmeler imzalaya-

bilirler ve bu sözleş-

meler çerçevesinde ya 

onlar adına yetki kullanmayı üstlenebilirler yada o 

belediyelere destek verebilirler. Bu sözleşmelere, 

yetkiyi üstlenen belediyenin kamu tüzel kişi olarak 

katılabileceği gibi, yetkiyi üstlenen belediyenin 

hissedar olduğu bir şirket de olabilir. Bu söz-

leşmeler, belediyeler arası işbirliği sözleşmeleri 

olarak adlandırılırlar.

2) Aynı bölgeye ait belediyeler ve dost eyaletler 

aralarında böyle işbirliği sözleşmeleri imzalarlar 

ve bu sözleşmelerle, sözleşmeye dahil edilen bir 

yada daha fazla taraf adına yetki kullanırlar yada 

destek verirler. Bu sözleşmelere, kamu tüzel kişi 

olarak yada yetkiyi üstlenen kurumda hissedar 

olan bir şirket de olabilir. Bu sözleşmelere idari 

kamu dereceleri arası işbirliği sözleşmeleri denir.

 Sonuç itibariyle, yukarıdaki kurumsal 

çerçeveye göre, organize teknik hizmet vere-

meyen Kalikratis düzenlemesiyle oluşmuş olan 

belediyeler, ilin merkezinin bulunduğu belediye-

den (merkezi belediyeden) idari destek isteyebi-

lirler, bu destek zorunlu olarak verilmektedir, yada 

belirli yetkilerin uygulanabilmesi için, aynı eyalete 

ait belediyeler arası ve kamu idari dereceleri 

arası işbirlikleri yada eyaletin kendisiyle işbirlikleri 

yapabilirler.

 Ayrıca, ikinci sorunuz ile ilgili olarak da, 

İçişleri ve İdari Reformlar Bakanlığı’ nın, 1062/13-

01-2016 protokol sayılı evrakı ile,  Makedon-

ya-Trakya Eyalet Yönetimi’ nden  bilgilendirme 

istediğini de size bildirmek isteriz. İlgili cevap 

geldiği anda, Yunan Meclisi yeni evrakımız ile 

bilgilendirilecektir.

      

BAKAN YARDIMCISI 

            

İOANNİS BALAFAS  

(mühür - imza)

Halka Hizmet ve Destek Sekreterliği Şefi

ASLINA UYGUNDUR

EMMANOUİL KİRİMİS
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Basın Bülteni - Bilgilendirme

KONU : Kozlukebir Belediyesi’nin Teknik Personel İhtiyacı Hakkında 
Kozlukebir Belediyesi’ne 12 yeni personel

Kozlukebir Belediyesi’ne 12 yeni personel

Rodop İli’nin nüfus bakımın en büyük ikinci 

belediyesi olan Kozlukebir’e yeni personel alımı 

yapılacağı açıklandı. İçişleri Bakanlığı’ndan ya-

pılan duyuruda, ülke genelinde 

yapılacak sözleşmeli personel 

alımları kapsamında Kozlukebir 

Belediyesi’ne 8 ay sözleşmeli 

12 personel alınacağı kayde-

dildi.

Böylece, Milletvekili İlhan AH-

MET tarafından ilgili bakanlık 

nezdinde dile getirilen Kozlu-

kebir Belediyesi’ndeki personel 

sıkıntısının, bir nebze de olsa 

giderilmesi bekleniyor. 

Hatırlanacağı üzere İlhan AHMET, milletvekili 

olduğu Rodop İli’nin en büyük ikinci belediyesi 

olan ve 57 yerleşim bölgesine hizmet sağlamaya 

çalışan Kozlukebir Belediyesi’nin personel ihtiya-

cını İçişleri Bakanı’na iletmişti. 

7 Ocak 2016 tarihli soru önergesinde milletve-

kili, özellikle merkezden uzak dağlık bölgedeki 

yerleşim birimleri açısından belediyenin teknik 

personel yetersizliğinin biran önce giderilmesini 

talep etmişti.
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 3550/29-02-2016
Atina, 29-2-2016
1-Dışişleri Bakanı’nın 
2-Altyapı, Ulaşım ve Ağları Bakanı’ nın dikkatine,

KONU: Turist Otobüslerinin Yanıkköy (Nimfea) – Makas (Makaza) Sınır Kapısın-
dan geçmesi

Turist Otobüslerinin Yanıkköy (Nimfea) – Makas (Makaza) 
Sınır Kapısından geçmesi

Sayın Bakanlar,

Yanıkköy (Nimfea) – Makas (Makaza) Sınır Kapı-

sı Eylül 2013’ ten itibaren açık olup   çalışmakta-

dır. Avrupa Birliği tarafından finanse edilmiş olan 

bu proje, aynı zamanda Trans-Avrupa Ağlarına 

aittir ve bu sınır kapısının açılması Trakya halkı-

nın yıllarca süre gelen bir talebiydi.

Gümülcine – Yanıkköy –Yunan-Bulgar sınırı, Eg-

natia’ nın 75 hattı, bölgenin geliştirilmiş karayolla-

rı hattı aracılığıyla Gümülcine ve Egnatia Otobanı 

ile bağlantılıdır. Egnatia Otobanı’ nı Makas sınır 

kapısı ve Bulgaristan’ nın ana karayolları hattı 

ile bağlayan bu 75 hattı, Avrupa Karayolları Hattı’ 

nın bir bölümüdür Kuzey Yunanistan’ ın Balkan 

ülkelerine bağlanmasına katkıda bulunması ve 

dolayısıyla da geçişleri arttırarak ulaşım alanın-

daki ulusal 

gelişim 

stratejisini 

güçlendiri-

yor olması, 

bu projenin, 

yani bu hat-

tın hayata 

geçirilme-

si ulusal 

düzeyde 

öncelik 

arzetmektedir.

Bugüne kadar, Yanıkköy (Nimfea) – Makas 

(Makaza) Sınır Kapısı’ ndan 4,5 milyon kişi giriş – 

çıkış yapmıştır ve verilere göre, gelecek yıllarda 
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bu hareketliliğin daha da artması beklenmektedir.

İki ülkenin Dışişleri Bakanlıklarının kararına göre, 

şu anda  Yanıkköy (Nimfea) – Makas (Makaza) 

Sınır Kapısı’ ndan sadece özel araçlar, en fazla 9 

yolcu taşıma kapasiteli minibüsler ve en fazla 3,5 

ton yük taşıma kapasiteli araçlar geçiş yapabili-

yor.

Hatta, Bulgaristan topraklarında hazırlıklar devam 

ederken, araçların fotoğraflarını çekecek ve 

kimliğini tespit edecek elektronik  denetim  düzen-

lemeleri yapılmakta ve turist otobüslerinin giriş 

çıkışı için daha iki yol şeridi eklenmeyi planlan-

maktadır.

Doğu Makedonya – Trakya Eyalet Başkanı Yor-

gos Pavlidis’ in gazetecilere verdiği son demeçte 

de belittiği üzere,  Yanıkköy (Nimfea) – Makas 

(Makaza) Sınır Kapısı’ ndaki teknik gelişmeler ve 

altyapı düzeyindeki düzenlemelerden sonra, artık 

turist otobüslerinin bahar sonuna kadar sınırdan 

geçebilmesi iki hükümetin siyasi iradesine  bağlı-

dır.

Yukarıda belirtilenlerin akabinde sizlere soruyo-

ruz:

A) Bugün, Yanıkköy (Nim-

fea) – Makas (Makaza) Sınır Kapı-

sı’ ndan turist otobüslerinin geçiş 

iznini engelleyecek durumlar var 

mı? Var ise bunlar nelerdir? 

B) Yanıkköy (Nimfea) – 

Makas (Makaza) Sınır Kapısı’ ndan 

turist otobüslerinin geçiş yasağının 

kaldırılmasıyla ilgili olarak bir plan 

var mı, ve turizim sezonu yakla-

şırken, bununla ilgili kamuoyuna 

duyurulabilecek bir tarih var mı?     

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

KONU :Nimfea-Makaza Sınır Kapısı 2016 
İlhan AHMET, “Turist otobüslerinin Yanıkköy - Makas sınır kapısından geçişine 
izin verilsin”

İlhan AHMET, “Turist otobüslerinin Yanıkköy - Makas sınır 
kapısından geçişine izin verilsin”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Yunanistan ile 

Bulgaristan’ı birbirine bağlayan Yanıkköy (Nimfea) 

- Makas (Makaza) sınır kapısının turist otobüsleri-

nin geçişine açılmasını talep etti.

Dışişleri Bakanlığı ile Altyapı, Ulaşım ve Ağları 

Baknlığı’na hitaben yatırdığı soru önergesinde 

milletvekili, Eylül 2013’te açılışı yapılan bahse 

konu sınır kapısından turist otobüslerinin geçişine 

izin veren düzenlemenin ne zaman hayata geçiri-

leceğini sordu.

Her iki ülkenin bölge insanının yıllardır ortak 

beklentisi olan Yanıkköy - Makas sınır kapısının 

önemine vurgu yapan İlhan AHMET, Kuzey Yu-

nanistan’ı Balkan ülkelerine bağlayan önemli bir 

geçiş noktası olarak bu sınırkapısının açılması ile 

her iki ülkenin turizm, ekonomi ve sosyal ilişkileri-

ne katkı sağlanmasının hedeflendiğini hatırlattı.

Milletvekili sınır kapısının potansiyeline dikkati 

çekerek, bugüne kadar 4,5 milyon kişinin giriş - 

çıkış yaptığı  ve hareketliliğin daha da artmasının 

beklendiği Yanıkköy - Makas’da, iki ülke dışişleri 

bakanlıklarının mevcut düzenlemesine göre şu-

anda sadece özel araç, 9 yolcu taşıma kapasiteli 

minibus ve 3.5 ton yük taşıma kapasiteli araçların 

geçişine izin verildiğini belirtti.

Turist otobüslerinin geçişi için bahara kadar 

gerekli düzenlemenin yapılması doğrultusun-

da Doğu Makedonya - Trakya Eyalet Başkanı 

Yorgos Pavlidis’in iki ülkedeki siyasi iradeye 

yaptığı çağrıyı da hatırlatan İlhan AHMET, zaten 

Bulgar yetkililer tarafından 2016 yılında, gerekli 

trafik elektronik denetim sistemlerinin ve yol şerit 

düzenlemelerinin yapılacağının taahhüt edildiğini 

söyledi.

Milletvekili ilgili bakanlıklardan, bugün hala Yanık-

köy - Makas sınır kapısından hangi gerekçelerle 

turist otobüslerinin geçişine izin verilmediğinin ve 

söz konusu sınırkapısından turist otobüslerinin 

geçiş yasağının kaldırıldığı takdirde olabilecek 

nelerin öngörüldüğünün cevabını istedi.
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SORU ÖNERGESİ
                                                                                 
                                                                        Protokol No: 3726 / 04-03-2016
                                                                                   Atina, 4-3-2016

1- EKONOMİ, KALKINMA VE TURİZM BAKANI’NA,
2- ÇALIŞMA-SOSYAL SİGORTA VE SOSYAL YARDIMLAŞMA BAKANI’NA,                                                                                    
KONU: ‘Trakya’da bulunan işletmelere  % 12 istihdam teşviki ödenmesi’                                        

‘Trakya’da bulunan işletmelere  % 12 istihdam 
teşviki ödenmesi’    

Sayın bakanlar, 

Eurostat’ tan alınan son resmi bilgilere göre, 

Doğu Makedonya ve Trakya Bölgesi, kişi başına 

düşen Gayri Safi Milli Hasıla’ya (AEP’ e) göre,  

Yunanistan’ ın en fakir bölgesini ve Avrupa’nın da 

en fakir 20 bölgesinden birini oluşturmaktadır. 

Her iş pozisyonunun çok değerli bir gelişim ve 

sosyal sorumluluk gösterme unsuru oluşturduğu 

günümüzde, Trakya’ daki orta ölçekli işletmelerin  

ayakta kalabilmesi, bölgenin en büyük ‘işvereni-

nin ’ ayakta kalmasıdır ve hiç şüphesiz ki bölge-

nin ayakta kalması da, durmadan artan işsizliğin 

önlenmesi de yeni bir başlangıç için bir fırsat 

demektir.

Trakya’ daki  işletmeler, ödedikleri vergi ve sigorta 

karşılığında, en azından hükümetin kendi yüküm-

lülüklerini yerine getirmesini beklemektedirler. 

Trakya’da bulunan işyerlerine % 12 çalışma primi-

nin verilmesi, her ne kadar 1976 yılından beri va-

rolan yasallaşmış bir yardım olsa da, 2010 yılının 

1. yarıyılından beri ödenmemektedir. 

O zamandan günümüze kadar birikmiş olan 

ödenmemiş para miktarı, toplam olarak Trakya ne 

Doğu Makedonya’ daki işletmeler için, 240 milyon 

Avro’yu bulmaktadır.

İşletmeler arasındaki sağlıklı rekabete zarar 

vermesi, hatta işletmeler tarafından bu konunun 

tekrar canlandırılması, şimdiye kadar yapılmış 

olan yardımların AB denetim organlarını tarafın-

dan  geriye dönük olarak talep edilmesi tehlikesini 
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doğurabileceğigerekçesiyle, yakın bir zamanda, 

bu %12 çalışma priminin topluluk hukukuna 

uymadığı haberini üretici kurumlara bizzat sizler 

vermiştiniz.

Yeni Demokrasi partisinin Avrupa Parlamentosu 

üyesi Maria Spira-

ki’ nin bu konuyla 

ilgili sorusu üzere, 

Komisyon ceva-

bında, ve özellikle 

de AB Rekabet 

Komiseri cevabın-

da, şunları belirt-

mektedir: “ Yeni 

yatırımlarla bağlan-

tılı olduğu sürece, 

çalışma primi, Doğu Makedonya ve Trakya gibi 

dezavantajlı bölgelerde gerçekleşen çalışmalar 

için ödenebilir. Ayrıca, Orta Ölçekli İşletmelere 

de (MME) bordro 

maliyetleri yanı-

sıra dezavantajlı 

bir pozisyona 

eleman alma 

koşuluyla, destek 

yardımları veril-

mesi de mümkün 

olabilir. 

Dahası, bu söz 

konusu önlemler, 

Genel Muafiyet Yönetmeliği’ ndeki 6512014 sayılı 

kategoriye göre, öngörülen tüm şartlar yerine 

getirildiği takdirde, daha önceden Komisyon’ a 

bildirmeden, üye ülke tarafından  uygulanabilir. “

Hatta, bir devlet destek tedbiri, bu söz konusu 

düzenlemenin tüm şartlarına uyamasa dahi, ilgili 

üye ülke aldığı tedbiri bildirmiş olması ve ilgili uy-

gunluk şartları yerine getirilmiş olması koşuluyla, 

Komisyon tarafından uygunluğu onaylanabilir. 

Her halükârda, bu özel kurallar çerçevesinde, 

devlet destekle-

rinin verilmesiyle 

ilgili karar, her üye 

ülkenin kendisine 

aittir.

Yukarıdakileri mü-

teakiben sorulur,

1. Yuka-

rıdaki cevabın 

bilincinde olarak, 

Trakya’da bulunan 

işyerlerine % 12 çalışma priminin, 2010 yılının 

1. yarıyılından itibaren, İş ve İşçi Bulma Kurumu 

aracılığıyla geriye dönük ödenmesi konusunda 

bundan sonra 

nasıl hareket 

etmeyi düşünü-

yorsunuz?

2. Rekabet 

Komiseri’ nin bu 

beyanından son-

ra da, çalışma 

primi desteğinin 

Trakya’ daki 

işletmelere öden-

memesi için sebepler var mı, varsa da, bunlar 

nelerdir? 

Soruyu soran milletvekili, 

Rodop Milletvekili, İlhan Ahmet       
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

KONU: İlhan AHMET, bölgede çığ gibi büyüyen işsizlik sorununu 
gündeme getirdi 

 İlhan AHMET, bölgede çığ gibi büyüyen işsizlik
 sorununu gündeme getirdi

POTAMİ Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Doğu 

Makedonya - Trakya bölgesinde, işletmeleri güç-

lendirmek ve müteşebbislere destek olmak için 

1976 yılından bu yana 

devlet tarafından verilen 

% 12 istihdam teşvikinin  

bahse konu işverenlere 

2010 yılından bu yana 

ödenmediğini hatır-

latarak, bu durumun 

bölgedeki işsizlik oranı-

nın daha da artmasını 

tetikleyeceği uyarısında 

bulundu.

İlhan AHMET, Maliye Bakanı, Çalışma, Ekonomi, 

Denizcilik, Altyapı ve Turizm Bakanı ile Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’na hita-

ben sunmuş olduğu soru önergesinde, ekonomik 

krizin en ağır hissedildiği bölgelerden olan Doğu 

Makedonya – Trakya Bölgesi’nde günden güne 

artan işsizlik rakamlarının korkutucu boyutta ol-

duğunu belirterek, bölgede işsizlikle mücadeleye 

önemli katkısı olan % 12 istihdam teşvikinin bir an 

önce işverenlere yeniden ödenmeye başlamasını 

talep etti.

2010 yılından bu yana 

devletin bölgedeki 

işverenlere ödemesi 

gereken teşvik tutarı-

nın 240 milyon Euro ya 

ulaştığını söyleyen İlhan 

AHMET, ülkenin içinden 

geçtiği bu zor ekonomik 

koşullarda, kriz ortamına 

rağmen bölgedeki işlet-

melerin ayakta kalabilmesi, yeni müteşebbislere 

destek olunabilmesi ve çığ gibi büyüyen işsizler 

ordusuna yeni işsizlerin eklenmemesi için bu 

teşviklerin elzem olduğunu vurgulayarak, devletin 

ivedilikle ödemelere yeniden başlaması gerektiği-

nin altını çizdi.

Bu bağlamda milletvekili, ilgili bakanlara, bahse 

konu ödemeleri ne zaman yapmayı düşündükleri-

ni sordu.   
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Basın Bülteni - Soru Önergesi
                                                                                            07-03-2016
KONU: Trakya’daki işletmeler devlet desteğine yeniden kavuşabilecek mi?

Trakya’daki işletmeler devlet desteğine yeniden 
kavuşabilecek mi?

Rodop Milletvekili İlhan 

AHMET, Doğu Makedon-

ya - Trakya Bölgesi’ndeki  

işletmeleri güçlendirmek 

ve müteşebbislere des-

tek olmak için devlet 

tarafından sağlanan % 12 

istihdam teşvikinin devam-

lılığı talebini  bir kez daha 

meclis gündemine taşıdı.

Ekonomi Bakanı ile Ça-

lışma, Sosyal Güvenlik 

ve Sosyal Dayanışma 

Bakanı’na hitaben yatırdı-

ğı yazılı soru önergesinde 

İlhan AHMET, AB İstatistik 

Kurumu (Eurostat)’nun son verilerinde Yunanis-

tan’ın en fakir bölgesi olan Doğu Makedonya - 

Trakya’nın AB’nin de en fakir 20 bölgesi arasında 

açıklandığına dikkati çekerek, işsizlik oranının 

korkutucu boyutlara ulaştığı bölgede küçük ve 

orta ölçekli işletmelerin desteklenmesinin önemini 

bir kez daha hatırlattı.

Trakya’daki işletmelere 

1976 yılından bu yana 

devlet tarafından verilen 

% 12 istihdam teşvikinin 

2010 yılından bu yana 

ödenmediğini, 2010’nun 

1. yarıyılından bugüne 

kadar ödenmesi gereken 

bu  teşvik tutarının 240 

milyon euro ya ulaştığı-

nı söyleyen milletvekili, 

Trakya’daki işletmelerin, 

hükümetin bu konudaki 

yükümlülüklerini yerine 

getirmesi doğrultusundaki 

beklediklerini de dile getirdi.

AB Rekabet Komiseri, “Dezavantajlı bölgelerdeki 

yeni yatırımlara destek primi mümkün”

Soru önergesinde İlhan AHMET, AB Rekabet 

Komiseri’nin konuyla ilgili, “Yeni yatırımlar söz 

konusu olmak üzere, Doğu Makedonya - Trakya 

29



gibi dezavantajlı bölgelerdeki girişimlere çalışma 

destek primi ödenebileceği” ve ayrıca, “Kitle İleti-

şim Araçları’na (MME) da destek yardımı verilme-

sinin mümkün olduğunu” belirten açıklamasına da 

atıf yaptı. 

İlhan AHMET, devlet desteğinin hayata geçirilme-

si için inisiyatifin üye ülkeye bırakıldığının altını 

çizerek, Genel Muafiyet Yönetmeliği’ne göre (no. 

6512014), öngörülen tüm 

şartlar yerine getirildi-

ği takdirde, hatta tüm 

şartlar sağlanamamış 

olsa bile ilgili komisyon 

tarafından üye ülkenin 

başvurusuna uygunluk 

onayı verilebileceğinin 

ilgili düzenlemede yer 

aldığını söyledi.

AB’nin düzenlemesine rağmen hükümet, devlet 

desteğini Trakya’ya geri vermeyi düşünmüyor 

mu?

Bu bilgiler ışığında ilgili bakanlara, İş ve 

İşçi Bulma Kurumu (OAED) aracılığıyla 

Trakya’daki işletmelere yeniden % 12 

istihdam desteği sağlanabilmesi için ne 

doğrultuda hareket edeceklerini soran 

milletvekili, AB Rekabet Komiseri’nin 

açıkça belirttiği imkânın ardından, bu 

devlet desteğinin Trakya’daki işletme-

lere sağlanmaması için herhangi bir 

neden olup olmadığının cevabını istedi.

Hatırlanacağı üzere Rodop Milletvekili 

İlhan AHMET, 1065/11.11.2015 sayılı 

soru önergesinde ilgili bakanlardan, Trak-

ya’daki işletmelere sağlanan % 12 istihdam teşvi-

kinin işverenlere yeniden ödenmeye başlamasını 

ivedilikle talep etmişti.

Milletvekilinin talebine 

Ekonomi Bakanlığı’ndan 

gelen cevapta, bahse 

konu devlet desteği 

uygulamasının amacını 

yerine getirerek, işlevini 

tamamladığı belirtilmişti.

IKE Kiraz İşleme Tesisi
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ     22 MART 2016

EKONOMİ KALKINMA               Atina, 22 Mart 2016

VE TURİZM BAKANLIĞI    

BAĞIMSIZ MECLİS     Prot. No. : 32063

DENETİMİ BÖLÜMÜ    Yunan Parlamentosu’na

Adres :  Nikis 5     Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

Pl. Syndagmatos  Soru Önergeleri & Evrak Teslim  Başvuru Bölümü’ ne

P.K.  : 10180         BİLDİRİ:1. Milletvekili sn. İlhan Ahmet 

Bilgi için:  Ioanna Hasiotou  (Yunan Parlamentosu’ nun yetkili Makamı 

Telefon:  210 333 2282      aracılığı ile)          

Bakanlık istihdam teşviki ile ilgili cevap verdi

KONU:  3726/4.3.2015 sayılı soru önergesine CEVAP

Milletvekili İlhan Ahmet’ in Yunan Parlamentosu’ 

na sunmuş olduğu yukarıdaki soru önergesi ile 

ilgili olarak, sizi bilgilendirmek isteriz ki, Ekonomi 

Kalkınma ve Turizm Bakanlığı’ nın yetkileri çerçe-

vesinde istihdam teşviki ödemesi, artık amacını 

çoktan  yerine getirmiş bir uygulama olmuştur. 

2010 yılının ilk altı ayından itibaren uygulanma-

maktadır. Bu konuyla ilgili olarak yetkili Bakanlık-

lar, Yunanistan ekonomisinin bugünkü şartlarını 

ve mali imkânları göz önünde bulundurarak, istih-

damı ve girişimciliği destekleyecek uygulamaların 

mümkün olup olmadığını incelemektedirler.

 Son olarak, belirtmek isteriz ki, Avrupa Komisyo-

nu’ nun AP Milletvekili sn. Maria Spiraki’ye vermiş 

olduğu cevapta şöyle deniyor: ‘Mevcut bilgilere 

dayanarak, sn. milletvekilinin bahsettiği uygulama 

tespit edilememektedir. Bu yüzden de, Komisyon 

bu uygulamanın özel niteliklerini yorumlayama-

maktadır’.  

       

  Bakan

                  Giorgos Stathakis  

DAHİLİ DAĞITIM     

        (imza- mühür)

Bakanın Bürosu

Meclis Denetim Bölümü
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ    

ÇALIŞMA,SOSYAL GÜVENLİK VE     Atina, 24 Aralık 2016  

SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLIĞI            Prot. No. :300

  Yunan Parlamentosu’na

BAĞIMSIZ MECLİS      Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

DENETİMİ BÖLÜMÜ     Soru Önergeleri Bölümü 

Adres :  Stadiou 29       Atina

P.K. - Şehir: 101 10 – Atina

TELEFAX: 210 5203872        

Bilgi için:  P. Panagiotakopoulou    

Telefon:  2131516472   

e-mail: ypertns@ypakp.gr

KONU: İstihdam teşvikinin ödenmesi  
İLGİLİ SORU:3726/4.3.2015 sayılı Soru Önergesine CEVAP

Milletvekili İlhan Ahmet’ in Yunan Parlamentosu’ 

na sunmuş olduğu yukarıdaki soru önergesi ile 

ilgili olarak, size aşağıdaki bilgileri sunuyoruz:

1767/88 (A’ 63) sayılı yasanın 21. maddesinin 

hükümleri gereğince, ve 1836/89 (A’ 89) yasası 

32. maddesi ile değiştirilmiş olarak, bu kanunun 

hükümlerinde belirtilen illerdeki sanayi (fabrika-

lar), zanaat (atölyeler-küçük fabrikalar) ve maden-

cilik firmalarına, personel işgücü ödenemelerinin 

tamamının karşılanması için, İş ve İşçi Bulma 

Kurumu OAED tarafından ekonomik destek veril-

mektedir.

Değiştirilmiş şekli ile 21. maddeyi temsilen, bir 

dizi ortak bakanlık kararları çıkmıştır, ve bu 

kararlarla, verilecek yardımın miktarı, bu miktarın 

değerlendirilmesindeki kriterler, yardımın ne şekil-

de verileceği, yardımın ödenmesine karar veren 

İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED’ teki yetkili birim, 

gerekli evrak ve belgeler ve tüm diğer detaylar 

belirlenmektedir.

İstihdam teşvikinin ödenmesi  ile ilgili Bakanlık cevabı
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Bu amaca yönelik olarak, İş ve İşçi Bulma Kuru-

mu OAED devlet bütçesinden desteklenmektedir.

Bakanlığımızın yetkili birimleri, Ekonomi, Kalkın-

ma ve Turizm Bakanlığı’ nın yetkili birimleriyle ve 

İş ve İşçi Bulma Kurumu ile işbirliği içinde  yuka-

rıda belirtilen bu ekonomik yardım ödemelerini 

incelemektedir. İstihdam programları ihtiyacı, mali 

uyum, devlet harcamalarının düzene konması, ve 

ciddi kamu yararı sağlayacak amaçlara yönelik 

olunması  dikkate alınarak, hatta bu uygulamanın 

pozitif sonuçlar getirdiğini gösteren herhangi bir 

değerlendirmenin de yapılmamış olması, uygula-

manın durdurulması sonucunu getirmiştir.

Yukarıda belirtilenlerden dolayı, 1767/88 (A’ 63) 

sayılı yasanın 21. maddesinin hükümleri gere-

ğince, ve 1836/89 (A’ 89) yasası 32. maddesi ile 

değiştirilmiş olarak yayınlanan bu ortak kararlar, 

yine bakanların ortak kararı, ve imzaladıkları ve 

Resmi Gazetede yayınlanan bir Ortak Bakanlık 

Kararı ile iptal edilmektedir, bu kararların iptalleri 

şu şekildedir:

i. ‘ 1262/82 (B’ 670) sayılı yasanın Δ’ ve Γ’ 

sınır bölgesindeki iş yerlerine ekonomik destek’ 

ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma 

Bakanlarının 31370/1-9-1988 sayılı ortak kararı.

ii. ‘ 1262/82 (B’ 95) sayılı yasanın Δ’ ve Γ’ 

sınır bölgesindeki iş yerlerine ekonomik destek’ 

ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma 

Bakanlarının 30845/9-5-1989 sayılı ortak kararı, 

yani Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma Ba-

kanlarının 31730/1-9-1988 sayılı ortak kararının 

Değiştirilmesi.

iii. ‘ 1262/82 (B’ 95) sayılı yasanın Δ’ ve Γ’ 

sınır bölgesindeki iş yerlerine ekonomik destek’ 

ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma Ba-

kanlarının 32256/14-2-1991 sayılı 

ortak kararı, yani Ulusal Ekonomi, 

Ekonomi ve Çalışma Bakanlarının 

31730/1-9-1988 sayılı ortak kararı-

nın Değiştirilmesi.

iv. ‘ Ksanthi (iskeçe), Rodopi (Gü-

mülcine) ve Evros bölgesindeki iş 

yerlerine ekonomik destek’(B’ 329) 

ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi 

ve Çalışma Bakanlarının 18227/

ΓΔ.434/B.435/9-4-1993 sayılı ortak kararı.

v. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma Ba-

kanlarının 18227/ΓΔ.434/B.435/9-4-1993(B’432) 

sayılı ortak kararının değiştirilmesi ve tamamlan-

ması ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Ça-

lışma Bakanlarının 48699/B/763/4-6-1993 sayılı 

ortak kararı.

vi. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma Ba-

kanlarının 18227/ΓΔ.434/B.435/9-4-1993(B’266) 

sayılı ortak kararının değiştirilmesi ve tamam-

lanması ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve 

Çalışma Bakanlarının 33419/7-4-1995 sayılı ortak 

kararı.

vii. ‘ 1262/82 (B’ 868) sayılı yasanın Δ’ ve Γ’ 

sınır bölgesindeki iş yerlerine ekonomik destek’ 

ile ilgili, Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma ve 

Sosyal Güvenlik Bakanlarının 33845/9-10-1995 
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sayılı ortak kararı, yani Ulusal Ekonomi, Ekonomi 

ve Çalışma Bakanlarının 32256/14-2-1991 sayılı 

ortak kararının Değiştirilmesi.

viii. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma 

Bakanlarının 18227/ΓΔ.434/B.435/9-4-1993 

(B’300) sayılı ortak kararının değiştirilmesi ve 

tamamlanması, kararın değiştirilmiş ve uygula-

madaki şekli ile ilgili Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve 

Çalışma Bakanlarının 334/12090/10-4-1997 sayılı 

ortak kararı.

ix. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma Ba-

kanlarının 18227/ΓΔ.434/B.435/9-4-1993 (B’1249) 

sayılı ortak kararının değiştirilmesi ve tamamlan-

ması, kararın değiştirilmiş ve uygulamadaki şekli 

ile ilgili Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma 

Bakanlarının 40795/1375/30-11-1998 sayılı ortak 

kararı.

x. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma 

Bakanlarının 31730/1-9-88 (B’1720) sayılı ortak 

kararının değiştirilmesi ve tamamlanması, kararın 

değiştirilmiş ve uygulamadaki şekli ile ilgili Ulusal 

Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma Bakanlarının 

29622/522/26-8-1999 sayılı ortak kararı.

xi. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalış-

ma ve Sosyal Güvenlik Bakanlarının 18227/

ΓΔ.434/B.435/9-4-1993 (B’1139) sayılı ortak 

kararının değiştirilmesi ile ilgili Ulusal Ekonomi, 

Ekonomi ve Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakan-

larının 192837/296/23-8-2002 sayılı ortak kararı.

xii. Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Çalışma ve 

Sosyal Güvenlik Bakanlarının 192837/296/23-8-

2002  (B’1441) sayılı ortak kararının değiştirilmesi 

ile ilgili Ulusal Ekonomi, Ekonomi 

ve Çalışma ve Sosyal Güvenlik 

Bakanlarının 32224/908/14-7-

2008 sayılı ortak kararı.

xiii. Ulusal Ekonomi, Ekono-

mi ve Çalışma ve Sosyal Güven-

lik Bakanlarının 29622/522/26-

8-1999 (B’1988) sayılı ortak 

kararının değiştirilmesi ile ilgili 

Ulusal Ekonomi, Ekonomi ve Ça-

lışma ve Sosyal Güvenlik Bakan-

larının 44727/841/10-9-2009 sayılı ortak kararı.

Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma 

Bakanlığı, diğer ilgili bakanlıklarla işbirliği içinde, 

2014-2020 güncel Programlama Dönemi çerçe-

vesinde bu uygulamanın yeniden planlanma ola-

sılığını inceleyecektir. Bunu yaparken de, Ulusal 

Stratejik Kalkınma Programı ESPA 2014-2020’ de 

belirlenen kalkınma sektörlerinin özellikle destek-

lenmesi ve istenilen sonuçların alınması yönünde 

yunan ekonomisinin yeniden yapılandırılması 

hedeflenecektir.    

       

BAKAN VEKİLİ

            

O. ANTONOPOULOU
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Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı 1
KONU :Trakya’daki İşletmelere Devlet Desteği Hakkında 2015 - 
İlhan AHMET, “Trakya’daki ekonomik çöküşün sonu yok”

İlhan AHMET, “Trakya’daki ekonomik çöküşün sonu yok”

POTAMİ Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Doğu 

Makedonya - Trakya Bölgesi’nde 2010 yılından 

bu yana kesintiye uğrayan, işletmeleri güçlendir-

mek ve müteşebbislere destek olmak için devlet 

tarafından verilen % 12 istihdam teşviklerinin ne 

zaman ödeneceğine dair sunduğu soru önergesi-

ne cevap geldi.

Milletvekilinin, Maliye Bakanı, Çalışma, Ekonomi, 

Denizcilik, Altyapı ve Turizm Bakanı ile Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’na hita-

ben sunmuş olduğu soru önergesine Ekonomi 

Bakanı’ndan gelen tek cümlelik cevapta, konunun 

Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’nı 

ilgilendirdiği ifade edildi.

Bunun üzerine yazılı bir açıklama yapan İlhan 

AHMET, 2010 yılından beri ödenmeyen devletin 

% 12’lik finansman desteğinin , Doğu Makedon-

ya - Trakya Bölgesi’ndeki Küçük ve Orta Büyük-

lükteki İşletmeler (KOBİ)’in ayakta kalabilmesi 

için hayati öneme sahip olduğunu bir kez daha 

hatırlatarak, SyrizAnel hükümetini ve Ekonomi 

Bakanı Stathakis’i bu konuya ciddiyetle yaklaş-

maya çağırdı.

‘Trakya’daki fakirliğin, geri kalmışlığın, işsizliğin 

dini, dili, milliyeti yok’

İlhan AHMET açıklamasında, “Yunanistan’ın ve 

dahi Avrupa Birliği’nin en fakir ve geri kalmış böl-

gesi olan Doğu Makedonya - Trakya Bölgesi’nde, 

krizin patlak verdiği 2009 yılından bu yana her 

geçen gün kapanan işletme sayısındaki artış ve 

bunun tetiklediği işsizlik, bölgeye acil ekonomik 

destek politikalarının uygulanması yönünde alarm 

vermektedir.    

Böylesi bir ekonomik tablo, mevcut işletmelerin 

devamlılıklarını sürdürebilmeleri ve işsizler ordu-

su açısından yeni iş gücü ve istihdam sağlanabil-

mesi için işverenlere sunulacak devlet desteğini 

elzem kılmaktadır. 

Bölgenin sosyo-ekonomik durumunun iyileş-

tirilmesi açısından son derece önemli olan bu 

konuyu, ilgili Bakanlara sunmuş olduğum soru 

önergesinde bizzat dile getirmiş olmama karşın, 

konuyla ilgili oda temsilcilerinin Ekonomi Bakanı 

ile gerçekleştirdiği toplantıya, İskeçe ve Meriç 

(Evros) milletvekilleri hazır bulunmasına rağmen, 

benim de milletvekili olduğum Rodop İli’nden 

hiçbir milletvekilinin davet edilmemesi ise tarafı-

mızdan hayretle karşılanmıştır.

Bu sebeple, SyrizAnel hükümetine ve ilgili Ba-

kanlara, ‘Trakya’daki fakirliğin, geri kalmışlığın, 

işsizliğin dini, dili, milliyeti’ olmadığını bir kez daha 

hatırlatır, ciddi ekonomik tedbirler ve destekler 

uygulanmadığı takdirde bölgedeki ekonomik çö-

küşün sonunun gelmeyeceğini üzülerek belirtmek 

isterim” ifadelerine yer verdi.  
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Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı
KONU: Trakya Bölgesi’ndeki işletmelere devlet desteği için OAED’in kasası 
para bekliyor

Trakya Bölgesi’ndeki işletmelere devlet desteği için 
OAED’in kasası para bekliyor

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Trakya Böl-

gesi’nde işletmelere devlet tarafından sağlanan 

ancak 2010 yılından bu yana kesintiye uğrayan 

% 12 istihdam teşvikinin  yeniden ödenmeye 

başlanması yönündeki talebine, Çalışma, Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanlığı’ndan 

yanıt geldi.

Bakanlık cevabında, 2010 yılına kadar hak sahibi 

işletmelere doğrudan sağlanan % 12 istihdam 

teşvikinin bu yılın ikinci yarısından itibaren OAED 

(İş ve İşçi Bulma Kurumu)’in hesabından öden-

mesi şeklinde düzenleme yapıldığı belirtilerek, 

buna göre; işletmelere OAED üzerinden  bu 

işgücü desteğinin ödenebilmesi için kuruma, 

devlet bütçesinden ödenek aktarılması gerektiği 

kaydedildi. 

OAED’ in, kendi bütçesinden bu kaynağı sağla-

ma yükümlülüğüne sahip olmadığının belirtildiği 

cevapta, Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Soyal 

Yardım Bakanlığı aracılığıyla Ekonomi, Kalkınma 

ve Turizm Bakanlığı’ndan OAED ’in bütçesine 

aktarım olana kadar OAED’in bahse konu ekono-

mik destekle ilgili kendi bütçesinden herhangi bir 

ödeme yapamayacağı ifade edildi.

% 12 istihdam teşviki tamamen sona mı eriyor? 

Milletvekilinin soru önergesine, Ekonomi, Kalkın-

ma ve Turizm Bakanlığı’ndan gelen yanıtta ise 

işletmelere sağlanan bu % 12 istihdam teşvikinin 

amacına ulaştığı ve hedeflenen desteği yerine 

getirdiği belirtilerek, artık görevini tamamladığı 

kaydedildi.

Uygulamayla ilgili olarak yeni bir düzenlemeye gi-

dileceğinin belirtildiği cevepta, birikmiş ödemeler 

için ise Avrupa Birliği hukuku ile çakışmayacak 

bir çözüm arayışı içinde olunduğu ifade edildi.

Milletvekili İlhan AHMET, 1065/11.11.2015 sayı ve 

tarihli soru önergesinde, Doğu Makedonya -Trak-

ya Bölgesi’nde artan işsizlikle mücadeleye ciddi 

katkısı olacağına işaret ettiği bu devlet desteğinin, 

ülkenin içinden geçtiği kriz ortamında bölgede-

ki işletmelerin ayakta kalabilmesi ve hatta yeni 

müteşebbislere destek olunabilmesi açısından 

da işverenlere yeniden sağlanmasının önemine 

dikkati çekmişti.  
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SORU ÖNERGESİ

       Protokol No.: 4231 / 24-03-2016
Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’ nın dikkatine,
KONU: Serbest meslek sahipleri ödemelerine rağmen işsizlik parası alamıyorlar

Serbest meslek sahipleri ödemelerine rağmen işsizlik 
parası alamıyorlar

Binlerce avukat, mühendis ve sağlık 

görevlisi, hükümetin ilgili yasayı 

harekete geçirmemesi yüzünden 

işsizlik parası alamıyor ve binlerce 

OAEE (Esnaf Sigortaları Kurumu 

- TEBE)’ de ve Basın Mensupları 

Sigorta Kurumu ETAP’ ta sigortalı 

kişiler kanun çerçevesindeki sorun-

lardan dolayı bu işsizlik yardımına 

dahil edilemiyorlar.

3986/2011 yasasının 44. maddesi ile, OAEE (Es-

naf Sigortaları Kurumu - TEBE)’ de, Bağımsız ve 

Serbest Çalışanların lehine özel bir hesap oluştu-

rulmuştur. Bu hesap, tam ekonomik bağımsızlığı 

ve muhasebe bağımsızlığı olan iki bölümden 

oluşmaktadır: birincisi   OAEE (Esnaf Sigortaları 

Kurumu - TEBE)’ de ve Basın Mensupları Sigorta 

Kurumu ETAP’ta  sigortalı kişileri, ikincisi de Ser-

best Çalışanlar Sigorta Kurumu ETAA’da sigortalı 

olanları ilgilendirmektedir.

Böyle bir hesabın oluşturulma amacı, mesleğe 

ara verildiği takdirde ve bunu ıspatlama şartıyla, 

en az üç ay için ilgili kişiye maddi yardım sağlan-

masıdır. Bu hesap, 1/8/2011 tarihinden itibaren, 

sigortalı kişilerin aylık 10 Euro (yılda 120 Euro) 

ödedikleri katkı ile desteklenmektedir. 

Buna rağmen, beş yıl sonra, söz konusu hüküm 
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büyük ölçüde uygulanmadan kalmıştır.

Özellikle, Serbest Çalışanlar Sigorta Kurumu 

ETAA’da sigortalı kişlerle ile ilgili olarak, yani 

sağlık sektörü çalışanları, avukatlar ve mühen-

disler ile ilgili yasanın uygulanması için gerekli 

Bakanlık Kararı beklenmektedir, ki sigorta kurumu 

bu kişilerden katkı ödeneğini 2011 yılından beri 

almaktadır. 

OAEE (Esnaf Sigortaları Kurumu - TEBE)’de ve 

Basın Mensupları Sigorta Kurumu ETAP’ta  sigor-

talı kişiler ile ilgili olarak da Bakanlık Kararı çıkmış 

olup OAEE (Esnaf Sigortaları Kurumu - TEBE) 

tarafından uygulanmasında bazı sorunlar meyda-

na gelmiş ve özellikle gelir kriteri uygulamasından 

dolayı hak sahibi kişiler uygulama dışında bırakıl-

maktadır.

Bu konuyla, Ombudsman (Sinigoros tou politi) 

2014 yılından beri ilgilenmektedir, ve bununla 

ilgili oluşturduğu rapor, Sosyal Sigortalar Genel 

Skreterine ve İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED’in, 

OAEE (Esnaf Sigortaları Kurumu - TEBE)’nin, 

Basın Mensupları Sigorta Kurumu ETAP’ın ve 

Serbest Çalışanlar Sigorta Kurumu ETAA’ nın Mü-

dürlerine bildirilmiştir. Ombudsman (Sinigoros tou 

politi) diğer bilgilerin yanısıra şunu da bildirmek-

tedir: sigorta katkılarında geçerli olan ödenenin 

karşılığını alma ilkesine de bu gelir şartları ters 

düşmektedir. Çünkü bu kişilere ödenecek olan bu 

yardım zaten sigortalı olan bu kişilerin kendi öde-

miş oldukları katkıdır. Ayrıca, Serbest Çalışanlar 

Sigorta Kurumu ETAA ile ilgili Bakanlık Kararı’nın 

gecikmesine de değinen Ombudsman, bunun as-

lında sebebinin de Sigorta Kurumu’nun Yönetim 

Kurulu’nun bilgi eksikliğinden kaynaklandığıdır.

Yönetim, bu rapor sonucunu dikkate alıp uygu-

lamakta geçiktiğinden ve hareketsizlik sergiledi-

ğinden, Ombudsman Şubat 2016 tarihinde yeni 

bir bildiri sunmuştur, fakat yine de  herhangi bir 

sonuç alınmamıştır.

Serbest çalışanlar ve serbest meslek sahipleri 

çalışmaları ile ekonominin kalkınmasına katkı-

da bulunmaktadırlar, fakat ekonomik kriz onları 

çok zor duruma getirmiştir. Onlarla resmen alay 

edercesine kullanılan ‘kravat’ ve ‘kilo’ şakaları-

nın yanısıra, bu kişiler devletten hakettiklerini de 

almayı beklemektedirler. Yani, yıllarca ödemiş 

oldukları katkılardan hak ettikleri yardımı almak 

istemektedirler.

Bütün bunların akabinde, sizlere soruyoruz:

1) Ombudsman (Sinigoros tou politi)’nin ra-

por sonucunu kabulleniyormusunuz? Bu sonuca 

göre hareket ederek analitik bir şekilde açıklanan 

verilere göre, işsizlik yardımının verilmesi için ilgili 

kanunda gerekli değişiklikleri yapmaya niyetiniz 

var mı?

2) Serbest Çalışanlar Sigorta Kurumu 

ETAA’da sigortalı kişilere bu yardımın verilmesi ile 

ilgili Bakanlık Kararı neden bu kadar gecikti? Bu 

kararın bir an önce çıkmasını sağlayak mısınız?

3) İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED’te bulu-

nan Özel Hesap’ta bu iki bölüm ile ilgili bütçe ne-

dir? Bu uygulama başladığından beri kaç yardım 

verilmiştir ve ne miktarda? Hesapta yardımlara 

yönelik kullanılabilecek bir miktar kalmışmıdır ya 

da bu para başka bir yere mi kullanılmıştır?

Soruyu yönelten milletvekilleri:   

İlhan Ahmet – Rodop milletvekili

Katerina Markou – Selanik milletvekili

Konstantinos Bargiotis – Larisa milletvekili

38



Basın Bülteni - Soru Önergesi

24-03-2016
Konu: Serbest Meslek Sahipleri’ne yönelik özel işsizlik ödeneği hakkında basın 
açıklaması;

Serbest Meslek Sahipleri’ne yönelik özel işsizlik ödeneği 
hakkında basın açıklaması

Hükümetin, ilgili kanunun uygulanmasında ser-

gilediği gecikme, binlerce avukat, mühendis ve 

sağlık çalışanının, özel işsizlik ödeneği almasına 

mani olmaktadır. Öte yandan, POTAMİ Partisi 

milletvekilleri İlhan AHMET (Rodop), Katerina 

MARKOU (Selânik 

II. Bölge) ve Kons-

tantinos BARGIOTİS 

(Larisa) tarafından, 

Çalışma, Sosyal 

Güvenlik ve Sosyal 

Dayanışma Bakanı’ 

na hitaben sundukları 

soru önergesinde 

de belirttikleri üze-

re, Ticari İşletmeler Sigortası OAEE (TEVE) ve 

Medya Personeli Birleştirilmiş Siyortası (ETAP 

– MME) kapsamındaki binlerce sigortalı çalışan 

da, düzenleyici yasadaki sorunlardan dolayı, yine 

işsizlik ödeneği dışında kalmaktadır.

Özellikle, ETAA’ da sigortalı avukatlar, mühen-

disler ve sağlık çalışanlarıyla ilgili uygulama, ilgili 

bakanlık kararı hâlâ çıkmadığından dolayı hayata 

geçirilememektedir. Buna rağmen sigorta dahilin-

deki çalışanlardan, yıllık 120 Euro olan katkı payı, 

2011 yılından bu yana kesintisiz olarak tahsil 

edilmektedir.

Diğer taraftan, Ticari İşletmeler Sigortası OAEE 

(TEVE) ve Medya Personeli Birleştirilmiş Siyor-

tası (ETAP – MME) kapsamındaki çalışanlar için 
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ilgili bakanlık kararı çıkmış olmasına rağmen, 

uygulamada Yunanistan İş ve İşçi Bulma Kurumu 

(OAED) tarafından tespit edilen problemler nede-

niyle çok sayıdaki hak sahibi yine kapsam dışında 

kalmaktadır.

2014 yılından itibaren Ombudsman / Halkın Avu-

katı (Sinigoros tou Politi) tarafından incelenilmeye 

başlanan konuyla ilgili bulgular yeniden derlene-

rek, Şubat 2016’da bakanlığa tekrar sunulmuş, 

fakat henüz herhangi bir sonuç alınmamıştır.

Kendi iş sahalarındaki çalışmalarıyla ekonomik 

döngüye katkıda bulunan serbest meslek erbab-

larının, ekonomik krizle büyük darbe yedikleri 

muhakkaktır. Açıklamalarda ,“kravat” ve “kilo” gibi 

benzetme ve yakıştırmalara maruz kalan bahse 

konu sektör çalışan-

ları, oysa devletten 

sadece, hakları olanı 

talep ederek karşılan-

masını beklemekte-

dirler.  

Tüm bu açıklamalar 

doğrultusunda, serbest 

meslek sahipleri ve 

çalışanlarının haklı 

taleplerinin takipçisi 

olarak yukarıda adı geçen milletvekilleri, ilgili 

bakana hitaben;

• Ombudsman / Halkın Avukatı (Sinigo-

ros tou Politi) tarafından ortaya konan bulguları 

benimseyip be-

nimsemediğini, 

• ETAA 

ile ilgili kararı 

yakın zamanda 

yayınlayıp ya-

yınlamayacağını 

sormakta,

• OAED’ 

te tutulan Özel 

Hesab’ın mikta-

rını, bahsekonu 

düzenleme uygulanmaya başladığından bu yana 

verilen yardımın miktarını, hesaptaki tüm miktarın 

kullanılıp kullanılmadığını ve hesabta kalan miktar 

var ise ne kadar olduğunu öğrenmek istemekte-

dirler
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SORU ÖNERGESİ
   
       Protokol No.: 4984 / 20-04-2016
Ekonomi Bakanı’ nın dikkatine,
KONU: KDV’ ye (FPA’ya) yeni zam

 KDV’ ye (FPA’ya) yeni zam

SİRİZA – ANEL koalisyon hükümeti, bir yandan 

hassas sosyal  gruplara sözde destek veriyor 

ve ekonomik eşitsizliği ve yoksulluğu azaltmak 

arzusu içinde olduğunu belirtiyor, bir yandan 

da, üçüncü Memorandum’u 

(Mnimonio’yu) değerlendirmek 

için kurumlarla yaptığı pazar-

lık çerçevesinde ve geliri 400 

milyon Evro’dan 500 milyona 

yükseltmeyi hedeflediği için,  

KDV (FPA) katsayısını  bir 

sayı arttırarak  23’ ten 24 

yapıyor. 

Bu zam, 2009’ dan itibaren 

yapılan altıncı zamdır. Şöyle belirtebiliriz:

4/2010’ da  KDV (FPA) katsayıları  %9’ dan %10’ 

a ve  %19’ dan %20’ ye yükseldi.

7/2010’ da  KDV (FPA) katsayıları  %10’ dan %11’ 

e ve  %20’ den %21’ e yükseldi.

1/2011’ de  KDV (FPA) katsayıları  %11’ den  

%13’ e  ve  %21’ den %23’ e yükseldi.

9/2011’ de bazı ürünlerin   KDV (FPA) katsayıları  

%13’ ten %23’ e yükseldi.
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7/2015’ te  bazı yiyecek ürünlerinin   KDV (FPA) 

katsayıları %13’ ten %23’e yükseldi ama çoğu 

yiyecek ürünleri (%55 oranında) %13 KDV (FPA)’ 

de kaldı.

Perakente Tüketim Malları Araştırma Enstitü-

sü’nün son bir araştırmasına göre,  KDV (FPA) 

katsayısının yiyeceklerde  %23’ ten %24’e yüksel-

tilmesi aile bütçesine yılda 103 milyon Evro’luk 

bir yük getirecektir (bu da her aile için 25 Evro 

demektir). Fiyatların ağırlıklı olarak ortalama % 

0,45 oranında artması beklenmektedir, katsayı 

değişiminden etkilenen ürünlerde ise bu artışın % 

0,81 oranında olacağı tahmin edilmektedir.

Aynı zamanda ise, adalarda düşük katsayıların 

iptali, yiyecek ve hizmet KDV (FPA) katsayıla-

rının ise arttırılması, ki bunlar tüketcinin cebini 

önemli derecede etkileyen uygulamalardır, 2015 

yılının gelirini, 12 milyon Evro arttırmıştır, bu da 

tabi ki astronomik bir artış sayılmaktadır (2014’ te 

13,613 milyar Evro olan gelir 13,625’ e yükselmiş-

tir, %0,09’ luk marjinal artış).     

Perakente Tüketim Malları Araştırma Enstitü-

sü’nün araştırmasında belirtilen başka bir bilgi de 

şu ki, bu KDV (FPA) katsayılarının arttırılmasına 

rağmen, ekonomideki genel gelişmelere daya-

nan tahmini durgunluktan dolayı, 2016 yılında 

toplanan KDV’lerin (FPA) 2015 yılına kıyasla % 

eksi (-)1,56 oranda (-55 milyon Evro) daha düşük 

olması bekleniyor ve 2017  yılı da 2015 yılına 

kıyasla % eksi (-) 0,13 oranla (-5 milyon Evro) 

aslında hiç değişmemiş olacak gibi görünüyor. 

Getireceği sonuçları düşünüp değerlendirmeden, 

özellikle de dolaylı vergilendirme alanında, kamu 

gelirinin artması açısında yüksek KDV (FPA) kat-

sayıları uygulamak, başka önlemler de uygulan-

mazsa, düşük bir gelir getireceğinden ve vergiden 

kaçma yada vergi kaçakçılığı  yada tüketimin 

azalması gibi sonuçlar doğuracağından,

Tüketimde dolaylı vergilendirme, yatay olarak 

bütün vatandaşları ve haneleri etkileyeceğinden, 

toplumsal açıdan en haksız vergilendirme şeklini 

oluşturmaktadır.

Yukarıda belirtilenlere dayanarak, sayın Bakan 

sorulur:

1) Kamu gelirlerinde olası KDV (FPA) artı-

şının etkileriyle ilgili bir çalışma ve daha önceki 

KDV (FPA) artışlarının hem kamu gelirine hem 

de tüketime etkilerini değerlendiren herhangi bir 

çalışma gerçekleştirdiniz mi? 

2) Katsayılarını sürekli arttırmadan gelirleri 

arttırmak ve  KDV toplama mekanizmasını daha 

etkili hale getirerek geliştirmek için ne yapmayı 

hedefliyorsunuz?

Soruyu Yönelten Milletvekilleri:

İlhan Ahmet – Rodop milletvekili

Katerina Markou – Selanik milletvekili
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 19-07-2016 -13:35,

EKONOMİ BAKANLIĞI Prot. No. :ATKE 1109595 ΕΞ 2016/1508

     

BAĞIMSIZ MECLİS

DENETİMİ BÖLÜMÜ    Yunan Parlamentosu’na

       Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

       Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Adres :  Leoxarous 5

P.K. - Şehir: 105 62 ATİNA     BİLDİRİ: Milletvekilleri K. Markou ve 

Bilgi için:  E. Avgerinou         İlhan Ahmet 

Telefon:  210. 33.75.066     (Yunan Parlamentosu aracılığıyla)

  210.33.75.247

  210.32.35.135

      

     

KONU:  4984/20.04.2016 sayılı Soru Önergesine CEVAP

Bakanlık KDV ile ilgili cevap verdi

Milletvekilleri sayın K. Markou ve İlhan Ahmet’ 

in Yunan Parlamentosu’na sunmuş oldukları 

4984/20.04.2016 sayılı soru önergesi ile ilgili 

olarak, sizlere aşağıdakileri bildiririz: 

KDV (FPA) gelirlerini arttıracak vergi tabanını 

genişletmek için, son yıllarda KDV (FPA) artışı 

önlemlerini  kurumsallaştırmak gerekli hale gel-

miştir, hatta özellikle de  kritik ekonomik durum-

dan dolayı, bu KDV (FPA) artışları mali disiplini 

sağlayacak müdahalelerin zorunlu bir parçası 

olarak kabul edilmiştir. 

Yukarıda sözü geçen önlemlerin kurumasallaş-

masından önce, KDV (FPA) gelirlerinin değerlen-

dirilmesi beklenmektedir, bu değerlendirme de 

Vergi Dairesi’nin birimleri tarafından gerçekleşti-

rilen verilerin toplanmasına ve analizine dayan-

maktadır. Bu önlemlerin ne kadar verimli olduğu 

ve sonuç getirip getirmediği de ancak yetkili 

birimlerin kayıtlarından belli olan, sağlanmış ge-
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lirle yada erişilememiş hedeflerle karşılaştırılarak 

bulunmaktadır.

Vergi toplama mekanizmasının sürekli iyileştiril-

mesi, Vergi Dairesi’nin temel stratejik hedeflerinin 

bir parçasıdır, oysa vergi mükelleflerinin yükümlü-

lüklerinin yerine getirilmesini kolaylaştırmak için, 

bir dizi önlem uygulamaya konmuştur. Bunları 

şöyle sıralayabiliriz:

• Vergi beyannamesinin vergi ödemesin-

den ayrıştırılmış olması bir kolaylıktır. Bu uygu-

lama, vergi mükellefleri için çok önemli basitleş-

tirilmiş bir uygulamadır, çünkü onlara ödemeleri 

gereken vergiden bağımsız olarak vergi beyanna-

mesi yapma hakkı tanımaktadır. 

•  Vergi mükelleflerine, vergi beyannamesi 

beyanları süresince, bu beyanname sonucunda 

belirlenen ödemelerini iki taksitte ödeme imkanı 

tanınması.

Ayrıca, şunu belirtmeliyiz ki, KDV (FPA) değer-

lerinin incelenmesi sürecince, olası değişiklikleri, 

özellikle de nüfusun zor durumda bulunan hassas 

sosyal grupları etkileyecek değişiklikleri kısıtla-

mak için çaba sarfedilmektedir. (Örneğin, KDV 

Kanunu’nun III Bölümü değiştirilmiştir ve yaygın 

olarak tüketilen ürünler için, özellikle yiyecekler-

de, düşük KDV (FPA) katsayısı uygulanmıştır. 

Oysa ki, genelde, düşük KDV katsayısı, vergi-

lendirme adaletini göz önünde bulundurarak, çok 

dikkatli uygulama gerektiren hassas bir konudur.   

Ekonomi Bakanlığı, finans anlaşmasının uygu-

lanması çerçevesinde, 

çeşitli alternatif mali uy-

gulamaları incelemekte 

ve değerlendirmektedir.

Bu önlemler, kurum-

larla olan görüşmeler 

çerçevesinde oluşturul-

maktadır ve henüz nihai 

kararlar alınmamıştır.

Aslına Uygundur  

        

BAKAN YARDIMCISI

Sekreterlik ve Arşiv Bü-

rosu Şefi       TRİFON Z. 

ALEKSİADİS

MARKOPOULOS 

(mühür - imza)

DAHİLİ DAĞITIM 

1. Bakanın Bürosu

2. Bakan Yardımcısı sayın T. Aleksiadis’ in 

Bürosu

3. Kamu Giderleri Genel Sekreteri’ nin Büro-

su

4. Bağımsız Meclis Denetim Bölümü
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SORU ÖNERGESİ
                                                                                            
                                                                                   Protokol No.:5420 / 17-05-2016
Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’ nın dikkatine,
KONU: Aile yardımlarının birinci taksitinin geriye kalan ödenmemiş bölümünün 
ödenmesi

 Aile yardımlarının birinci taksitinin geriye kalan 
ödenmemiş bölümünün ödenmesi

Dünya Anneler Günü kutlamasından birkaç gün 

sonra, genel çocuk yardımı alma hakkına sahip 

kişiler ve özel olarak üç çocuklu ve çok çocuklu 

ailelere verilen yardımı alan 

aileler, 22 Nisan’ dan beri 

halâ üç aylık birinci taksit 

ödemesinin %50’ sini öden-

meyi bekliyorlar.

Özellikle OGA, hak sahibi 

ailelerin hiçbir hatası ol-

mamasına rağmen, vergi 

danışmanlarının grevlerini 

ve internet vergi programı 

TAXIS sistemindeki gecik-

meli işleyişi, dolayısıyla da az sayıda A21 dilekçe 

başvurusu yapıldığını gerekçe olarak göstererek, 

geçen seneki hak sahiplerinin tümüne bu yardı-

mın yarısını yatırmıştır.

Çocuklu aileler Paskalya bayramını bu yardımı 

almadan geçirmişler (genel çocuk parası yardımı 

ayda 13 Evro - 160 Evro arasında değişmekte, 

üç çocuklu/çok çocuklu yardımı ise ayda 125 

Evro – 327 Evro arasındadır) ve birinci taksitin 

geri kalan bölümünün ödenmesini beklemekteydi-

ler. OGA’nın açıklamalarına göre ise, OGA bunu 
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Temmuz ayı sonunda 2. Taksit ödemesi ile birlikte 

ödeyecektir.

Önceki iki yılda hak sahibi olmayan kişilere 8 mil-

yon avroluk bir ön ödeneğin verilmesinin bahane 

olarak OGA tarafından kullanılması ise, gerçekten 

hayret uyandırıcıdır. Yani, OGA kendi beceriksizli-

ği olan ödenmemiş borçları takip edememesinden 

dolayı, hak sahiplerinin yanısıra muhtemelen hak 

sahibi olmayanlara da ilk taksitin %50sini ödemiş, 

bunu da büyük bir olasılıkla, ‘hak sahiplerinden 

başlayarak aşağıya doğru dengeleme’ mantığı  ile 

yapmıştır.

Bunun yanısıra, üç çocuktan daha az çocuğu 

olan ve ‘kesintili’ bir şekilde bu yardımı almış 

olan binlerce aile, geçtiğimiz günlerde oylanan 

vergiden muaf sınırının düşürülmesi ve yine buna 

tekabül eden vergi indirimi değişikliklerine katlan-

mak zorunda bırakılmaktadır. Ayrıca, çıkan haber-

lere göre, sosyal yardımları da içerecek olan ünlü 

maliyet ‘ kesici’ yasası da hazırlanmaktadır.

Bütün bu yukarda belirtilenlerin akabinde size 

soruyoruz:

1) Aile yardımının 1. taksitinin geri kalan  

bölümü ne zaman ödenecek? Ödemenin 2. taksit 

ile birlikte Temmuz sonu yapılacağına dair haber-

lerin doğruluk payı nedir?

2) Geri kalan aile ödenek miktarının öden-

mesi için uygun kaynaklar garantilenmiş midir? 

Otomatik kesinti 

mekanizması-

na tabi olacak 

masraflara aile 

yardımını ekle-

meyi düşünüyor 

musunuz?

3) Hak 

sahibi olmayan 

kişilere 8 milyon 

avroluk bir ön 

ödeneğin veril-

mesi ile ilgili ne 

gibi girişimlerde 

bulundunuz, ne kadar bir miktar geri alındı ve 

bunların nereye tahsis edilmesi düşünülüyor? 

4) Gecikmeler ve kesintilerin yanısıra, SİRİ-

ZA – ANEL hükümetinin aileyi destekleme politi-

kasını oluşturan diğer eylemleri nelerdir? 

5) 

 

Soruyu yönelten Milletvekilleri:

İlhan Ahmet – Rodop milletvekili

Katerina Markou – Selanik milletvekili

Konstantinos Bargiotis – Larisa milletvekili
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Basın Bülteni - Soru Önergresi

                                                                                                            17-05-2016
KONU: İlhan AHMET; Çocuk yardımlarının ikinci taksidi ne zaman yatırılacak?

İlhan AHMET; Çocuk yardımlarının ikinci taksidi 
ne zaman yatırılacak?

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, çocuk sahipleri-

ne yapılan devlet yardımının SyrizAnel hükümeti 

döneminde neden durduğunu sordu.

Çalışma , Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma 

Bakanı’na hitaben POTAMİ Partisinden diğer iki 

meslektaşı ile birlikte yatırdığı soru önergesin-

de milletvekili, çocuklu ailelere yapılan sosyal 

yardım desteğinin hak sahiplerine ödenmesinde 

yaşanan gecikmeyi dile getirdi. 

İlhan AHMET, çocuk sahiplerine ödenmesi ge-

reken tutarın yarısı üzerinden en son 22 Nisan 

tarihinde ödeme yapıldığını hatırlatarak, aradan 

1 aya yakın süre geçmesine rağmen, kalan % 

50’lik pay için bir ödeme takvimi belirlenip belir-

lenmediğinin cevabını istedi.

Ülkenin içinden geçtiği ağır ekonomik krizde 

özellikle çok çocuklu aileler için son derece 

önemli bir destek olan bu sosyal yardımın, 

SyrizAnel iktidarında sekteye uğramasının kabul 

edilemez olduğunu vurgulayan milletvekili, ilgili 

bakana, çocuk yardım paralarının ikinci taksidinin 

ne zaman yatırılacağını sordu.  
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ    

ÇALIŞMA,SOSYAL GÜVENLİK VE      Atina, 28 Haziran2016 

SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLIĞI             Prot. No. : 623 

BAĞIMSIZ MECLİS

DENETİMİ BÖLÜMÜ

Yunan Parlamentosu’na

        Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

        Soru Önergeleri Bölümü 

Adres :  Stadiou 29       Atina

P.K. - Şehir: 101 10 – Atina

TELEFAX:  210 5203872        

Bilgi için:  Z. Adamopoulou   

Telefon:  2131516472   

e-mail: ypertns@ypakp.gr

   

KONU: Aile Yardımlarının birinci taksitinin geriye kalan ödenmemiş bölümünün 
ödenmesi
İLGİ:  5420/17-05-2016 protokol numaralı soru önergesi

Aile Yardımları konusunda Bakanlık cevap verdi

Milletvekilleri İ. Ahmet’ in, K. Markou’nun ve K. 

Bargiota’ nın birlikte sunmuş olduğu 5420/17-

05-2016 protokol numaralı soru önergesi ile ilgili 

olarak, aşağıdakileri bilginize sunuyoruz:

1. Δ27/οικ.15239/645/2013/ΦΕΚ Β΄1227 sa-

yılı Ortak Bakanlar Kararının 2. maddesinin 1.,2. 

ve 3. fıkralarına göre,  Δ27/οικ.7943/263.2043 

(ΦΕΚ Β΄ 701) sayılı Ortak Bakanlar Kararının  

maddesinin 1., 2. ve 3. fıkraları ile değiştirildiği 

üzere, genel çocuk destek yardımı (Çocuk parası) 

ve  üç çocuklu ve çok çocuklu ailelere ödenen 

özel destek yardımı, hak sahiplerine her yıl üç 

ayda bir ödenmektedir. Bu yardım, takvime göre 

üç ayın dolduğu son çalışma gününden itibaren 

başlayan yirmi (20) takvim günü içerisinde hak 

sahibinin banka hesabına yatırılmaktadır.
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2. Genel çocuk destek yardımını (Çocuk 

parasını) ve  üç çocuklu ve çok çocuklu özel 

destek yardımını zaten alan hak sahiplerine, A21 

dilekçelerini yapmamış olsalar bile yılın ilk üç 

aylık ödeneği için bir ön ödeme yapılmaktadır. Bu 

ön ödenek miktarı da, her yılın gelirine göre belir-

lendiğinden dolayı hak sahibinin bir önceki yıl için 

yapmış olduğu yıllık Vergi Beyanı Dilekçesi’ndeki 

bilgilerine dayanarak belirlenen ilk üç ay ödeneği-

ne eşittir.

3. Yuka-

rıdaki hükme 

göre, her yıl bu 

ön ödemenin 

yapılması zo-

runlu değildir, 

OGA’nın öde-

meleri yapa-

bilmesine ne 

kadar müsait 

olduğuna bağlıdır. OGA, Vergi Beyannamelerinin 

yapılmasındaki gecikmeyi ve 2014 – 2015 yılla-

rında kaparo olarak yatırılan yardım ön ödemele-

rini değerlendirerek ve Kurum’ un raporunun daha 

fazla  kaparo olarak yatırılan yardımda sınırlan-

ması için, bu ön ödeme miktarının hak sahibinin 

hakkının %50’si olmasına karar vermiştir.  

Genel çocuk destek yardımının (Çocuk parasının) 

ve  üç çocuklu ve çok çocuklu özel destek yardı-

mının 2016 yılı ilk üç ayının birinci (1.) taksitinin 

%50’ si 22-4-2016 tarihinde yatırılmıştır. Buna 

göre:

2016 yılı için bu aile yardımlarını alma hakkına 

sahip kişiler, 2016 Nisan ayı başlarından itibaren, 

kesin vergi beyanlarını (E1) yaptıktan sonra, 2016 

yılının ikinci taksiti ödenirken 1. taksitin diğer 

yarısı da ödenebilmesi için bu yardım dilekçesini 

(evrak A21) de yapmaları gerekmektedir. Bu da 

tabi ki A21 dilekçesinin değerlendirilmesinden 

sonra olacaktır. Şunu söylemeliyiz ki, bugüne ka-

dar, hak sahipleri tarafından aşağı yukarı 250.000 

A21 dilekçesi yapılmıştır ve 24-6-2016 tarihine 

kadar yapılacak olanlarla birlikte bunlar, OGA 

kurumunun yetkilileri tarafından incelenecek, 

şartlara uyup uymadıkları tespit edilecek ve 2. 

taksit ile birlikte 

birinci taksitin 

geri kalan kıs-

mı da ödene-

cektir. Bunun 

gerçekleşmesi 

de artık hak 

sahibi vatan-

daşın elindedir 

ve hak ettiği 

ödenekleri 

alabilmesi için bu A21 dilekçesini geciktirmeden 

zamanında yapmalıdır.

4. Hak sahibi olmayıp kaparo alanların ise 

araştırılmasının yapılması için, OGA yetkilileri, 

KEDE (Yunanistan Belediyeleri Merkezi Birliği) 

tarafından öngörülen süreç çok zaman aldığından 

dolayı, Alacaklar Müdürlüğü ile ve Kamu Gelirleri 

Genel Sekreterliği’ nin Vergilendirme Hizmetleri 

Müdürlüğü ile işbirliği yaparak bunların tespitinin 

yapılmasında daha basit, ve daha kısa sürede 

sonuç verecek bir yöntem bulmak için işbirliği 

yapmaktadır.

 

BAKAN YARDIMCISI

    THEANO FOTİOU
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SORU ÖNERGESİ
                                                                                                   Protokol No.: 
6051/09-06-2016
              Atina,   9-6-2016

Çalışma, Sosyal Sağlık ve Sosyal Dayanışma Bakanı’ nın dikkatine,
KONU: 29 – 64 yaşları arasında olan 26.000 işsiz için İş ve İşçi Bulma Kurumu 
OAED tarafından gerçekleştirilecek olan Voucher 2016 programının 
başlamasında geçikme.

29 – 64 yaşları arasında olan 26.000 işsiz için İş ve İşçi 
Bulma Kurumu - OAED tarafından gerçekleştirilecek olan 

Voucher 2016 programının başlamasında geçikme.

Sayın Bakan,

Şubat 2016 ayı rakamları itibariyle, yaşadığımız 

ülke nüfusunun %24,2’ si işsiz, bu oranı rakam 

olarak belirtmek gerekirse, bu da, 1,16 milyon 

işsiz ediyor.

Her ne kadar, işsizlik, özellikle de gençlerin ve 

kadınların işsizliği tüm Avrupa’da eskiye nazaran 

şu an çok daha yüksek oranda seyretse de, Yu-

nanistan halâ, ne yazık ki işsizlikte ilk sırada yer 

almaktadır. Bu üzücü gerçek, sosyal eşitsizlikleri 

çoğaltmakta ve binlerce ailenin yaşam koşullarını 

boğucu kılmaktadır.

Ocak 2016’ dan bu yana İş ve İşçi Bulma Kurumu 

OAED tarafından yeni bir ‘Voucher’ programının 

ön duyurusu yapıldı ve bu programın Ocak ayı 

sonuna kadar ilan edileceği bildirilmiş olsa da, bu 

program art arda bitmez tükenmez uzatmalarla 

ertelendi. Hatta bugüne kadar da aynı durum 

devam etmekte. Bu program, 29 – 64 yaşaları 

arasındaki 26.000 işsize, özel şirketlerde altı ay 

istihdam garanti eden bir program olacaktı.

Aslında, bu ‘voucher 29-64 yaş’ eğitim ve istih-

dam programı, Mayıs 2015’ te iptal edilen ve    

toplam bütçesi 112 milyon Evro olan programın 

güncelleştirilmiş şekliydi ve geçmişte

 ‘ yetersiz ve ayrımcı bir planlaması’ olduğu için 
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iptal edilmişti.

Güncellenen bu programın bütçesi aynıydı, tek 

fark, ilk başta 16.000 işsize istihdam sağlamayı 

amaçlayan bu program, bu defa 26.000 kişiye 

istihdam sunacaktı.

Bu yeni düzenleme çerçevesinde, bu programdan 

yararlanacak olanlar, daha yüksek maaş ala-

caklardı ve bu kişilere altı aylık garantili istihdam 

sunulacak-

tı. Oysa, 

programın 

ilk planla-

masında 

program-

dan yarar-

lananların 

sadece 

%25’ ine garantili istihdam sağlanacaktı.

Aynı zamanda, sunulan bilgilere göre, eğitim 

(seminer) destek ödeneğinin %80’ i programa 

dahil edilen işsiz kişiye, %20’ i ise eğitimi sunan 

kurumlara gidecekti. Yeni düzenleme ile, işsiz 

kişi, işveren katkısı ile birlikte, 130 saatlik eğitim 

(seminer) ve en az altı seans sonunda 5.500 

Evro alacaktı. Bu seanslardan ikisi, grup bazın-

da olmak üzere, ortak meslek özellikleri taşıyan 

yada ortak mesleki hedefleri olan gruplara yönelik 

olacaktı. 

Şunu belirtmek gerekir ki, bu güncellenmiş prog-

ram, Yunan ekonomisinin ticaret, turizm, enerji, 

bilgi ve iletişim teknolojileri, lojistik, v.b. gibi 8 

sektörü ve 43 uzmanlık alanı ile ilgiliydi. 

Bu yeni planlama ile, işsizler, uzmanlık alanlarına 

göre, bilgi ve yeterlilik belgesi alacaklardı, ve bu 

belgelendirme ilk defa beceri geliştirmeyi ve da-

nışmanlığı içeren tek bir eğitim programına dayalı 

olacaktı ve Meslek Eğitim Merkezleri’ nin (KEK’le-

rin) bu programı uygulamaları zorunluydu. Hatta, 

planlama, eğitim sağlayacak her merkez için özel 

programlar tahsis etmeyi öngörüyordu, çünkü bu 

şekilde işsizlere ortak bir bilgi ve beceri eğitimi 

sunulmuş olacaktı. Bu şekilde de, her eğitim mer-

kezi kendi müfredatını tasarlayamayacaktı. 

Yukarıda anlatılanlara dayanarak ve programın 

ilanından zaten altı ay geçmiş olduğundan, 

Size soruyoruz:

A.  ‘Voucher 2016’ programı olarak bilinen, 

İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED tarafından ger-

çekleştirilecek olan 29 – 64 yaşaları arasındaki 

26.000 işsize istihdam sağlayacak programın 

şartları bugüne kadar aynen geçerli mi?

B. Evet, geçerli ise de, neden program 

hayata geçirilmiyor? İş piyasındaki durum ve 

toplumsal gerçekler yeterince ortada değil mi? 

C. Programın başlangıcını ne zaman duyur-

mayı planlıyorsunuz?

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili 
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

KONU :Voucher 2016  
Trakya’nın acı gerçeği; genç işsizler
“Trakya’daki gençlerin kaderi işsizlik ve çaresizlik olmamalı”

“Trakya’daki gençlerin kaderi işsizlik ve çaresizlik olmamalı”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Doğu Makedon-

ya Trakya Eyaleti’nde artan işsizlik oranlarına 

dikkati çekerek, özellikle genç nüfusun iş gücüne 

katılımını sağlayıcı acil ted-

birlerin alınması çağrısında 

bulundu.

Milletvekili olduğu Rodop 

İli’nin yer aldığı Trakya’nın, 

ülkedeki en geri kalmış ve 

fakir bölge olduğunu hatırla-

tan İlhan AHMET, “ 2016’nın 

Şubat ayı verilerine göre ülke 

nüfusunun % 24,2’si yani 

1,16 milyon kişisi işsiz. Bu 

rakam ile Yunanistan, işsizlik-

te tüm Avrupa’da ilk sırada 

yer alırken, Trakya bölgesi de tüm ülkede ilk 

sıralarda. Bu acı gerçek bizlere, ülkedeki binler-

ce ailenin ağır ekonomik koşullar altında yaşam 

mücadelesi verdiğini göstermektedir” dedi. 

 “Genç işsizlerin gelceği, çözüm odaklı olmak-

tan uzak ekonomi ve istihdam politikalarına terk 

edilemez”

“”Trakya’daki işsizlikle mücadele için acil istihdam 

politikalarına ihtiyaç oldu-

ğunu vurgulayan milletve-

kili, özellikle genç işsizleri 

destekleyecek, çaresizlik-

lerine son verecek, çözüm 

odaklı programların hayata 

geçirilmesinin önemine 

işaret etti. 

Bu kapsamda, Yunanistan 

İş ve İşçi Bulma Kuru-

mu’nun (OAED) 26 bin 

işsize istihdam yaratmayı 

hedefleyen ‘Voucher 2016’ 

eğitim ve istihdam programını hatırlatan millet-

vekili,  Ocak ayından bugüne kadar çeşitli gerek-

çelerle ertelenen programın, biran önce hayata 

geçirilmesi gerektiğini belirtti

“26 bin işsiz için iş imkânı yaratacak olan prog-
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ram, hala neden başlamıyor?”

İlhan AHMET, ‘Voucher 2016’ programının baş-

lamasında yaşanan bu gecikmeyi, hazırladığı 

soru önergesiyle meclis gündemine de taşıyarak, 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı’nın dikkatine 

sundu.

Milletvekili, 29 - 64 yaşları arasında 26 bin işsize, 

özel sektörde 6 ay boyunca istihdam olanağı 

yaratmayı hedefleyen söz konusu programın, 

kapsam ve içeriğinin geçerliliğini koruyup koru-

madığı hakkında açıklama istedi.  

Soru önerge-

sinde, Ocak 

2016’da ilan 

edilmesinin 

üzerinden 6 

ay geçmesine 

rağmen hala 

başlatılma-

yan ‘Voucher 

2016’ programının neden hayata geçirilemediği-

nin yanıtını isteyen İlhan AHMET, ilgili bakana, 

“programın başladığını kesin olarak ne zaman 

duyuracaksınız?” diye sordu.

 “Voucher 2016” Programı nedir?

İş ve İşçi Bulma Kurumu (OAED) tarafından Ocak 

2016’da ilan edilen program ile, 29 - 64 yaşları 

arasında 26 bin işsize istihdam yaratılması hedef-

lenmektedir. Programdan yararlanacak işsizlere, 

özel sektörde 6 ay süreli iş desteği sağlanması 

planlamaktadır. 

  Mayıs 2015’te iptal edilen, 16 bin işsize 

istihdam sağlamayı amaçlayan 112 milyon Euro 

bütçeli programın yenilenmiş hali olan “Voucher 

2016”, 26 bin işsizin ticaret, turizm, enerji, bilgi 

ve iletişim teknolojileri, lojistik, gibi 8 sektörün, 43 

uzmanlık alanında istihdam edilmesini öngörmek-

tedir. 

Sözkonusu eğitim ve istihdam programına katı-

lanlara, takip edecekleri 130 saatlik seminer so-

nunda, uzamanlık alanlarına göre bilgi ve yeterli-

lik setifikası ile 5500 Euro maddi destek verileceği 

ifade edilmektedir. 
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 22 Temmuz 2016

ÇALIŞMA,                 Prot. No. :729

SOSYAL GÜVENLİK VE     

SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLIĞI

Yunan Parlamentosu’na

BAĞIMSIZ MECLİS    Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

DENETİMİ BÖLÜMÜ   Soru Önergeleri Bölümü 

Adres :  Stadiou 29       Atina

P.K. - Şehir: 101 10 – Atina

TELEFAX: 210 5203872        

Bilgi için:  Z.Adamopoulou   BİLDİRİ:1. Milletvekili İlhan Ahmet 

Telefon:  2131516472   (Yunan Parlamentosu)

e-mail: ypertns@ypakp.gr

KONU: ‘ Voucher 29-64 yaş’ eğitim ve istihdam programı
İLGİLİ SORU:6051/09.06.2016 sayılı Soru Önergesine

“Voucher 29-64 yaş eğitim ve istihdam programı” ile ilgili 
Bakanlık cevap verdi

Milletvekilleri İ. Ahmet’in ve K. Markou’nun birlikte 

sunmuş olduğu “Voucher 29-64 yaş eğitim ve 

istihdam programı” soru önergesi ile ilgili olarak, 

aşağıdakileri bilginize sunuyoruz: “Voucher 29-64 

yaş eğitim ve istihdam programı”, Ortak Ödenekli  

Özel Hizmet Uygulaması ve  Milli Dokümantas-

yon Merkezi (EYE -EKT) tarafından işletme prog-

ramına dahil edilme sürecinde bulunmaktadır.

Program, işsizlere sunulan hizmet değerlerinin 

yükselmesini hedefleyerek, bundan faydalanacak 

olanların iş piyasasına girmeleri olasılığını arttır-

mak için yeniden planlanmıştır.

Yukarıda belirtilen yaş gruplarının özelliklerine 

dayanarak, uygulama iki aşamada düzenlenmek-
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tedir:

• İşsizlerin eğitim düzeyi ve nitelikleri:

A) Orta eğitim düzeyini tamamlamış olan 

düşük temel nitelikli işsizler, 

B) Orta eğitim sonrası eğitim programı 

tamamlamış olan (IEK Meslek Enstitüleri mezun-

ları) ve Teknolojik Eğitim Bilimleri Enstitüsü (TEI) 

veya  Yüksek eğitimini tamamlamış olan (Üniver-

site (AEI) işsizler. 

• Uygulamaların ilgili olacağı bölümlerde 

(branşlarda), gelişim vaat eden bölümler dikkate 

alınacaktır.

Uygulama, eğitim çekleri (Voucher) metodu ile 

gerçekleşecektir. Eğitim ve danışmanlık hizmetle-

rini, Yeterlilik ve Mesleki Rehberlik Ulusal Kurumu 

(EOPPEP) tarafından onaylı Ömür Boyu Öğrenim 

Merkezleri sunacaktır.

Voucher 29-64’ ten faydalanacak işsizlerin istih-

dam programı, İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED 

tarafından gerçekleştirilecektir. 

Programda ilk defa, eğitim alacak kişilere belirli 

uzmanlık eğitimi programları düzenlenecek ve 

sunulacaktır, bu şekilde işsizlere, birleşik bir bilgi 

ve yetenek sistemi sunulmuş olacaktır. Ayrıca, 

eğitim rehberleri oluşturulacak ve eği-

timi sunanların bunları takip etmeleri 

gerekecektir.

Program, 120 saatlik teorik eğitim ve  

özel şirketlerde 500 saatlik  pratik eği-

tim (staj) içermektedir. Pratik eğitimin 

(stajın) programa dahil edilme sebebi, 

teorik eğitimin daha iyi anlaşılması ve 

işsizlerin iş tecrübesi kazanmalarını 

sağlamaktır.

Programa ayrılan bütçeye göre, programa 23.000 

işsiz alınacak ve proğrama katılan işletmeler, İş 

ve İşçi Bulma Kurumu OAED aracılığı ile işsizlerin 

en az %50’ sine, teori ve pratik stajdan  sonra 6 

ay istihdam sağlayacaktır. 

Başvuru ile ilgili duyurunun, 

önümüzdeki 20 gün içerisinde 

yayınlanması beklenmektedir. 

Olası bir gecikme, ya yeni-

den planlama dokümanlarının 

tamamlanmasından, ya da da 

ESPA idari çerçevesinde öngö-

rülen idari ve teknik konulardan 

kaynaklanmaktadır.  

      

BAKAN VEKİLİ

 OURANİA ANTONOPOULOU

(Mühür - İmza) 
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Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı

KONU :Voucher 2016 
“Voucher” işsizlik programı için bakanlıktan yeşil ışık
 İlhan AHMET istedi, Çalışma Bakanı tarih verdi; “Voucher eğitim ve istih-
dam programı başvuru tarihi 20 gün içinde ilân edilecek ”

İlhan AHMET istedi, Çalışma Bakanı tarih verdi; 
“Voucher eğitim ve istihdam programı başvuru tarihi 20 
gün içinde ilân edilecek ”

        Rodop Milletvekili 

İlhan AHMET’in, işsizlik 

sorununa çözüm arayış-

ları kapsamında “Vouc-

her  eğitim ve istihdam 

programı”nın biran 

önce hayata geçirilmesi 

çağrısına bakanlıktan 

olumlu yanıt geldi. 

 Milletvekilleri İl-

han AHMET ile Katerina 

Markou’nun geçtiğimiz 

Haziran ayında Çalış-

ma, Sosyal Güvenlik 

ve Sosyal Dayanışma 

Bakanı’na hitaben ya-

tırdığı soru önerge-

sine verilen cevapta, 

“Voucher eğitim ve 

istihdam programı” 

için başvuru tarihinin 

önümüzdeki 20 gün 

içinde ilân edileceği 

bildirildi.

 “Trakya’daki ve 

tüm ülkedeki  işsizler, 

özellikle de gençler 

açısından önemli bir 

imkân”

 İlhan AHMET, 23 

bin işsize eğitim ve 

iş imkânı sağlayacak 
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olan programa bakanlık tarafından yeşil ışık yakıl-

masını, memnuniyet verici bir karar olarak değer-

lendirdi. “Çalışma Bakanı’na yaptığımız çağrının 

olumlu karşılık bulması ve Voucher programı için 

başvuruların, 20 gün gibi kısa bir süre içinde ilân 

edileceğinin tarafımıza bildirilmesi son derece 

önemli bir gelişmedir. 

 Bu kararın özellikle, benim de milletvekili 

olduğum, ülkenin gelir düzeyi en düşük ve işsizlik 

oranları en yüksek olan bölgesi Trakya’da, en çok 

da gençler  

tarafından 

memnuniyetle 

karşılanacağı 

muhakkaktır” 

dedi.  

 “İşsiz-

likle mücadele 

kapsamında 

her tür progra-

mın yakından takipçisiyim”

 Ülkedeki farklı yaş, eğitim ve gelir dü-

zeyindeki vatandaşların ortak sorununun işsizlik 

olduğunu vurgulayan milletvekili, “Aslında tüm 

Avrupa’nın ortak sorunu işsizlik, özellikle de genç 

işsizler. Bu konuyla mücadelede doğru ve uygula-

nabilir politikaların hayata geçirilmesi son derece 

önemlidir” diye konuştu.

 İlhan AHMET, işsizlikle mücadelede 

yürüttüğü araştırmalar ve girişimler kapsamında, 

bölgedeki vatandaşlara bir nebze de olsa katkı 

sağlayacak her tür programın takipçisi olmaya 

devam edeceğinin altını çizdi. 

 23 bin işsize eğitim ve iş imkânı

 İş ve İşçi Bulma Kurumu (OAED) tara-

fından yürütüleceği açıklanan Voucher programı 

kapsamında, 29 ilâ 64 yaş arası 23 bin işsize 

nitelik katacak şekilde eğitim verilmesi ve kalifiye 

eleman olarak istihdam sağlanması hedefleniyor.

 Temel ve orta eğitimden mezun olanlar ile 

meslek lisesi (IEK), yüksek okul (TEI) ve üniver-

site (AEI) mezunlarının eğitim düzeyi ve nitelik-

lerine bağlı olarak iki ayrı kategoride eğitime tabi 

tutulması plânlanıyor.  

 120 saat teorik, 500 saat pratik eğitimin 

ardından 6 aylık iş garantisi

 Buna göre katılımcıların, eğitim rehberle-

rinin danışmanlığında, belirli alanlarda verilecek 

teorik bilgi ve pratik uygulama ile, alan içi uz-

manlaşmış,  kalifiye eleman olarak yetiştirilmesi 

amaçlanıyor. 

 Program, 120 saatlik teorik eğitimin 

ardından, özel şirketlerde verilecek 500 saatlik 

pratik eğitimi de (staj) kapsıyor. Program so-

nunda, teorik ve pratik eğitimlerini tamamlayan 

katılımcıların yüzde 50’sine ise özel şirketlerde 6 

ay süreli istihdam garantisi sunuluyor.
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 7026 / 14-07-2016
Atina, 14-7-2016
Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’nın dikkatine,
KONU: Rodop Eyalet Birliğindeki belediyelerin sosyal dayanışma gelirine dahil 
edilmemesi.

 Rodop Eyalet Birliğindeki belediyelerin sosyal dayanışma 
gelirine dahil edilmemesi.

Sayın Bakan,

Bugün, 14 Temmuz 2016 tarihi itibariyle, Sosyal 

Dayanışma Geliri’ne dahil 30 belediyede, fakirlik 

sınırının altında bulunan vatandaşlar yada aileler 

bu gelirden faydalanmak için başvurularını yap-

maya başlamalarına rağmen bu Sosyal Dayanış-

ma Geliri listesinde Rodop Bölgesi’ nden hiçbir 

belediye yer almamaktadır.

Sosyal Dayanışma Geliri ile ilgili duyuruya göre, 

bu gelir desteği (yardım) dört kişilik bir ailede 400 

Evro’ya kadar olabilmekte ve her ay hak sahibinin 

banka hesabına yatan bu miktar her ayın son 5 

gününde ödenmektedir. Gelir desteğinin ödenme 

hakkı dilekçe ile başvurudan bir (1) gün sonra 

başlamakta olup 31 Aralık 2016’ ya kadar bu hak 

geçerlidir.

Bu program değişik ihtiyaçları karşılamaktadır: 1. 

Gelir desteği 2. Ek sosyal hizmetler, yardımlar ve 

nimetler: duruma göre ve ihtiyaçlarına göre, ek 

sosyal hizmetlerle yada yardımlarla bu yardımdan 

faydalanan üyelerle bağlantılar. Örnek olarak şun-

lar sunulmaktadır: Sigortasızlara bedava/ücretsiz 

doktor ve ilaç tedavisi - okul  için yemek öğünleri 

verilmesi - sosyal bakım ve destek hizmetleri veri-

len birimlere girmelerini yada sevklerinin yapılma-

sı – Fakirlik ile Mücadele eden Sosyal Yapıların 

programlarına girmelerinin sağlanması – Hiçbir 

geliri olmayanları  Avrupa Yardım Kasası çerçeve-

sinde gerçekleşen programlara alınması, Sosyal 

Destekli Elektrik Hizmetleri faturası – Sosyal 

Destekli Su Hizmetleri faturası – Sosyal Destekli 

Belediye ve Belediye şirketleri faturaları 3. İşlem 

başlatma hizmetleri: Kendilerini iş piyasasına 

hazırlayacak yada tekrardan iş piyasalarına 

girmelerinde yardımcı olacak faaliyetlerde görev 

almak koşuluyla hak sahibi olanların desteklen-

mesi, bu durum başka desteklerin yanısıra şunları 

da içerebilir: - Sunulan iş pozisyonunu doldurmak 
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– toplum yararına olan iş programlarına katılmak 

– iş kurma programlarına katılmak – iş tecrü-

besi kazanma programlarına katılmak – Eğitim 

sistemine ve ikinci fırsat okullarına girmek yada 

eğitime geri dönmek.

Sayın Bakan,

Eurostat’ın resmi bilgilerine göre, Rodop Bölgesi, 

Aralık 2015 tarihinde Egnatia Otobanı A.Ş.’ nin 

gelişim gözlemleme birimi tarafından belirtildiği 

üzere, 2009-2012 yılları arasında negatif alım 

gücü biriminde % 9’ dan daha büyük bir rakamla 

Gayri Safi Milli Hasıla’nın (ΑΕΠ) en düşük olduğu 

bölgesi olmakla birlikte, hem Yunanistan bölgeleri 

arasındaki sıralamada en fakir bölgeler arasında 

bulunmakta hem de 28 üyeli Avrupa Birliği’nin kişi 

başı Gayri Safi Milli Hasılası (ΑΕΠ) ortalamasının 

çok çok altında bulunmaktadır. 

Detaylı belirtmek gerekirse, 2012 yılı için Rodop 

Bölgesi’nde yaşayan vatandaş başına ortalama 

12.700 alım gücü birimi tekabül ederken, orta-

lama yıllık gelir 11.300 Evro olup Avrupa’daki 

ortalama ile karşılaştırıldığında % 48’lik bir oran 

ortaya çıkmaktadır. Doğu Makedonya – Trakya 

Bölgesi’ne bakıldığında da, sadece Drama ili, çok 

az bir farkla daha kötü gelişim göstermektedir. 

Yıllık verilere bakıldığında ise, kişi başı  Gayri 

Safi Milli Hasılası’nın (ΑΕΠ) değişken temposu 

ve 2005-2012 yılları arasındaki % 3,52’lik düşüş, 

Doğu Makedonya – Trakya Bölgesi’ndeki en 

yüksek rakamlı düşüştür. Yunanistan genelinde 

bölgelere bakıldığında, sadece yedi bölge Rodop 

ilinden daha düşük gelişim göstermektedir, Doğu 

Makedonya – Trakya Bölgesi’nde ise, Avrupa 

ortalamasına kıyasla % 52 Alım Gücü Birimi ile ve 

ulusal ortalamaya göre % 73 ile  ülkenin en fakir 

bölgesidir.

Yukarıda belirtilen bu verilerden sonra, nasıl olur 

da  Rodop ilinin yıllardır az gelişim gösteren ve 

hem ulusal boyutta hem de Avrupa’ya kıyasla 

yüksek fakirlik derecesi sergileyen dört belediye-

sinden biri yada birkaçı bakanlığınız tarafından 

Sosyal Dayanışma Geliri’ ne (ΚΕΑ) dahil edil-

memiştir? Örneğin, bir Kallikratis belediyesi olan 

Kozlukebir, Rodop ilinde 18.178 kişilik nüfusu 

ile ikinci büyük belediyedir, ‘yarı dağlık’ olarak 

tanımlanır, 57 yerleşim bölgesinden oluşmaktadır 

ve bunlardan çoğu merkezi Sirkeli’den (Fillira) 

kilometrelerce uzakta, büyük yüksekliklerde, 

Yunanistan-Bulgaristan sınırında, sadece tütün 

üretiminden gelen gelire dayanan bir bölgedir. 

Aynı durum Yassıköy ve Maronya-Şapçı belediye-

leri için de geçerlidir.

Diğer taraftan da, görüyoruz ki, örneğin progra-

ma tabii iyi olmakla birlikte, batı Atina’nın birçok 

düşük seviyeli belediyeleri dahil edilmiştir.

Yukarıda belirtilenlerden sonra, 

Sorulur:

A) Sosyal Dayanışma Geliri’ ne (ΚΕΑ) ilk 

olarak dahil edilen 30 belediye hangi kriterlere 

göre seçilmiştir? 

B) Özellikle Doğu Makedonya-Trakya Bölge-

si için,  hangi gelişim göstergeleri dikkate alınarak 

ve niçin sadece Kavala ve Orestiada belediyeleri 

Sosyal Dayanışma Geliri’ne (ΚΕΑ) dahil edilerek, 

daha zor durumda oldukları ıspatlanmış olan, 

fakir olarak tanımlanan ve gelişimde gerileme 

gösteren başka belediyeler bu programa dahil 

edilmemiştir? 

Soruyu yönelten milletvekili 

 İlhan Ahmet       

Rodop İli Milletvekili    

59



YUNANİSTAN CUMHURİYETİ                             Atina, 05. 09. 2016 

ÇALIŞMA,                                           Prot. No. :893

SOSYAL GÜVENLİK VE     

SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLIĞI

Yunan Parlamentosu’na

BAĞIMSIZ MECLİS    Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

DENETİMİ BÖLÜMÜ   Soru Önergeleri Bölümü 

Adres :  Stadiou 29       Atina

P.K. - Şehir: 101 10 – Atina

TELEFAX: 210 5203872        

Bilgi için:  Filippos Konstantinou   

Telefon:  2131516116   

e-mail: ypertns@ypakp.gr

      

KONU:  ‘Sosyal Dayanışma Geliri’ programının uygulanması ile ilgili  
İLGİ:7026/14.07.2016 sayılı SORU ÖNERGESİ

Milletvekili İlhan Ahmet’ in sunduğu “Sosyal Dayanışma 
Programı“ hakkında Bakanlık cevap verdi

Milletvekili İlhan Ahmet’ in Yunan Parlamento-

su’na sunmuş olduğu yukarıdaki soru önergesi ile 

ilgili olarak, size aşağıdaki bilgileri sunarız:

4336/2015 sayılı (Resmi Gazete- ΦΕΚ 94/A) 

kanunun Γ.2.5.3 bölümünde ve 4389/2016 sayılı 

kanunun (Resmi Gazete- ΦΕΚ 94/A’) 235. mad-

desinde, Sosyal Dayanışma Geliri programının 

aşamalı olarak ulusal boyutta uygulanması öngö-

rülmek olup, amacı  da aşırı yoksullukla mücade-

ledir. Program 2016 yılının temmuz ayından iti-

baren ülkenin 30 belediyesinde uygulanmaktadır. 

Ülke genelinde tam uygulanması ise 01-01-2017 

tarihinden itibaren olması öngörülmektedir. 

 Bu Sosyal Dayanışma Geliri programının 

ilk aşamasında, ülke genelinde seçilen 30 beledi-

yenin seçimindeki ilk kriter nüfus temsili olmuştur 
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ve daha sonra işsizlik ve fakirlik dereceleri dikkate 

alınmıştır. Detaylı belirtmek gerekirse, seçimde 

kullanılan metodoloji şu şekildedir:

 Öncelikle, Garantili Sosyal Gelir progra-

mına (11/2014’ ten 4/2015’ e kadar) dahil edilen 

belediyeler bu yeni programa dahil edilmedi, ki bu 

zaten önceden temel ilke olarak bilinmekte olup 

bölgelerin nüfusları hesaplanmıştır. Devamında, 

her bir bölgenin nüfus 

oranı, ülke genelinin 

nüfusu ile karşılaştırı-

larak Sosyal Dayanış-

ma Geliri programına 

dahil edilecek beledi-

yelerin sayısı orantılı 

olarak hesaplandı. 

Yani, yukarıda açık-

ladığımız bu yöntem 

ile, Atina bölgesinde 

9 belediye, Merkez 

Makedonya bölgesinde 4 belediye, Girit, Güney 

Ege, Doğu Makedonya –Trakya, Mora Yarımada-

sı (Peloponnisos), Batı Yunanistan ve Thessalia 

bölgelerinde 2 belediye, ve İyonya Adaları, Orta 

Yunanistan, Epir (İpiros), Kuzey Ege ve Batı 

Makedonya bölgelerinde de bir belediye. Daha 

sonra, belediyelerin tam olarak seçilmesi için üç 

oran karşılaştırıldı: kayıtlı işsizlik oranı, ‘İnsancıl 

Krizle Mücadele Programı’ na  dahil edilmiş olan 

kişilerin oranı ve Yoksullar için Avrupa Yardım 

Sandığı programına dahil edilmiş kişilerin oranı. 

Bu hesaplama sonucunda katsayıları en büyük 

olan belediyeler Sosyal Dayanışma Geliri progra-

mının ilk aşamasına kabul edildi.

 Bu Sosyal Dayanışma Geliri programının 

uygulanmasındaki ilk aşamaya bazı belediyelerin 

dahil edilmemesi, ne onların aleyhine bir olaydır 

ne de herhangi birinin seçilmesi lehlerine bir olay-

dır.

Seçilen bu 30 belediyede, insancıl kriz ile müca-

dele programı durdurulacaktır, diğerlerinde ise 31 

Aralık 2016’ya kadar devam edecektir, yani bu  

belediyeler de   Sosyal Dayanışma Geliri progra-

mına dahil edilene dek.

Böylece, Doğa Makedonya – Trakya bölgesi be-

lediyelerinde aşırı fakirlik içinde yaşayan vatan-

daşlar için bu yardım 2016 yılının sonuna kadar 

devam edecek ve 2017 ylında Sosyal Dayanışma 

Geliri programına dahil edileceklerdir. Bu progra-

mın uygulanması da, temmuz ayında başlayan 

birinci aşamanın sonuçlarına dayanarak oluşturul-

muştur.  

      

BAKAN VEKİLİ

               

THEANO FOTIOY

                                                                                     

(Mühür - İmza) 
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                                                                                                                                14-07-2016

Hükümetin sosyal politikalarında Rodop İli gerçeği; tecrit

“Rodop İli belediyeleri, aylık 400 Euro gelir ile sosyal ve sağlık hizmeti desteği 
kapsamına alınmadı”

“Rodop İli belediyeleri, aylık 400 Euro gelir ile sosyal ve 
sağlık hizmeti desteği kapsamına alınmadı”

Ülke genelinde 30 civarında belediyeyi kapsaya-

cak olan Sosyal Dayanışma Geliri’ne (Κοινωνικό 

Εισόδημα Αλληλεγγύης, Κ.Ε.Α.) Rodop İli’nin da-

hil edilmemesi üzerine, Milletvekili İlhan AHMET, 

konuyu meclis gündemine taşıdı.

Söz konusu 30 belediyedeki fakirlik sınırının 

altında yaşayan vatandaşların, 14 Temmuz 2016 

itibariyle başvuru yapmaya başlaması üzerine 

İlhan AHMET, aynı tarihli soru öner-

gesinde, milletvekili olduğu Rodop 

İli’ndeki hiç bir beledeyinin, aylık 400 

Euro’ya kadar gelir desteği ile çeşitli 

sosyal ve sağlık hizmeti desteklerini 

kapsayan bu sosyal destek prog-

ramına dahil edilmemiş olmasına 

dikkati çekti.

“Resmi rakamlara göre Trakya Böl-

gesi ve Rodop İli, hem Yunanistan’ın 

hem AB’nin en fakiri”

Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal 

Dayanışma Bakanı’ na hitaben 

yatırdığı soru önergesinde milletvekili, Doğu 

Makedonya Trakya Eyaleti’nin Yunanistan’ın en 
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fakir bölgesi ilan edildiğini hatırlatarak, Rodop’un 

da en düşük Gayri Safi Milli Hasıla’ya sahip olan 

ili olduğunu vurguladı. 

İlhan AHMET, “Eurostat’ın Aralık 2015 verilerine 

göre, Yunanistan’ın ve Avrupa Birliği’nin en düşük 

gelir ortalamasına sahip olan bölgesi, Doğu 

Makedonya Trakya Eyaleti’nin Rodop İli olarak 

açıklanmasına rağmen, 

nasıl olur da Sosyal 

Dayanışma Geliri (K. E. 

A.) kapsamına alınmaz” 

diye sordu.

“Rodop İli’nin ‘yarı 

dağlık’ yerleşim bölgesi 

olan Kozlukebir Bele-

diyesi dahil edilemez 

miydi?”

Rodop İli’nin 4 belediyesinden birinin dahi bu 

sosyal yardım kapsamına alınmamasının anla-

şılamaz olduğunu ifade eden milletvekili,  “Bölge 

halkının fakirlik sınırının altında yaşadığı resmi 

rakamlarla da tescil edilmiş olmasına rağmen, 

örneğin Rodop’un ikinci büyük belediyesi olan ve 

‘yarı dağlık’ olarak tanımlanan, nüfusunun çoğu 

merkezden uzak yerleşim birimlerinde yaşayan 

ve hatta Bulgaristan sınırında yerleşkelenen, tek 

geçim kaynağı olarak tütün üretimine bağlı olan 

Kozlukebir Beldiyesi’nin, bu sosyal destek gelirine 

dahil edilmemesinin bir açıklaması ya da haklı bir 

gerekçesi olabilir mi?” diye sorarak, tepkisini dile 

getirdi.

İlhan AHMET, Kozlukebir Belediyesi gibi Yassıköy 

ve Maronya-Şapçı Belediyeleri’ndeki vatandaş-

ların durumlarına da vurgu yaparak, “Kavala ve 

Kumçiftliği (Orestiada) illerinin belediyeleri yardı-

ma uygun görülürken, daha zor durumda olduğu 

resmi rakamlarla belirtilen  Rodop İli’nin ise 4 

belediyesinden hiç birinin uygun görülmemesi, 

kabul edilemez” dedi.

“Hükümet, Trakya’yı ve Rodop’u görmezden 

geliyor”

Konuyla ilgili bir değerlendirme yapan Rodop 

Milletvekili İlhan AHMET, hükümetin adeta tecrit 

uygulayarak Trakya’yı, 

çeşitli sosyal hak ve 

yardımlar ile kalkınma 

desteklerinden de mah-

rum bıraktığını hatırla-

tarak, “hükümetin sos-

yal politikaları, herkesi 

kapsamaktan uzak bir 

yaklaşım sergilemek-

tedir. Tüm toplumu göz 

önüne alan ve refahını bir adım öteye götürmeyi 

amaçlayan girişimler olmaktan uzaktır” dedi.

“Sosyal yardım uygulanırken, sosyal adalet göze-

tilmeli”

İlhan AHMET, “Ülkenin ve toplumun bir kesimine 

kayıtsız kalan iktidarın, sosyal devlet özelliğinden 

uzaklaştığı aşikârdır. Trakya bölgesi ve özellikle 

Rodop İli örneğinde defalarca şahit olduğumuz 

üzere, hükümetin sosyal güvenlik, sosyal yardım, 

sosyal hizmet gibi konuların tüm vatandaşlara eşit 

yaygınlaşmasını sağlamayan bir tutumu sözkonu-

sudur” diye konuştu. 

Milletvekili, toplumsal refahın tesis edilmesinde 

son derece önemli yeri olan toplumsal yardımlaş-

ma ve dayanışma programlarında sosyal adaleti 

gözetmenin, en temel kaygı olması gerektiğini 

vurguladı.
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SORU ÖNERGESİ
Protokol No: 577 / 21-10-2016
     Atina, 21-10-2016

Ekonomi Bakanı, Altyapı, Ulaşım ve Ağları Bakanları’nın dikkatine,
KONU: Egnatia Otoyolu boyunca yeni otoyol gişe istasyonlarının (diodia) açıl-
ması (Trakya’da Mesti Geçiş Gişesi)

Egnatia Otoyolu boyunca yeni otoyol gişe istasyonlarının 
(diodia) açılması (Trakya’da Mesti Geçiş Gişesi)

Sayın Bakanlar,

Ülke genelinde 10 yeni otoyol gişe istasyonunun 

açılacağını öğrenmiş bulunmaktayız. Bu geçiş gi-

şelerinin (diodia) 4 tanesi de Dedeağaç (Alexand-

roupolis) – Selanik (Thessaloniki) otoyolu ekseni 

üzerinde bulunmaktadır. Bu geçiş gişelerinin 

bulunacağı noktalar, Mesti, Kavala, Asprovalta ve 

Serres Strimoniko olarak belirlenmiştir.

Bu yeni gişelerin inşaat projesini Egnatia Odos 

A.Ş.’nin işleme koyup yayınlamasıyla hangi niyet 

ile yapıldığı hiç şüphesiz ortaya konmuştur. Böy-

lelikle, bu yeni geçiş gişelerinin, şu anda zaten 

var olan gişelere eklenmesi, hem profesyonel 

hem de özel sürücüler için, daha da boğucu bir 

ekonomik ortam oluşturmaktadır.

Yeni geçiş gişelerinin açılması ile, hem işletme 

girişimciliği hem de özel girişimcilik engellenmek-

tedir. Bir çok meslek, şirket çalışanları ve aileleri 

ile birlikte bu durumdan etkilenmektedir, hatta 

top yekün turizm akımı etkilenmektedir. Çünkü, 

gelecek günlerde gerçekleşecek yakıt zamları-

nı da düşünülürse, ulaşım maliyetinde patlama 

yaşanacaktır.  

Zaten, Atina – Dedeağaç (gidiş - dönüş) yolculu-

ğunu yapan hafif ticari araç sürücüleri, gişelere 

(diodia) toplam 190 Euro ödemektedirler. Ücretli 

geçiş gişelerinin sayısındaki bu  artış ile, artık bu 

yolculuk için 250 Euro ödeyeceklerdir. Aslında, 

Dedeağaç – Atina yolculuğu yapan hafif ticari bir 

araç sahibi için, gişe ve yakıt ücretleri ortalama 
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450 Euro’yu aşmaktadır.

O zaman neden sayın Bakanlar, birileri gelip 

Doğu Makedonya ve Trakya’ya yatırım yapsın? 

Sadece bir ticari aracının bu bölgeye ulaşması 

için 200 – 300 Evro üzerinde gişe geçiş ücreti, ve 

toplamda yakıt da dahil edilince 550 – 600 Evro 

ulaşım ücreti ödeyecek, hangi işletme bu şartlar-

da bölgemize yatırım yapmak ister? 

Aynı zamanda, bu ulaşım maliyetinin yüksek 

oluşundan dolayı, 

Türkiye ve Bulga-

ristan’dan, İpsala 

(Kipi) ve Çirmen 

(Ormenio) sınır 

kapılarından 

Yunanistan’a giriş 

yapan birçok ağır 

araç -TIR- Trak-

ya’daki Otoyol 

gişelerininden 

geçmemek için, 

köy yollarını kullanmaktadırlar. Sonuç olarak da, 

küçük, bakımsız, asfaltsız hatta ışıklandırması 

ve trafik tabeleleri yetersiz olan bu köy yollarına 

aşırı yüklenme olmakta ve bu yolları kullanarak 

şehirlerine ve köylerine giden özel araç sürücü-

leri için de bu durum resmen ölümcül bir tuzak 

oluşturmaktadır. 

Yukarıda belirtilenlerin akabinde, sorulur:

A) Egnatia Otoyolu boyunca, hükümetin ve 

Egnatia A.Ş.’nin taahhüdü (sözü) olan  elektronik 

gişe geçişleri neden uygulanmamaktadır? 

B) Merkezden ve  Atina, Selanik gibi büyük 

şehirlerden uzak, sınır bölgelerinde yaşayan 

vatandaşlar, ödüllendirilecekleri yerde bu şekilde 

ekstra seyahat masraflarıyla haksızlıklara uğratı-

larak neden bu şekilde cezalandırılmaktadırlar?

C) Sizce, Doğu Makedonya ve Trakya böl-

gesi ürünlerinin rekabet gücü nasıl sağlanacak, 

işletmelerin sağlıklı rekabetini, bu devamlı artan 

ulaşım maliyetinden nasıl korumayı düşünmekte-

siniz? Bir siyasi seçim olan bu Doğu Makedonya 

ve Trakya bölgesi boyunca inşa edilecek yeni 

otoyol geçiş gişeleri ile dayanılmaz hale gelen 

rekabeti nasıl koruma altına alacaksınız?

D) Sonuç itibariyle, Egnatia Otoyulu boyun-

ca ardışık olarak  ve yanlış mekanlar seçilerek iş-

letilen otoyol geçiş gişeleri yüzünden, ağır araçlar 

tarafından kontrolsüzce kullanılan ve her yönden 

yetersiz olan köy yollarındaki güvenliği ne şekilde 

sağlamayı düşünmektesiniz?

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili
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- Basın Bülteni - Soru Önergesi

KONU : Egnatia Otobanı Kösemescit Gişesi Hakkında 
Yüksek maliyetli otoban geçişleri, ulaşıma ve ticarî hareketliliğe 
sekte vuruyor!!

Yüksek maliyetli otoban geçişleri, ulaşıma ve ticarî 
hareketliliğe sekte vuruyor!!

İlhan AHMET, Egnatia otobanında Kösemescit 

(Mesti) mevkiini de içine alan 10 yeni noktada 

açılacağı ilan edilen yeni otoban gişelerinin yol 

açtığı tartışmaları ve neden olacağı muhtemel 

ekonomik olumsuzlukları, meclis gündemine 

taşıdı.

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Ekonomi 

Bakanı ile Altyapı ve Ulaştırma  Bakanı’na 

hitaben yatırdığı soru önergesinde, otoban 

gişelerinin özellikle merkezden uzak böl-

gelerdeki vatandaşlara merkezî bölgelere 

ulaşımda getirdiği ekonomik zorluklara vurgu 

yaptı. Milletvekili, gişelere yenilerinin eklen-

mesinin, hem özel araç kullanıcısı yerel halkta 

yaratacağı ekonomik sıkıntıya hem de Doğu 

Makedonya Trakya bölgesinin turistik ve ticarî 

hareketliliğinde neden olacağı aksaklıklara 
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dikkati çekti.   

Halihazırda ticari araçlar için 190 Euro olan Dede-

ağaç - Atina arası gidiş - dönüş otoban gişe geçiş 

ücretinin, öngörülen yeni ek gişelerin faaliyete 

geçirilmesiyle 250 Euro’ya ulaşacağını belirten 

milletvekili, buna bir de yakıt bedeli eklendiğinde  

500 Euroyu aşacak ulaşım maaliyetlerinin işlet-

meler açısından altından kalkınması zor bir hal 

alacağını ifade etti. 

“Otoban gişelerinden kaçan ağır araçlar, denetim-

siz köy yollarında ölümcül tehlike saçıyor!!”

İlhan AHMET, kamyon ve TIRlar açısından ise 

bu  maliyetlerin daha da yüksek olduğunu hatır-

latarak, bu araçların, yüksek ulaşım maaliyetle-

rinden kaçınmak için tali köy yollarını tercih eder 

duruma geldiğini, ancak bu tercih yüzünden trafik 

hareketliliğinin yaşandığı sözkonusu köy yolla-

rında gerekli ışıklandırma, trafik uyarı ve denetim 

düzenlemeleri olmaması nedeniyle, bölge sakin-

lerinin ve tüm araç kullanıcılarının ölümcül tehlike 

altında olduğuna işaret etti.   

“Sınır bölgelerindeki vatandaşlar ve işletmeler, 

yüksek ulaşım masrafıyla adeta cezalandırılıyor!”

Milletvekili, Ekonomi ve Ulaştırma Bakanlarına, 

merkezden uzak sınır bölgelerinde yaşayan 

vatandaşların böylesi ekstra bir seyahat masra-

fıyla neden adeta cezalandırıldığını sorarak, diğer 

yandan Doğu Makedonya - Trakya Eyaleti’nde 

işletmeler açısından da yüksek ulaşım maliyet-

lerinin rekabet güç-

lerinin düşmesine 

yol açacağı bu 

haksız uygulama 

karşısında ilgili 

bakanlıkların nasıl 

bir tedbir almayı 

düşündüklerinin 

cevabını istedi. 

İlhan AHMET 

ayrıca, ağır ticari 

araçların denetim-

sizce kullandığı 

her bakımdan yetersiz köy yollarında trafik konro-

lünün ve güvenliğin nasıl sağlancağını da sordu.
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SORU ÖNERGESİ

                              Protokol No: 959 / 04-11-2016
Atina, 3-11-2016

İçişleri ve İdari Reform Bakanı’nın dikkatine,

KONU:  Şehir planı uygulaması ve arazi kamulaştırmaları ile ilgili tazminatların 
vatandaşlar tarafından ödenememesi. 1828/1989 sayılı kanunun 26. maddesinin 
11. fıkrasının değiştirilmesi. 

Şehir planı uygulaması ve arazi kamulaştırmaları ile ilgili 
tazminatların vatandaşlar tarafından ödenememesi.

Sayın Bakan,

1828/1989 sayılı kanunun 26. maddesinin 11. 

fıkrasına göre, “belediye veya nahiye, şehir planı 

uygulaması çerçevesinde, arazileri kamulaştırılan 

vatandaşlar için  ödemiş olduğu tazminat mikta-

rını, hak sahibi olmuş kişilerden tazminat olarak 

almak zorundadır.”  

Bu paragrafta belirtilen bu ödemeler, belediye 

yada nahiye meclisi tarafından belirlenen bir ka-

rarla, 5 ile 10 arasında değişen, faizsiz yıllık tak-

sitler şeklinde yapılmaktadır. Her taksit miktarına, 

geç kalındığı takdirde, her ay için % 4 gecikme 

faizi eklenmektedir. Gecikme faizi, taksit ödeme 

süresinin bittiği tarihin ardından, bir sonraki ayın 

ilk günü itibariyle hesaplanmaktadır.

Ülkemizin ıspatlanmış fakir bölgelerinden biri 

olan, çok sayıda dağlık ve yarı dağlık yerleşim 

bölgesi ve çiftçi nüfusu bulunan Trakya’nın birçok 

belediyesinden gelen bilgilere göre, hatta uzun 

süreli ekonomik krizden ve piyasalardaki nakit 

eksikliğinden dolayı, belediye sakinleri yukarıda 

belirtilen borçlardan da kaynaklanan sorumlu-

luklarına karşılık verememekte ve ödemelerini 

zamanında yapamamaktadırlar. 

Örnek olarak, Gümülcine belediye meclisinin ka-

rarı sonrasında, mevcut yasa hükümleri gereğin-

ce, vatandaşlara borçlarını ödeyebilmeleri için 5 
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ile 10 yıllık bir süre hakkı verilmiş olsa dahi, bele-

diye sakinleri bu borç miktarlarını ödeyememekte-

dirler. Sonuç itibariyle de, bir yandan belediyenin 

gereksinimleri, diğer yandan da vatandaşların 

borçları her geçen gün daha da büyümektedir. Bu 

da tabi ki, hem Yerel Yönetim Kurumlarının, hem 

de krizden çile çeken toplumun ekonomik çıkmaz-

larını daha da tetiklemektedir.

Bunun yanısıra, ağır bir 

uygulama olan ve gecik-

meli ödemelere her ay 

için uygulanan ve aslında 

yılda % 48 borç artışı 

anlamına gelen,  % 4 

oranındaki bu faiz de bu 

borçları o kadar attır-

makta ve borç miktarını 

büyütmektedir ki, bunlar 

belediyeler tarafından 

artık tahsil edilemez duru-

ma gelmektedir.

Ayrıca, diğer yandan da 

belediye sakinlerinin bu 

borçlar yüzünden her an banka hesaplarına el 

konulması ve vergi beyannamesi alamama gibi 

tehditlerle karşı karşıya kaldıklarından dolayı 

başka ekonomik faaliyetlerini de engellemekte ve 

onları rehin duruma getirmektedir.

Yukarıdakilerin akabinde sorulur: 

A) 1828/1989 sayılı kanunun 26. maddesi-

nin 11. fıkrasının değiştirilmesi için ve bu sorun ile 

karşı karşıya bulunan vatandaşların daha elverişli 

bir muamele görmesi için, herhangi bir girişimde 

bulunmayı düşünüyormusunuz?

B)  Şehir planı uygulaması ve arazi kamu-

laştırmaları ile ilgili oluşan faiz borçlarına dair, 

örneğin gelir ve coğrafi kriterler göz önünde bu-

lundurularak,  yasanın daha orantılı ve daha adil 

bir şekilde uygulanması mümkün olabilir mi?

C) Yıllık azami 10 taksit olan ödeme sayısını 

örneğin 15’ e yükseltmeyi, gecikmiş başka öde-

melerde olduğu gibi faiz oranını % 1’ e  indirme 

gibi bir girişim düşünüyormusunuz?

   

Soruyu yönelten milletvekili,

İlhan Ahmet     

Rodop İli Milletvekili 
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ                                     29 KASIM 2016

İÇİŞLERİ BAKANLIĞI                    Atina, 29 -11 - 2016

BAĞIMSIZ YASAMA GİRİŞİMİ                           Prot. No. : 2869

VE MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ        

 

       Yunan Parlamentosu’na

Adres :  Stadiou 27, Atina   Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

P.K.  : 101 83     Soru Önergeleri ve 

Bilgi için:  M. -A. Tsoutsoura   Dilekçe Evrak Başvuru Bölümü’ ne  

 F. Spiropoulos    

Tel.:  2131364033

2131364405

FAX: 2131364354

email: koinovouleytikos@mintour.gr      

       BİLDİRİ: 

Milletvekili sn. İlhan Ahmet

       Yunan Parlamentosu,

    

KONU:  Meclis Denetimi
İLGİ: 959/04.11.2016 protokol no.lu soru önergesi

 ‘Arazi bölünmesi ve arazi kamulaştırması ile ilgili 
tazminatların vatandaşlar tarafından ödenememesi ile ilgili 

Bakanlık cevap verdi

Milletvekili İlhan Ahmet’ in Yunan Parlamento-

su’na sunmuş olduğu  ‘Arazi bölünmesi ve arazi 

kamulaştırması ile ilgili tazminatların vatandaşlar 

tarafından ödenememesi. 1828/1989 sayılı kanu-

70



nun 26. maddesinin 11. fıkrasının değiştirilmesi’ 

konulu soru önergesi ile ilgili olarak ve İçişleri Ba-

kanlığı olarak yetkimiz çerçevesinde size, Bakan-

lığımızın vatandaş-

ların Belediyelere 

karşı olan yüküm-

lülüklerinin farkında 

olup bu konuyla ilgili 

yasal bir girişimde 

bulunma olasılığını 

incelemekte olduğu-

nu bildiririz.

                 BAKAN 

PANAGİOTİS 

SKOURLET

(mühür - imza) 

ASLINA UYGUNDUR

BAĞIMSIZ YASAMA GİRİŞİMİ VE

MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ ŞEFİ

                                                                                

(imza)

MARİA- ANTONİA TSOUTSOURA

Dahili Dağıtım

25. Bakanın Bürosu

26. Genel Sekreterin Bürosu

27. Basın Bürosu

28. Yasama Girişimi 

ve Meclis Denetimi 

Bağımsız Bölümü
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SORU ÖNERGESİ
                                                                                          Protokol No. 1092/ 
10.11.16
Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’nın dikkatine,  
KONU: İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED’in 29 – 64 yaşları arasındaki işsizler için 
beklenen Voucher 2016 programı halâ ‘kayıplarda’.

 İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED’in 29 – 64 yaşları 
arasındaki işsizler için beklenen Voucher 2016 programı 

halâ ‘kayıplarda’.

Mayıs 2015 tarihinde, “yetersiz ve ayrımcı plan-

lama’dan” dolayı askıya alınan 29 – 64 yaşları 

arasındaki işsizler için beklenen Voucher 2016 

programı, Ocak 2016’da tekrar gündeme gelmiş 

ve İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED tarafından  

112 milyon Evro bütçe ile ilan edilmişti. 

Yapılan açıklamalara göre, programın bütçesi 

aynı kalacak ancak bu defa ilk başta olduğu gibi 

16.000 işsize değil de, 26.000 işsize hitap ede-

cekti. Ayrıca, bu programdan faydalanacak tüm 

kişiler daha fazla katılım ücreti alacak ve kendi-

lerine programdan sonra altı ay istihdam garan-

tisi veriliyordu. Oysa ilk planda bu programdan 

faydalanacak kişilerin sadece dörtte birine istih-

dam garanti ediliyordu. Aynı zamanda, iş eğitimi 

desteğinin %80’ i işsiz kişiye %20’si ise iş eğitimi-

ni sağlayan kuruma gidecekti. Yeni planlama ile, 

işsiz, işverenin de katıkısı ile, 130 saat istihdam 

eğitimi için 5.500 alacaktı. 

İlk başta program, ocak ayı sonuna kadar başla-

yacaktı, fakat o zamandan beri bugüne kadar da, 

ardarda sonu gelmeyen uzatmalarla geciktirilmek-

tedir.    

Programın başlamasındaki bu gecikmeyle ilgili 

olarak, geçen haziran ayında 6051/9-6-2016 

protokol sayılı bir soru önergesi sunmuştuk. 22 

temmuz 2016 tarihinde yetkili Bakan vekili sayın 

Antonopoulou’nun cevabı, bu programın sonuç 

itibariyle 23.000 işsizi kapsayacağını ve “ilgili du-

yurunun 20 gün içinde yani Ağustos ayı ortaların-

da” açıklanacağını  bize bildiriyordu. 

Niyahet, duyurunun ön planı Eylül ortalarında 
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kamu istişaresine sunulmuş ve sonuç itibariyle 

(ilk baştaki 112 milyon Euroya karşılık) 89 milyon 

Euro bütçe ile 23.000 işsizin faydalanabileceği 

öngörülmüştür. Yani  takriben işsiz başına 3.870 

Euro verilecektir ve bu 

rakamın 2.600 Evrosu 

hak sahibi işsize istihdam 

eğitimi bursu olarak, geri 

kalan bölümü de bu iş 

eğitimini sağlayan kuru-

ma istihdam çeki olarak 

verilecektir (1.115 – 1.355 

Euro arası).

Daha yeni yayınlara göre 

ise, duyurunun kamu 

istişaresi her ne kadar 1 

Ekim tarihinde bitmiş olsa 

da, programın 20 Ekim-

den sonra başlaması beklenmektedir. Fakat en 

son haberlerde ise, duyurunun Kasım ayı içinde 

gerçekleşeceğinden söz edilmektedir.

%23 işsizlik oranı ile, ülkemiz Avrupa Birliği içinde 

“acı” bir birincilik 

yaşarken, yukarıda 

belirttiğimiz bu gecik-

meler ve bu program-

daki 10 aydır yaşanan 

ertelenme durumları, 

işsizleri oyalamakta ve 

onları daha da büyük 

bir çaresizliğe sürükle-

mektedir.

Yukarıda belirtilenlerin akabinde, size yeniden 

sorulur: 

1) Voucher 29 – 64 yaşaları arasındaki 

işsizler istihdam programının duyurusu ne zaman 

olacak ve ilgili başvurular ne zaman başlayacak-

tır?

2) Bu duyuruda yaşanan bu büyük gecikme-

nin sebepleri nelerdir?

3) Program kamu istişaresinde sunulduğu 

şekliyle mi duyurulacak yoksa başka değişiklikler 

de öngörülüyor mu, evet ise bunlar nelerdir?

Soruyu yönelten mil-

letvekilleri

İlhan Ahmet – Rodop 

milletvekili

Katerina Markou – 

Selanik milletvekili
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Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı

KONU: Voucher Programı
                                                                                                           31-07-2016
 
Hükümetin rafa kaldırdığı “Voucher” işsizlik programı için yeşil ışık
 İlhan AHMET istedi, Çalışma Bakanı tarih verdi; “Voucher eğitim ve istihdam 
programı başvuru tarihi 20 gün içinde ilân edilecek ”

 
Hükümetin rafa kaldırdığı “Voucher” işsizlik 

programı için yeşil ışık

Rodop Milletvekili İlhan AH-

MET’in, işsizlik sorununa 

çözüm arayışları kapsa-

mında “Voucher eğitim 

ve istihdam programı”nın 

biran önce hayata geçiril-

mesi talebine, bakanlıktan 

olumlu yanıt geldi.

 

Milletvekilleri İlhan AHMET 

geçtiğimiz Haziran ayında 

Çalışma, Sosyal Güven-

lik ve Sosyal Dayanışma 

Bakanı’na hitaben yatırdığı 

soru önergesine verilen 

cevapta, “Voucher eğitim ve istihdam programı” 

için başvuru tarihinin önümüzdeki 20 gün içinde 

ilân edileceği bildirildi.

 

“Hükümet, işsizlikle müca-

delede AB’nin imkânlarını 

kullanmaktan kaçıyor”

 

İlhan AHMET, 23 bin işsize 

eğitim ve iş imkânı sağla-

yacak olduğu halde aylardır 

bekletilen programa, giri-

şimleri neticesinde bakanlık 

tarafından yeşil ışık yakıl-

masının memnuniyet verici 

olduğunu belirtti.

 

  Hükümeti, elindeki Avrupa 

Birliği imkânlarını ve kaynaklarını kullanmada 

isteksiz, gönülsüz bir tutum sergilemekle eleştiren 

milletvekili, “Voucher programının rafa kaldırılarak 
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aylardır bekletilmesi de buna bir örnektir. Hükü-

metin bu tutumunu anlamak mümkün değildir. 

Acaba daha başka hangi program ve fırsatlar 

karşısında hükümetin önemsemez, umursamaz 

tavrına bağlı olarak bu tarz ertelemeler yaşanıyor, 

fırsatlar kaçırılıyor” diye sordu.  

 

 “İktidar eliyle ertelenen programlara değil, derhal 

hayata geçirilecek programlara ihtiyaç var”

 

 İlhan AHMET, programın hayata geçirilmesiyle, 

milletvekili olduğu, ülkenin gelir düzeyi en düşük 

ve işsizlik oranları en yüksek olan bölgesi Trak-

ya’da da az sayıda da olsa işsize yeni imkânlar 

sunulacağını dile getirirken, “Kadın, erkek, genç, 

orta yaş, esnaf, çftçi demeden ülkedeki her sınıf-

tan ve eğitim seviyesinden vatandaşın desteklen-

meye ihtiyacı varken, iktidarın vatandaşına sırt 

çevirme lüksü yok” diye konuştu.

 

    Milletvekili iktidarı, “kendi vatandaşına karşı iyi 

niyetten uzak bir yönetim anlayışı” sergilemekle 

eleştirirken, “hükümetin, işsizlik gibi hayati önem 

taşıyan bir konuya geçici de olsa çözüm getire-

cek, Avrupa Birliği kaynaklı bu tür programlardan 

daha çok yararlanmanın yolunu arayacağına, 

halihazırdaki programları bizzat kendi eliyle erte-

lemesi de bunun göstergesidir” dedi.

 

 “İşsizlikle mücadele kapsamında her tür progra-

mın yakından takipçisiyim”

 

Ülkedeki farklı yaş, eğitim ve gelir düzeyindeki 

vatandaşların ortak sorununun işsizlik olduğunu 

vurgulayan milletvekili, “Aslında tüm Avrupa’nın 

ortak sorunu işsizlik, özellikle de genç işsizler. Bu 

konuyla mücadelede doğru ve uygulanabilir poli-

tikaların hayata geçirilmesi son derece önemlidir” 

diye konuştu.

 

İlhan AHMET, işsizlikle mücadelede yürüttüğü 

araştırmalar ve girişimler kapsamında, bölgedeki 

vatandaşlara bir nebze de olsa katkı sağlayacak 

her tür programın takipçisi olmaya devam edece-

ğinin altını çizdi.

 

23 bin işsize eğitim ve iş imkânı

 

İş ve İşçi Bulma Kurumu (OAED) tarafından 

yürütüleceği açıklanan Voucher programı kapsa-

mında, 29 ilâ 64 yaş arası 23 bin işsize nitelik ka-

tacak şekilde eğitim verilmesi ve kalifiye eleman 

olarak istihdam sağlanması hedefleniyor.

 

Temel ve orta eğitimden mezun olanlar ile meslek 

lisesi (IEK), yüksek okul (TEI) ve üniversite (AEI) 

mezunlarının eğitim düzeyi ve niteliklerine bağlı 

olarak iki ayrı kategoride eğitime tabi tutulması 

plânlanıyor.  

 

120 saat teorik, 500 saat pratik eğitimin ardından 

6 aylık iş garantisi

 

Buna göre katılımcıların, eğitim rehberlerinin 

danışmanlığında, belirli alanlarda verilecek teorik 

bilgi ve pratik uygulama ile, alan içi uzmanlaşmış,  

kalifiye eleman olarak yetiştirilmesi amaçlanıyor.

 

Program, 120 saatlik teorik eğitimin ardından, 

özel şirketlerde verilecek 500 saatlik pratik eğitimi 

de (staj) kapsıyor. Program sonunda, teorik ve 

pratik eğitimlerini tamamlayan katılımcıların yüz-

de 50’sine ise özel şirketlerde 6 ay süreli istihdam 

garantisi sunuluyor.
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 3662 / 22-02-2017
Atina, 21- 2- 2017
Çevre ve Enerji  Bakanı ve Adalet Bakanı’nın dikkatine, 
KONU: Rodop İli Şapçı Tapu Dairesi’nin hizmette kalması ve geliştirilmesi

Rodop İli Şapçı Tapu Dairesi’nin hizmette 
kalması ve geliştirilmesi

Hükümet, tapu dairelerinin  ve 

bunlarda çalışanların, “Ulusal 

Kadastro ve Haritacılık” kurumunun 

da entegre olacağı bir kamu şirketi 

aracılığıyla, devlete  geçeceğini  

açıklamıştır.  Bu yeni oluşum bir 

merkez ve 77 bölgesel bürodan 

oluşacak ve bu birimler şu anda 

tapu - kadastro dairelerinde çalışan 

elemanlarla donatılacaktır. Arta 

kalan elemanlar ise mahkeme dairelerinde görev-

lendirilecektir. 

Rodop İli Şapçı tapu dairesi,  30.000 nüfus kapa-

siteli bir bölgeye hizmet etmekte olup,  buradaki 

tapu memuru özel statüde olan memurlar arasın-

da yer almaktadır. Bu yeni kurumsal düzenleme 

çerçevesinde Şapçı tapu dairesinin de, geniş bir 

bölgenin çok fazla olan bu ihtiyaçlarını karşılama-

ya devam edebilmesi açısından, devlet dairesi 

kurumu statüsüne geçmesi öngörülmektedir.  

Şapçı’da daha önceleri Şapçı Vergi Dairesi 

(DOY) olarak kullanılan yeni bir bina kompleksi 

bulunmaktadır, ancak şu anda boş ve terkedilmiş 

durumda olup, en azından kurum 

Gümülcine’ye taşınana kadar bu 

hizmet için kullanılmaya müsaittir.

Şapçı, daha önceleri Sulh Mah-

kemesi  bile bulunan  Maronya – 

Şapçı Belediyesi’nin merkezidir ve 

son yıllarda her ne kadar gelişim 

karşıtı zorluklar yaşasa da,  nüfusu 

bölgede tutacak yetenekte varo-

lan  yapıların ve hizmetlerin zarar 

görmesiyle daha da mağdur duruma getirilmek-

tedir. Bu durum ise, bölge sakinlerini en basit 

devlet işleri  için bile kilometrelerce yol katederek 

Gümülcine’ye ulaşmak zorunda bırakmaktadırlar. 

Yukarıda belirtilenlerin akabinde, sorulur:

Yeni  yasal düzenleme çerçevesindeki incele-

melere, Şapçı Tapu Dairesi’nin de ülke çapında 

faaliyet gösterecek olan bürolara dahil edilmesi 

yönünde devamlılığını ve devlet dairesi statüsüne 

yükseltilmesini düşünüyormusunuz?  

Soruyu yönelten:

İlhan Ahmet – Rodop İli Milletvekili  
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

Konu: Rodop İli Şapçı Tapu Dairesi’nin hizmette kalması ve geliştirilmesi
                                                                                                                   22-02-2017
İlhan AHMET, Şapçı Tapu Dairesi’nin geliştirilerek hizmete devam etmesi  yö-
nündeki talebini bakana iletti.

İlhan AHMET, Şapçı Tapu Dairesi’nin geliştirilerek hizmete 
devam etmesi  yönündeki talebini bakana iletti.

Demokratik İttifak Rodop Milletvekili İlhan AH-

MET, tapu daireleri ve çalışanları hakkında 

hükümet tarafından getirilen yeni düzenleme 

kapsamında Şapçı Tapu Dairesi’nin geliştirilerek 

hizmete devam etmesini talep etti.

Çevre ve Enerji Bakanı ile Adalet Bakanı nezdin-

de yatırdığı soru önergesinde İlhan AHMET, Şap-

çı’da 30 bin nüfuslu bir bölgeye hizmet vermeye 

çalışan tapu ve mahkeme gibi devlet dairelerinin 

kurumsal düzenleme kapsamında iyileştirilmesi-

nin önemine dikkati çekti. Soru önergesinde mil-

letvekili, yeni kurumsal düzenleme çerçevesinde 

Şapçı Tapu Dairesi’nin statüsü ile hizmet kapsa-

mının geliştirilerek  devlet dairesi statüsünüe dahil 

edilmesini istedi. 

 “Şapçı’daki devlet dairelerinin kapanması bölge 

halkını mağdur etmekte”

Milletvekili, bir süre önce kapatılan Şapçı Vergi 

Dairesi’ne de değinerek, “Bölgesel kalkınma açı-

sından devlet birimlerinin tüm zorluklara rağmen 

işlerliklerini sürdürmesi son derece önemlidir.  

Zira, Şapçı Vergi Dairesi örneğinde olduğu gibi 

özellikle bölge nüfusuna yerelde hizmet sağlaya-

cak mevcut dairelerin kapatılması, en  basit işlem 

için dahi kilometrelerce yol katederek Gümülci-

ne’ye gitmek zorunda bırakılan vatandaşlarda 

büyük mağduriyet yaratmaktadır” diye belirtti. 

“Bölgesel kalkınma için devlet kurumlarında sü-

reklilik ve işlerlik şart”

Hatırlanacağı üzere daha önce Şapçı Sağlık 

Ocağı ile Akşam Okulu hakkında meclis nezdinde 

girişimlerde bulunan Milletvekili İlhan AHMET, 

yeni soru önergesi ile de Şapçı Tapu Dairesi’nin 

kurumsal statüsü ve devamlılığı hakkında ilgili 

bakanlıklara çağrıda bulundu. Milletvekili, Şapçı 

bölgesinin kalkınma sürecinde devlet kurumla-

rının süreklilik ve işlerliğinin önemine de vurgu 

yaptı.

İlhan AHMET, geçtiğimiz Ocak ayında ise Şapçı 

Esnaflar Birliği’nin yanısıra özel sektör çalışan-

larıyla da biraraya gelmiş, Şapçı bölgesiyle ilgili 

olarak başta sağlık sektöründe olmak üzere, 

eğitimde ve ekonomik kalkınmada ihtiyaç duyulan 

acil düzenlemeler hakkında meclis çatısı altında 

faaliyet yürütme sözü vermişti. 
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ    

ADALET ŞEFFAFLIK VE

İNSAN HAKLARI BAKANLIĞI                                       Atina, 19 -04-2017

BAĞIMSIZ MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ                                              Prot. No. : 200 

 

Tel. :   210 7767023                                                   Yunan Parlamentosu 

Email : koinovouleftikos@justice.gov.gr         Meclis Denetim Bölümü Müd.

        Soru Önergeleri Bölümü’ne  

       

        BİLDİRİ: 

Milletvekili sn. İlhan Ahmet

(Yunan Parlamentosu’nun

 yetkili makamı aracılığı ile)   

    

SORU :  3662 / 22-2-2017 

‘Rodop İli Şapçı Tapu Dairesi’nin hizmete devam 
etmesi ve geliştirilmesi’ ile ilgili Bakanlık cevap verdi

Milletvekilleri İlhan Ahmet’in Yunan Parlamento-

su’na sunmuş olduğu 3662 / 22-2-2017 protokol 

sayılı ve ‘Rodop İli Şapçı Tapu Dairesi’nin hiz-

mete devam etmesi ve geliştirilmesi’ konulu soru 

önergesi ile ilgili olarak, aşağıdakileri bilginize 

sunarız: 

Zorlu ekonomik şartlara ve tapu daire memuru 

eksiklerinin noterler tarafından telafi edilmesinin 

doğurduğu işlevsizliğe çözüm bulma çerçevesin-

de,  Adalet, Şeffaflık ve İnsan Hakları Bakanlı-

ğı’na yasal bir düzenleme sunulmuş, bu düzen-

leme acil olarak oylanmış (md.32, 4456/2017 

sayılı yasa / Resmi Gazete ΦΕΚ 24 τ.Α’) ve artık 

Ücretsiz Tapu Dairesi memurlarının (çünkü bugün 

yetkili Mahkeme kararıyla noterler tarafından 

işletilmektedir) Ücretli memurlara  dönüşmesi im-

kanı sağlanmıştır (Örnek olarak, ücretsiz çalışan 

Pirgos, Amaliada vs. tapu daireleri gösterilebilir).

Özel olmayan Ücretsiz Şapçı Tapu Dairesi ile ilgili 

sorunların çözümü de şu anda incelenmekte olup, 

Adalet, Şeffaflık ve İnsan Hakları Bakanlığı’nın 

kapsamlı programı çerçevesinde tamamlanacak-

tır.

BAKAN

STAVROS N. KONTONİS  

 ASLINA UYGUN KOPYADIR                                             

(mühür - imza)

 Yardımcı Bölüm Şefi   X. Papadimitriou
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ    

ÇEVRE VE ENERJİ BAKANLIĞI                                           Atina, 31 Mart 2017

BAĞIMSIZ                              Prot. No. : 676

MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ     

Adres  : Mesogeion 119     

P.K.   : 10192- Atina 

Bilgi için : N. Milonas      

Tel. :   210 6969811                                                                     Yunan Parlamentosu 

FAX :  210 6969512      Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Email : vouli2@prv.ypeka.gr   

       

       BİLDİRİ: 

Milletvekili sn. İlhan Ahmet

Adalet, Şeffaflık  ve İnsan Hakları Bakanlığı

 KONU:   Soru önergesine cevap         

Milletvekilleri İlhan Ahmet’in Yunan Parlamentosu’na 
sunduğu tapu kadastro ile ilgili  soruya Bakanlık cevap 

verdi

İLGİ :  a) 3662 / 22-2-2017 protokol sayılı Soru 

Önergesi

Milletvekilleri İlhan Ahmet’in Yunan Parlamento-

su’na sunmuş olduğu 3662 / 22-2-2017 protokol 

sayılı soru önergesi ile ilgili olarak, aşağıdakileri 

bilginize sunuyoruz: 

Tapu ve Kadastro Daireleri hizmetlerinin birleşti-

rildiği ve EKXA A.Ş.’nin dönüşümünden oluşacak 

ve bu dairelerin tüm işlevini üstlenecek ulusal bir 

kamu şirketinin oluşturulduğu  bu günlerde, tapu 

daireleri hizmetlerinin düzenlenmesi ve bölgesel 

yapısı da incelenmektedir. Bu bölgesel yapılan-

dırma planı, aslında, modern dijital teknolojileri 

değerlendirerek ve mülkiyet ve işlem gerçek-

leştirme dosyalarını güncelleyerek yukarıda 

belirtilen hizmetlerin düzenlenmesini sağlayacak 

çok karmaşık bir süreçtir. Bu reform son derece 

önemli ve dikkat gerektiren bir reform olup, asıl 

amacı vatandaşlara sunulan hizmetlerin işleyişini 

hızlandırmak, basitleştirmek ve şeffaflık sağla-

maktır, ayrıca da, Yunanistan genelinde vatan-

daşlara modernleştirilmiş ve geliştirilmiş hizmetler 

sunmaktır.

       

  BAKAN

 GEORGİOS STATHAKİS  

 ASLINA UYGUN KOPYADIR                                               

(mühür - imza)

 ADAMIDOU ELISSABET
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SORU ÖNERGESİ
                                                                                  
                                                                                Protokol No: 4138 / 13-03-2017
                                                                                                Atina, 13- 3- 2017
Dışişleri Bakanı, Altyapı, Ulaşım ve Ağlar Bakanı’nın dikkatine
KONU: Turistik Otobüslerin Yanıkköy (Nimfea) – Makaz (Makaza) Sınır Kapısın-
dan geçmesi ve sınır kapısının geliştirilmesi.

Turistik Otobüslerin Yanıkköy (Nimfea) – Makaz (Makaza) 
Sınır Kapısından geçmesi ve sınır kapısının geliştirilmesi

Sayın Bakanlar,

Yanıkköy (Nimfea) – Makaz 

(Makaza) Sınır Kapısı Avrupa 

Birliği tarafından finanse edil-

miş  bir proje olup Eylül 2013’te 

açılmış ve halihazırda  çalışmak-

tadır. Aynı zamanda Trans-Av-

rupa Ulaşım Ağlarına aittir ve bu 

sınır kapısının açılması Trakya 

halkının yıllarca süre gelen bir 

talebi olmuştur.

Gümülcine – Yanıkköy –Yu-

nan-Bulgar sınırı, bölgenin geliştirilmiş 75. 

karayolları hattı aracılığıyla Gümülcine ve Egnatia 

Otobanı ile bağlantılıdır. Egnatia Otobanı’nı Ma-

kaz sınır kapısı ve Bulgaristan’nın ana karayolları 

hattı ile bağlayan bu 75. hat, Avrupa Karayolları 

Hattı’nın bir bölümüdür. Bu 

projenin yani bu hattın hayata 

geçirilmesi, Kuzey Yuna-

nistan’ın Balkan ülkelerine 

bağlanmasına katkıda bulunu-

yor olması neticesinde ulusal 

düzeyde öncelik arzetmekte-

dir, dolayısıyla da uluslararası 

geçişleri arttırarak ulaşım 

alanındaki ulusal gelişim stra-

tejisini güçlendirmektedir.

Bugüne kadar, Yanıkköy 

(Nimfea) – Makaz (Makaza) Sınır Kapısı’ndan 

4,5 milyon kişi  giriş yapmıştır ve verilere göre de 

gelecek yıllarda bu hareketliliğin daha da artması 

beklenmektedir.

Gümülcine / Yanıkköy (Nimfea) – Makaz (Maka-

80



za) karayol hattının inşaatı ile ilgili Yunanistan 

– Bulgaristan arasındaki İkili Anlaşma Protokolü 

1998’de imzalanmıştır.

2013’te, Yunanistan ve Balkanlar arasındaki en 

hızlı geçiş hattını oluşturan Yanıkköy (Nimfea) 

Sınır Kapısı’nın açılmasından çok az bir zaman 

önce, iki ülke arasında sözlü anlaşmalara gidilmiş 

ve bu anlaşmalarda bu sınır kapısından altı aylık 

geçici deneme süreci ola-

rak, yolcu taşıma kapasite-

leri 9 kişiye kadar olan özel 

araçların ve en fazla 3,5 

ton yük taşıma kapasiteli 

kamyonların geçiş yapma-

ları öngörülmüştü. Hatta 

anlaşmada, otobüslerin 

ve 3,5 ton üzeri araçların 

geçebilmeleri düşünüldüğü 

için Bulgar tarafının bir TIR 

kantarı inşa etme yüküm-

lülüğü olmuş ve altı ay sonunda da yeni sözlü 

anlaşmaların yapılacağı konuşulmuştu. Fakat 

böyle birşey hiçbir zaman olmamıştır.

Evros’dan Seres’e kadar olan bölgedeki Yu-

nan – Bulgar eksenlerinin de facto - fiilen oluşan 

manzarası şu şekildedir: Kilometre olarak eşit 

bölünmüş üç dikey ana hat (Seres/Promaxonas 

-Sandanski, Ksanthi (İskeçe)/Ehinos (Şahin) – 

Pamporovo, Ormenio - Svilengrad) ve iki tane de 

ikinci derece hat (Drama/Eksohi-İliden, Komo-

tini (Gümülcine)/Nimfea (Yanıkköy) – Makaza) 

bulunmaktadır. Bu plan Nimfea’ya (Yanıkköy’e) 

haksızlık etmektedir.  

Yunanistan’ı Doğu Balkanlara ve Doğu Avrupa’ya 

bağlayan (ve altı saatte Bükreş’e götüren) bu 

yoldan, yani Komotini (Gümülcine) / Nimfea (Ya-

nıkköy) – Makaza yolundan, kayıtlara göre yılda 

en az 3 milyon özel araç geçmektedir. Herhangi 

bir sebep olmaksızın ve özellikle de herhangi bir 

duyuru yapılmamış olmasına rağmen ve yine bu 

olayla ilgili olarak size 29-02-2017 tarihinde bir 

soru önergesi sunmuş olmama rağmen, otobüs-

lerin ve 3,5 ton üzeri araçların geçme yasağı 

devam etmektedir. O zamanki soruma cevap 

verirken, sorumluluğun tümünü Bulgar tarafına 

yüklemiştiniz.

Tam aksine, Ormenio - Svilengrad  dikey hat-

tından geçişler serbest olup buna benzer bir 

durum Ksanthi (İskeçe) / Ehinos (Şahin) / Dima-

rio (Demircik) – Rudozem/Pamporovo hattında 

gerçekleşecektir ve bu durumda Bulgaristan 

tarafından sadece  120.000 nüfuslu Smolyan ili 

faydalanacaktır. Yunanistan tarafından ise, Pam-

porovo kayak merkezini ziyaret edecek birçok 

ziyaretçi faydalanacaktır. Bunlar sadece Yunanlı 

olmayıp, Bulgarların planlarına göre bu ziyaretçi-

ler, Kavala’nın Megas Aleksandros havaalanına 

gerçekleşecek charter (çarter) uçuşlar ile bölgeye 

çekilecek yabancılar da olacaktır. 

Nimfea (Yanıkköy) – Makaza sınır kapısında, 
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Bulgar gümrük memurları ve polisler, yolcuları se-

bepsizce geciktirmektedirler. Yunanlı yolculardan 

kimlik kontrolünden başka, ehliyet, ruhsat kontro-

lü de yapmaktadırlar ki normalde bu trafik polisi-

nin yapacağı bir kontrol olup sınır kapısı dışında 

da  gerçekleşebilir. Trafik polisi kontrolü dünyanın 

hiçbir ülkesinde sınır kapısında yapılmamaktadır 

ve açıkça Yunanistan da bu kontrolün Nimfea 

(Yanıkköy) – Makaza sınır kapısında da yapılma-

masını talep edebilir.

Dikey hatlar ve sınır istasyonları için hiyerarşisinin 

herhangi bir kurumsal geçerliliği yoktur. Olaylar 

gelişiyor ve değişiyor. Soğuk bir gerçek var, GPS 

var, mevcut yollar var, mevcut araziler, mevcut 

şehirler, mevcut altyapılar var. Gerçeklerle ilgili 

daha iyi bir bilinç var. Neden geçmişin kararlarına 

ve düşüncelerine sıkışıp kalmalıyız ki ?  Βunlar 

belki de başka hususları  yada bugün için maze-

retsiz olan içe dönüklükleri gizliyor olabilirler.

Mevcut yol ağı ile özel bir araç, Filibe’den Eg-

natiya Otobanı’nın Gümülcine Doğu Kavşağı’na 

2 saat 10 dakikada gelebilmektedir. Filibe’den 

gelen bir yolcu Nimfea (Yanıkköy) – Makaza sınır 

kapısını kullanırsa 4 saat 15 dakikada Selanik’e 

varacak, ancak Sofya – Promahona güzergâhını 

kullanacak olursa, 5 saat 30 dakikadan fazla bir 

zamana ihtiyacı olacaktır.

Gümülcine’den yada  Gümülcine’ye doğru 

belirleyici mesafeler ve süreleri: Kırcaali: 70km., 

50 dakika, Haskovo: 120 km., 1 saat 30 dakika, 

Dimitrovgrad: 140km., 1 saat 45 dakika, Stara Za-

gora: 178 km., 2 saat 10 dakika, Filibe (Dimitrovg-

rad’tan) : 185 km., 2 saat, Sliven: 245 km., 3 saat, 

Yabol: 267 km., 3 saat 10 dakika, Sofya: 322 km., 

3 saat 30 dakika, Burgaz (Stara Zagora’ dan): 

345 km., 3 saat 45 dakika, Ruse (Tuna köprüsü): 

400 km., 5 saat 30 dakika, Bükreş (Romanya): 

465 km., 6 saat.

Yukarıda belirtilenlerin akabinde sorulur: 

Bugün, Nimfea (Yanıkköy) – Makaza (Makas) 

Sınır Kapısı’ndan turist otobüslerinin geçiş iznini 

engelleyecek durumlar var mıdır? Var ise bunlar 

nelerdir? 

Nimfea (Yanıkköy) – Makaza (Makas) Sınır Kapı-

sı’ndan, turizim sezonu yaklaşırken turist otobüs-

lerinin geçiş yasağının kaldırılmasıyla ilgili olarak 

bir plan ve bununla ilgili kamuoyuna duyurulabile-

cek bir tarih var mıdır?     

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni-Soru Önergesi 
KONU :Nimfea-Makaza Sınır Kapısı 
İlhan AHMET, “Yanıkköy - Makas sınır kapısında turist otobüsleri engeli devam 
edecek mi?”

İlhan AHMET, “Yanıkköy - Makas sınır kapısında turist 
otobüsleri engeli devam edecek mi?”

Demokratik İttifak 

Rodop Milletve-

kili İlhan AHMET, 

Yanıkköy (Nimfea) 

- Makas (Makaza) 

sınır kapısından turist 

otobüsü geçişiyle ilgili 

talebi bir kez daha 

meclis gündemine 

taşıdı.Milletvekili 

İlhan AHMET, Trakya 

halkının yıllardır 

talebi olan ve Avrupa Birliği tarafından finanse 

edilen proje kapsamında 2013 yılında açılan 

sınır kapısının önemine vurgu yaparak, “Kuzey 

Yunanistan’ın Balkan ülkelerine bağlanmasına 

katkı sağlaması ve geçişleri arttırarak ulaşımdaki 

ulusal gelişim stratejisini güçlendirmesi açısın-

dan Yanıkköy (Nimfea) - Makas (Makaza) sınır 

kapısı son derece önemlidir. Bugüne kadar 4,5 

milyon kişinin giriş - çıkış yaptığı söz konusu sınır 

kapısında gelecek yıllarda bu rakamın daha da 

artması beklenmektedir. Bu hareketlilik, özellikle 

de Trakya bölgesi ve halkı için önem taşımakta-

dır” diye belirtti. 

“Herhangi bir açıklama yapılmaksızın turist oto-

büsleri engeli devam ediyor”

Hareketliliği arttırmaya ciddi katkı sağlayacağı dü-

şüncesiyle, söz konusu sınır kapısının turist oto-

büslerinin geçişlerine açılması yönündeki taleple 

ilgili hala herhangi bir düzenlemeye gidilmediğini 
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belirten İlhan AHMET, “Yılda 3 milyon özel aracın 

geçtiği Yanıkköy (Nimfea) - Makas (Makaza) sınır 

kapısından, herhangi bir açıklama yapılmaksızın 

ve sebep belirtmeksizin hala otobüs ile 3,5 ton 

üzeri yük taşıma kapasitesi olan araçların geçişi-

ne izin verilmemektedir” dedi.

“Yanıkköy - Makas sınır kapısından turist otobüs-

lerinin geçiş iznine engel durumlar mı var?”

Dış İşleri ile Altyapı, Ulaşım ve Ağları bakanlarına 

hitaben yatırdığı soru önergesinde Milletvekili 

İlhan AHMET, “Yanıkköy (Nimfea) - Makas (Ma-

kaza) sınır kapısından turist otobüslerinin geçiş 

iznini engelleyecek durumlar mı var? Var ise 

bunlar nelerdir?” diye sordu.

Konuyla ilgili 27.02.2016 tarihinde yatırdığı soru 

önergesini de hatırlatan milletvekili, her iki ülkenin 

turizm, ekonomi ve sosyal ilişkilerine katkı sağ-

lanması hedeflenen söz konusu sınır kapısıyla 

ilgili talep edilen düzenlemenin bir an önce hayata 

geçirilmesini istedi.

“İlgili bakanlar, turist otobüslerinin geçiş izni için 

bir tarih belirleyecek mi?”

İlgili bakanlara, “Yanıkköy (Nimfea) - Makas (Ma-

kaza) sınır kapısından turist otobüslerinin geçiş 

yasağının kaldırılmasıyla ilgili olarak bir plan var 

mı?” diye de soran milletvekili, özellikle yaz turizm 

sezonu yaklaşırken, konuyla ilgili kamuoyuna 

duyurulabilecek bir tarih olup olmadığının da 

cevabını istedi. 

“Bulgar polisinin tutumu 

gümrük işlemlerinde 

aksamaya ve uzamaya 

sebep oluyor”

Ayrıca, Yanıkköy (Nimfea) 

- Makas (Makaza) sınır 

kapısında gümrük işlem-

lerindeki sıkıntıları da 

dile getiren İlhan AHMET, 

“Bulgar gümrük memur-

ları ve polisler tarafından, 

yolcular sebepsizce 

geciktirilmekte, Yunan yol-

culara kimlik kontrolünün 

yanısıra, ehliyet ve ruhsat 

kontrolü de yapılmakta-

dır. Ki normalde bu, trafik 

polisinin yapacağı bir kontroldür ve sınır kapısın-

da yapılmamaktadır. Yunanistan da bu kontrolün 

söz konusu sınır kapısında yapılmamasını talep 

etmelidir” dedi.
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 6106/ 06-06-2017
Atina, 06-06-2017
Ulaşım ve Altyapı Bakanı’nın dikkatine, 
KONU: Rodop İli Yassıhöyük-İasio / Kızıllar-Kizari Barajı’nındaki mevcut işlerin 
bitmesi, barajın finanse edilmesi ve tamamlanması.

Rodop İli Yassıhöyük-İasio / Kızıllar-Kizari Barajı’nındaki 
mevcut işlerin bitmesi, barajın finanse 

edilmesi ve tamamlanması

Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Ki-

zari Barajı Rodop İli’nin doğu 

havzasının sulanmasında 

çok önemli bir rolü olan bir 

projedir, projenin temeli 2002 

yılında atılmış olsa da, 12 

yıldır yarım bırakılarak ta-

mamlanmamış ve asıl teslim 

edilmesi gereken 10 Kasım 2005 tarihini çoktan 

geride bırakmıştır. Projenin ilk bütçesi 24.064.564 

Euro olarak belirlenmiş olup bugüne kadar ise 

toplamda 22 milyon Euro maliyetten söz edilmek-

tedir.

Bu baraj, bölgemiz için onlarca yıllık bir vizyonu 

temsil etmektedir ve yapılan  agro - ekonomik 

(ziraat ekonomisi) ve agro- teknik (ziraat teknikleri 

) çalışmalara göre ilk etapta 

brüt olarak 31.000 dönümlük 

bir arazinin sulanması, ikinci 

etapta ise sulanan toplam 

arazinin 62.000 dönüme 

ulaşması hesaplanmıştı. 

Bu proje III. Avrupa Birliği 

Destek Programı’na dahil 

edilmiş, ancak program sunulmuş olan  zaman 

çerçevesinde tamamlanamamış ve sonuç iti-

bariyle de finans kaynağı temin edememiştir 

olmasından dolayı anlaşmanın bir bölümü askıda 

kalmıştır.

Su dağıtım projelerinin gerçekleştirilmesi için, ulu-

sal fonlardan 733.000 Euroluk kredi sağlanarak 

projenin işlevselliği tamamlanmıştır. O dönemde 
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Rodop Valiliği Arazi Geliştirme Müdürlüğü’nün 

gözetiminde olan çalışmalar tamamlandıktan son-

ra, bu Arazi Geliştirme Çalışmalarının İşletilmesi 

ve Bakımı İdaresinden sorumlu olacak bir Arazi 

Geliştirme Organizasyonu’nun oluşturulması 

planlanmıştı. 

2013 yılının Temmuz ayında, Çevre, Enerji ve 

İklimsel Değişim Bakanlığı, kararı yenilemiş ve 

“Rodop İli Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Kizari Barajı 

projesinin çevresel koşullarını değiştirilmesi”: Bu 

koşullar 61985/10-2-1999 sayılı Ortak Bakanlık 

Kararı ile onaylanmış ve 129896/7-9-2010 sayılı 

Ortak Bakanlık Kararı ile değiştirilmiştir. II) Proje-

nin Çevresel Koşullarının Onaylanması : ‘‘Rodop 

İli Yassıhöyük/Kızıllar Barajı suyunun dağıtım 

ağları’’. III) Yukarıdaki çalışmaların çevresel 

koşullarının ortak bir Çevresel Koşullar Onaylama 

Bakanlık Kararı’nda kodlanması: Proje, yaklaşık 

21.000 dönümlük bir alana yeraltı boru sulama 

şebekesi inşaatı ile ilgilidir ve Kozlukebir-Arriana, 

Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Kizari, Evrenköy-Evre-

nos ve Kurcalı-Likio’daki  tarlalar bu alana aittir.

2015 yılının Ocak ayında, Doğu Makedonya-Trak-

ya Eyaleti tarafından alt projenin ihalesi yapılmış-

tır: Rodop İli Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Kizari Bara-

jı’ndaki mevcut işlerin bitmesi  projesi: “Rodop İli 

Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Kizari barajı’nın inşaatı 

– projenin devamı”, bütçesi 2.130.000 Euro’dur. 

Projenin onsekiz ay içinde, sözleşmeyi imzalayan 

müteahhit tarafından tamamlanması beklenmek-

teydi, ancak bu hiçbir zaman olmamıştır.

Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Kizari Barajı projesinn 

tamamlanması, Rodop ilindeki kırsal kalkınma-

nın güçlendirilmesine ve bölge insanının gelirine 

kesinlikle katkıda bulunacaktır.

Yukarıda belirtilenlerin akabinde sorulur:

A) Bugün Rodop İli Yassıhöyük-İasio/Kızıl-

lar-Kizari Barajı ile ilgili çalışmalar dur-

durulmuş durumda mı, değil ise, niçin şu 

anda devam eden bölümün teslimatının 

tamamlanması gecikmektedir?

B) Gerekli görüldüğü takdirde, 

projenin bir yatırm paketine dahil edilmesi 

için, ve projenin tamamlanmasında gerekli 

çalışmaların bitirilmesi için Bakanlığın ve 

Hükümetin ek bir finans desteği vermeye 

niyeti var mı? 

C) Yukarıdaki ihtiyaçlar var ise, ge-

rekli fonları hangi kaynaklardan bulmayı planlıyor-

su-nuz?

D) Sizce, Rodop Bölgesi gibi, birçok gelişim 

eksikleri bulunan bölgeler, birincil üretim sektör-

lerine nefes aldıracak bu çok önemli projeler için  

yıllarca bekleme lüksüne sahip mi? Bu durumda 

da Yassıhöyük-İasio/Kızıllar-Kizari Barajı’nda ol-

duğu gibi, sizler hükümette olduğunuz bu son 2,5 

yılda yerel yönetimle işbirliği ile bu söz konusu 

projenin tamamlanması için ne yaptınız? 

Soru önergesini sunan milletvekili

İlhan AHMET

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

Konu: Yassıhöyük / Kızıllar Baraj Projesi                                       06-06-2017                                                                                                                 
YASSIHÖYÜK / KIZILLAR BARAJ PROJESİNDE NELER OLUYOR?
İlhan AHMET, “Hükümet, çiftçinin can damarı olan sulama projesini bekletme 
lüksüne sahip değil!!”

YASSIHÖYÜK / KIZILLAR BARAJ PROJESİNDE 
NELER OLUYOR?

Demokratik İttifak Rodop Milletvekili İlhan AH-

MET, Rodop İli’nin doğu havzasındaki sulama 

ihtiyacının karşılanmasında hayati öneme sahip 

Yassıhöyük / Kızıllar Baraj Projesi’nin tamamlan-

ması için gerekli finansal desteğin sağlanmasını 

talep etti. 

Altyapı ve Ulaşım Bakanı’na hitaben yatırdığı 

soru önergesinde, üzerinden 12 yıl geçmesine 

rağmen projenin bir türlü tamamlanmamasına 

dikkat çeken İlhan AHMET, “temeli 2002’de atılan 
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proje teslim tarihi olan 2005’in üzerinden 12 yıl 

geçmesine rağmen hala tamamlanmamıştır. İlk 

etapta 31 bin dönüm arazinin, ikinci etapta ise 62 

bin dönüm arazinin sulanmasının hedeflendiği 

proje bölge çiftçisi için hayati önem taşımaktadır” 

diye belirtti.

“Rodop çiftçisine verim ve gelir artışı sağlayacak 

baraj bir an önce tamamlanmalı”

Bugüne kadar 22 milyon Euro’ya mal olduğu 

belirtilen projenin finansal yetersizlik nedeniyle ta-

mamlanamadığı yönündeki açıklamalara değinen 

milletvekili, 2015’de Doğu Makedonya - Trakya 

Eyalet Başkanlığı tarafından açılan ihale ile sağ-

lanan 2.130.000 Euro’luk ek bütçeyi hatırlatarak, 

buna rağmen projenin devamlılığının sağlanmadı-

ğına işaret etti.

Milletvekili İlhan AHMET, tarımsal verimi etkile-

yen en önemli faktörün sulama olduğunun altını 

çizerek, söz konusu projesinin Rodop İli’ndeki 

çiftçilerin tarım ürünlerine sağlayacağı verim ve 

gelir artışına dikkat çekti. 

“Yassıhöyük / Kızıllar Baraj Projesi askıya mı 

alındı?”

Milletvekili, Rodop İli gibi kırsal kalkınmanın des-

teklenmesinin son derece önemli olduğu bir tarım 

bölgesinde bu gibi projelerin bekletilme lüksünün 

olmadığını vurgulayarak ilgili bakana, “hükümette 

olduğunuz son 2,5 yıldan beri, yerel yönetim-

lerle işbirliğine 

giderek projenin 

tamamlanması 

için herhangi bir 

girişimde bulun-

dunuz mu?” diye 

sordu.

İlhan AHMET 

ilgili bakandan, 

“Rodop İli Yas-

sıhöyük / Kızıllar 

Baraj Projesi 

askıya mı alındı, 

eğer alınmadıy-

sa neden tamamlanmıyor ve tamamlanamama-

sındaki gerekçe finansal yetersizlik ise Bakanlık 

ve hükümet gerekli finansal desteği sağlamayı 

planlıyor mu?” sorularının yanıtını da istedi. 
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ

ALTYAPI VE ULAŞTIRMA BAKANLIĞI

MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ

Anastaseos 2 & Tsigante      Papagou 10.07.2017

P.K. 101 91 Papagou,       Prot. No.   B- 1618 

Tel. 210-650 8338, 8326,8120

E-mail: tkvel@yme.gov.gr

Yunan Parlamentosu’na

      Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

      

Soru Önergeleri Bölümü’ ne

KONU:  Rodop İli Yassıhöyük / Kızıllar Barajı’nındaki mevcut işlerin bitmesi,  
finanse edilmesi ve tamamlanması

Rodop İli Yassıhöyük / Kızıllar Barajı ile ilgili 
Bakanlık cevap verdi

İLGİLİ SORU ÖNERGESİ: Milletvekili İlhan 

Ahmet’ in Meclise sunduğu 6106/06-06-2017 

protokol sayılı Soru Önergesi

BİLDİRİ: Milletvekili İlhan Ahmet

İlgili Soru Önergesinin cevabı ile ilgili olarak, ilişik-

te sunduğumuz ΔΑΕΕ/915/Φ. ΒΟΥΛΗ/13-06-2017 

protokol sayılı Sel  Önlemleri ve Toprak Islah 

Çalışmaları Müdürlüğü’nün evrakında da belirtildi-

ği üzere, bu söz konusu konunun Bakanlığımızın 

yetkisi olmadığını sayın Milletvekiline bildirmenizi 

arz ederiz.

İliştirilmiş evraklar: (1)

ΔΑΕΕ/915/Φ. ΒΟΥΛΗ/13-06-2017 protokol sayılı 

evrak

Dahili Dağıtım: 

Meclis Denetim Bürosu

BAKAN 

HRİSTOS SPİRTZİS

Aslına Uygundur

  P. Kampili

 (Mühür- İmza)
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 13 Haziran 2017

ALTYAPI VE ULAŞTIRMA BAKANLIĞI  Prot. No. ΔΑΕΕ/915/Φ. ΒΟΥΛΗ 

ALTYAPI GENEL SEKRETERLİĞİ

SEL ÖNLEMLERİ &    Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

TOPRAK ISLAH ÇALIŞMALARI   FAKS: 210- 6508299

MÜDÜRLÜĞÜ     email: tkvel@yme.gov.gr

BÖLÜM: Program Planlama ve Araştırma (a) DUYURU:

Adres:      Favarioton 9    1. ALTYAPI veULAŞTIRMA Bakanı

Posta Kodu: 114 71 ATİNA         sayın HristoSpirtzi

Bilgi için: St. Dile      Email: gram-ypourgou@yme.gov.gr

Tel:   210 64 65 607     2. Altyapı Genel Sekreteri

Faks: 210 64 28 085          sayın Georgios Dede

E-mail: d7.gram@ggde.gr         email: secretary.ggy@ggde/gr

KONU: Yunan Parlamentosuna sunulan  6106--/06-06-2017 protokol sayılı Soru 
Önergesi

Rodop İli Yassıhöyük / Kızıllar Barajı’ ndaki mevcut işlerin 
bitmesi, finanse edilmesi ve tamamlanması konulu  soru 

önergesine Bakanlık cevap verdi

İlgi:  B- 1618/07-06-2017 (ΔΑΕΕ/915/Φ. 

ΒΟΥΛΗ/13-06-2017)  protokol sayılı evrakınız

Milletvekili İlhan Ahmet tarafından Yunan Parla-

mentosu’na sunulan  6106/06-06-2017 protokol 

sayılı  ve Rodop İli Yassıhöyük / Kızıllar Barajı’ 

ndaki mevcut işlerin bitmesi, finanse edilmesi ve 

tamamlanması konulu  Soru Önergesi ile ilgili 

olarak size aşağıdakileri bildiririz: 

Söz konusu proje Bakanlığımız tarafından ger-

çekleşmemektedir ve 
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Sel Önlemleri & Toprak Islah Çalışmaları Müdür-

lüğü’nün konuyla ilgili daha önceki yıllarda hiç bir 

bilgisi yoktur.

Ayrıca size bildirmek isteriz ki:

Sel Önlemleri & Toprak Islah Çalışmaları Mü-

dürlüğü, sadece Ulusal Düzeyde önemli ve özel 

olarak tanımlanan toprak ıslahı çalışmalarının 

ve sel önlemleri çalışmalarının incelenmesini 

yapmaktadır bu da tabi ki ancak yetkili birimlerin 

başvurusundan sonra yapılabilir. 

Toprak İslahı Çalışmaları ile ilgili 3881/1958 sayılı 

Kanuna göre (ΦΕΚ 181/Α’ /30-10-1958), “Ulaşım 

ve Kamu Çalışmaları Bakanlığı bu tür projelerin 

ön incelemelerini ve nihai incelemelerini ve hatta 

inşaatını yapmaya yetkilidir: fakat ciddi teknik 

işlem gerektirmeyen ve 20.000 dönümden küçük 

bir arazi bölgesine hizmet eden bağımsız sulama 

ve drenaj çalışmaları bu yetkiye dahil değildir...” 

Sonuç itibariyle 

bakanlığımız sa-

dece ilgili büyük-

lükteki çalışmaları 

gerçekleştirmeye 

yetkilidir.

Bize yetkili bi-

rimler tarafından 

başvuru yapıldığı 

takdirde, Ba-

kanlığımız gerekli işlemleri yaparak çalışmanın 

tamamlanması için gereken ödeneği sağlayacak 

girişimlerde bulunma durumundadır ve bunları 

Bilim ve Sanatın modern tekniklerini uyumlu hale 

getirerek yapacaktır.

BİLDİRİ:      

    

  MÜDÜR

Genel Müdür Yrd.  

    

Mühür – İmza

    

   

DAHİLİ DAĞILIM

 ANTONİS KOTSONİS  

Kronolojik Arşiv                                                                              

İNŞAAT MÜH. A’ 

MECLİS

BÖLÜM a
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SORUÖNERGESİ & EVRAK TESLİM YAZISI

                                                                       Protokol No: 6153/585 / 07-06-2017
Atina,7 -6- 2017 
Altyapı ve Ulaşım Bakanı’ nın dikkatine
KONU:  Doğu Makedonya – Trakya bölgesindeki Egnatia Otoyolu üzerinde yeni 
geçiş  gişeleri

Doğu Makedonya – Trakya bölgesindeki Egnatia Otoyolu 
üzerinde yeni geçiş  gişeleri

Egnatia Otoyolu üzerinde Doğu Makedonya – 

Trakya bölgesine açılması planlanan Rodop ilinde 

Mesti (Kösemescit), Kavala’da Aspri Ammos 

(Beyaz Kum) ve Evros bölgesinde de Ardanyo 

(Sarhanlı) noktalarına birer yeni geçiş istasyonu 

açılması planlanmakta olup, zaten şuanda bu 

bölgede işlev gösteren İasmos (Yassıköy)  ve 

Mousthenis geçiş gişeleri mevcut olduklarından 

dolayı, bu duruma Doğu Makedonya – Trakya Be-

lediyeleri ve Eyalet Meclisi tam bir birlik içerisinde 

karşı çıkmakta ve tepkilerini göstermektedirler. 

Rodop ilinde Mesti (Kösemescit) istasyonunun 

açılması için başlamış olan çalışmalar kabul edi-

lemezdir, çünkü böyle bir girişimden önce Doğu 

Makedonya – Trakya yerel kurum ve kuruluşla-

rıyla herkesin kabul edeceği ortak bir çözüm  için 

görüşülecek olmasından dolayı bu girişim Kamu 

Varlığını Değerlendirme Kurumu’nun (TAIPED) 

sözlerine ters düşmektedir. İnşaatı üstlenmiş olan 

şirket, vermiş olduğu bu sözlere rağmen çalışma-

larına başlamış durumdadır.

Yeni gişeler, aslında ekonomik olarak desteklen-

meye muhtaç Doğu Makedonya – Trakya böl-

gesinin ekonomik ve sosyal durumunu daha da 

ağırlaştıracaktır. Yeni geçiş gişelerinin açılmasıy-

la, genel olarak girişimcilik, özel sektör gişimciliği, 

yerel işletmeler, iş adamları ve aileleri hatta turist 

akışı da olumsuz şekilde etkilenecektir.

Gişelerin hayata geçirilmesi halinde, vatandaşla-

rın omzuna ekonomik olarak ağır bir yük kona-

caktır, çünkü bu durumda bölge halkının Doğu 

Makedonya – Trakya bölgesi içerisinde bile, 

özellikle de ekonomik durumu kötü olanlar için 

hareket etmesi yasaklanmış olacaktır. 
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Ayrıca,  Doğu Makedonya – Trakya bölgesi içinde 

yada dışından getirilen ürünlerin fiyatı da artacak-

tır, çünkü ürünler ek bir maliyete tabi olacak, bu 

durum da tüketiciye yansıyacak ve sonuç itibariy-

le bu ürünlerin piyasa rekabeti olamayacaktır.

Özellikle yurt dışından gelen tırlar ve kamyonlar 

için, gişe geçiş ücretlerini ödememek için, ilk 

tercih il karayollarını kullanmak olacağından Doğu 

Makedonya – Trakya Eyaleti devlet ve il yolları 

da emniyet ve güvenlik açısından bakıldığında 

tehlikeli bir şekilde etkilenecektir.

 Yukarıda tüm bu belirtilenlerin akabinde sorulur: 

A)  2017 yılı, 4338/2016 sayılı kanunun 

öngördüğü şekilde, orantılı geçiş sisteminin uy-

gulamaya girdiği yıl olmasına rağmen, siz neden 

Egnatia Otoyolu’na yeni geçiş gişeleri açmakta bu 

kadar ısrarlısınız?

B) Niçin Doğu Makedonya ve Trakya gibi  

Balkanlara ve devamında Orta Avrupa’ya yedi (7) 

tane giriş – çıkış sınır kapısı bulunan bir bölgeye, 

Egnatia Otoyolu boyunca geçiş gişelerinin koyul-

masının yararlı olacağını düşünüyorsunuz?

C) Niçin, bölge içinde başka geçiş gişesi 

yapılmasını önlemek için, örneğin,  2016 yılı bo-

yunca Yunanistan’ a 500.000 aracın giriş – çıkış 

yaptığı Evros bölgesi İpsala (Kipi) Sınır kapısına 

geçiş gişesi yapmayı seçmiyorsunuz?

D) Egnatia Odos A.Ş., 2016 yılında tamam-

lanması gereken  Mandra – Psathades dikey 

ekseninin bölümlerini, ve 11 vatandaşın hayatını 

kaybettiği resmen bir giyotin olan Evros’ta Ardan-

yo (Sarhanlı) – Mandra noktasındaki çalışmaları 

ne zaman tamamlamayı düşünüyor?  Hatta bu 

noktada  1 Kasım 

2017’de  geçiş 

istasyonu açmayı 

planlıyor olmanız 

da kabul edile-

mez bir durum-

dur. 

E) Dra-

ma’nın Egnatia 

Otoyolu’na (Ka-

vala- Drama- Seres-Promahona E61 ekseni ve 

Amfipoli bölümü) bağlanmasının gerekliliği ile ilgili 

söz veriyor musunuz ve hangi şekilde ve bunu 

ne kadar zamanda yapacağınızı açık ve net bir 

şekilde belirtebilirmisiniz? 

F) Şirketin sorumluluğunda olan Egnatia 

Otoyolu’nun “yan yollarının” da, güvenli hale ge-

tirilmeleri açısından, onarımları ne zaman yapıla-

cak? Doğu Makedonya – Trakya Ulusal yol ağının 

bakımı için maddi kaynaklar güçlendirilecek mi ve 

toplamda ne miktardaki bir maliyet karşılanabile-

cektir? 

Soruyu sunan milletvekilleri

İlhan Ahmet

Hara Kefalidou

Mihalis Tselepis

93



BİLDİRİ

Egnatia Otoyolu üzerinde açılması planlanan yeni geçiş gişeleri ile ilgili Doğu 
Makedonya –Trakya’daki Kurumların Bildirisi 5/4/2017 

Egnatia Otoyolu üzerinde açılması planlanan yeni geçiş 
gişeleri ile ilgili Doğu Makedonya –Trakya’daki Kurumların 

Bildirisi

Sayın Aleksi Tsipra

Başbakan

Tebligat: 1. sayın Hristo Spirtzi

Altyapı ve Ulaşım Bakanı

2. sayın Antoni Leousi

Kamu Varlığını Değerlendirme Kurumu Başkanı

3. sayın Apostolo Antonoudi

EGNATİA ODOS A.Ş. Başkanı

Dedeağaç 01/04/2017

Konu: Egnatia Otoyolu üzerinde açılması planla-

nan yeni geçiş gişeleri ile ilgili Doğu Makedonya 

–Trakya’daki Kurumların Bildirisi

Doğu Makedonya – Trakya Eyaleti’ndeki yerel 

kurumların bir önceki itiraz hareketlerinden ve 

kurulacak gişelerin orantılı kullanımları ile ilgili 

bize verilen sözlerin üzerinden altı ay geçmesine 

rağmen, maalesef Kamu Varlığını Değerlendir-

me Kurumu TAIPED yetkilileri tarafından verilen 

hiçbir söz yerine getirilmemiştir. Aksine, bizim suç 

duyurusunda bulunduğumuz konu daha da büyük 

bir boyut almakta ve Doğu Makedonya – Trakya 

eyaletinin daha da geniş bir bölümüne yayılmak-

tadır ve Avrupa’nın en fakir bölgesini oluşturan bu 

coğrafyanın ekonomisini daha da fazla çıkmaza 

sokmaktadır. Ne yazık ki,Yunan devleti, bölgesel 

ekonomileri yakınlaştıracak adımlar atmak zorun-

da olduğunu anlamamakta olup, bu adımlardan 

biri de gişelerle ilgili alacağı kararları oluşturmak-

tadır.

Egnatia Otobanı, çok önemli bir altyapı projesidir 

ve bölgeler arasındaki yalnızlaşmayı kaldırmakla 

kalmayıp, hem ulusal gelire katkıda bulunmakta 

hem de yerel toplumların ekonomik gelişmesine 

yardım etmektedir. Ayrıca yararlı ek bir faktör de 

ulaşıma sağlanan güvenliktir.

Doğu Makedonya ve Trakya Eyaleti bu çerçeve-

lerde, projenin bazı bölümlerini Eyalet Bütçesin-

den finanse ederek bu projeye ekonomik kaynak 
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sağlamış ve çok önemli katkılarda bulunmuştur. 

Otoban, maalesef yerel toplumlar düşünülerek 

planlanmamıştır, aksine farklı kriterler düşünüle-

rek planlanmıştır ve bu kriterlerden bir tanesi de, 

işletilmeye başlandığında bir geçiş gişesi sistemi-

nin geliştirilmesiydi.

Doğu Makedonya ve Trakya Eyaleti kurumları oy-

birliğiyle, kendilerinden kaynaklanmayan yüküm-

lülüklere, ek ve adaletsiz katkı sağlanmasına izin 

vermeyeceklerini vurgulamışlar ve önerilen planın 

tamamlanmasına kadar, her tür ek ücretlendirme 

sürecinin durdurulması ve gişelerin işleyişinin 

değiştirilip yeniden düzenlenmesi için, hükümeti 

acil kararlar almaya davet etmişlerdi. Ayrıca, şunu 

vurgulamalıyız ki, eski Ortak Bakanlık Kararına ve 

aynı şekilde şu anda geçerli olan kanuna göre de, 

tüm geçiş sistemleri 2017 yılı içerisinde orantılı 

olmak zorundadır ve görüldüğü üzere de, yeni 

geçiş noktalarının belirlenmesi yasal değildir.

Bizler, bu bölgenin kurum ve kuruluşları ve vatan-

daşları olarak, yunan devletinin sorumluluğu ile 

Avrupa Birliği’nin en fakir bölgelerinden biri olan 

topraklarımızın bozulmamasını savunmalıyız.

Yukarıda belirtlen tüm sebeplerden dolayı talep 

ve görüşlerimizi özetliyoruz:

- Yeni gişeler açılmadan önce, geçiş ücret-

lerinin açık ve net bir şekilde gerekçelendirilmesi-

ni istiyoruz, buna ön koşul olarak da gişe ücretleri 

ile ilgili çalışmanın yapılmasını ve kamuoyuna 

duyurulmasını talep ediyoruz. 6 aylık makul bir 

süreden sonra böyle bir çalışmanın bulunmama-

sı, mevcut gişelerin de işleyişinin sorgulanmasına 

sebebiyet vermektedir.

- Yararlı bir ulusal araç olan Egnatia Odos 

A.Ş.’nin mevcut yapısı ile devam etmesini talep 

ediyoruz.

- Daha önce belirttiğimiz üzere, Mesti - Gü-

mülcine Sanayi Bölgesi ve Evros Ardanyo bölge-

lerinde açılması planlanan paralı geçiş istasyonu 

planının iptalini talep ediyoruz, çünkü şuanda 

yasal olarak uygulanan bir gişe geçişi zaten var 

olduğundan, buna karşı başka gişe açmak  ge-

reksiz bir yapılandırma olacaktır.  
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- Avrupa’ya açılan tek geçiş olan Kipi 

(Bahçeköy) Sınır kapısına geçiş gişesi açılmasını 

öneriyoruz, böylece yabancılardan ücret tahsil 

edilir ve Avrupa Birliği’nin en fakir bölgesi sakinle-

rinin gelirine de zarar gelmez.

- Egnatia Otobanı boyunca tüm geçişlerde 

orantılı ücret uygulanmasını öneriyoruz.

- Bölgede yaşayan hassas sosyal gruplara 

ücretsiz geçiş sağlanmasını talep ediyoruz.

- Ağır taşıtların yan karayolları kullanımı-

nı yasaklayan kanunun acilen uygulanmasını 

talep ediyoruz, öyle ki bu uygulama hem gelir 

getirecek, hem de Eyaletin altyapılarının rastgele 

kullanımını koruyacaktır.

- 14 seneden beri süre gelen, Evros 

Ardanyo (Sarhanlı)-Psathades dikey ekseninin 

tamamlanmasını ve Egnatia Otoyol’unun bir bö-

lümünü oluşturduğundan dolayı Bahçeköy (Kipi) 

giriş-çıkış noktasının doğru bir şekilde çalışması 

için çift yönlü bir köprünün inşaa edilmesini talep 

ediyoruz.

Bu adil, makul ve etik taleplerimiz duyulmadı-

ğı takdirde, Eyaletimizi temsil eden tüm kurum 

temsilcileri olarak bizler, buradaki imzalarımızla 

da ıspatladığımız şekilde, dinamik girişimlerimizi 

sürdürmekte kararlıyız.

Ayrıca, size sunduğumuz bu bildirimize ve sınır 

bölgesinde yaşayan bu halka gereken saygıyı 

göstermeniz adına, işbu yazımıza cevap alana 

kadar,  Mesti (Kösemescit) - Gümülcine Sanayi 

Bölgesi’nde herhangi bir inşaat işlemi yapılmama-

sını ve yapımın askıya alınmasını rica ediyoruz, 

aksi takdirde cevabınızın olumsuz olduğunu var-

sayarak daha önceden alınmış kararlar doğrultu-

sunda daha güçlü bir şekilde hareket edeceğimizi 

bildiriyoruz.

İmzalayanlar:

Dedeağaç ve Semadirek Mitropoliti, sayın Anthi-

mos 

Maronya ve Gümülcine Mitropoliti, sayın Pantele-

imon

İskeçe Mitropoliti, sayın Panteleimon

Dimotoka ve Orestiada Mitropoliti, sayın Damas-

kinos

Evros İli Eyalet Başkan Yardımcısı, Dimitris Petro-

viç

Evros İli SİRİZA milletvekili, Natasa Gkara

Evros İli SİRİZA milletvekili, Yorgos Kaisas

Evros İli YD milletvekili, Anastasios Dimoshakis

İskeçe İli SİRİZA milletvekili, Grigoris Stogiannidis

Rodop İli milletvekili, İlhan Ahmet

Gümülcine Belediye Başkanı, Yorgos Petridis

Maronya ve Şapçı Belediye Başkanı, İoannis 

Stavridis

Dimotoka Belediye Başkanı, Paraskevas Patsou-

ridis

Orestiada Belediye Başkanı, Vasilios Mavridis

Evros Ticaret Odası Başkanı, Hristodoulos Top-

sidis

Yunanistan Ekonomi Odası Trakya Bölgesi Baş-

kanı,  Menelaos Maltezos

Trakya Mühendisler Odası Başkanı, Argiris Ples-

sias

Evros SİRİZA Gençlik Kolu Koordinatörü, Eirini 

Aleksa

Rodop İli YD Bölge İdare Başkanı, İoanis Vezirgi-

annidis

Dedeağaç Belediye Başkanı ve Doğu Makedon-

ya –Trakya Bölge Belediyeler Birliği Başkanı, 

Evaggelos Lampakis  

Saygılarımızla

İşbu kararı imzalamak ve göndermekle vekalet-

lendirilmiş kişi,

Evaggelos Lampakis

Dedeağaç Belediye Başkanı ve Doğu Makedonya 

–Trakya Bölge Belediyeler Birliği Başkanı
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EGNATIA ODOS A.Ş.

Selanik – Thermi 6. Km

P.K. 60030, 570 01 Thermi Selanik                      Selanik, 07.7.2017

Santral:  2310 470200

Faks:   2310 475935-6

Meclis Denetim Bürosu     Prot. No : 44268

       Kayıt Kodu: B30/077/AA/ID63503

DEMOKRATİK İTTİFAK MECLİS GRUBU milletvekilleri İlhan Ahmet, Hara Kefa-
lidou ve Mihalis Tselepis’in  Yunan Parlamentosu’na sunmuş oldukları  6153 
/ 07-06-2017 protokol sayılı ortak soru önergesi ile ilgili olarak, aşağıdakileri 
bilginize sunuyoruz:

Egnatia Odos A.Ş.’ti  İlhan Ahmet’in soru önergesinden 
sonra aşağıdaki açıklamayıo yaptı

A-B-C Soruları:

Geçiş gişesi sayılarının toplamı 

ve bunların yerleştirilmesiyle ilgili 

zaman dilimi, Maliye ve  Altyapı ve 

Ulaşım Bakanı’nın ΔΝΣγ/ΦΝ 393 sa-

yılı kararında  belirtilmektedir (ΦΕΚ 

1867 Β/29-05-2017 Ortak Bakanlık 

Kararı– “Egnatia Otoyolu’ndaki ve 

onun dikey eksenindeki geçiş gişele-

rinin yerlerinin ve gişe geçiş ücret-

lerinin belirlenmesi ile ilgili Maliye 

- Altyapı, Ulaşım ve Ağlar Bakanlarının 6686/2014 

sayılı kararının değiştirilmesi – Uydu teknolojisine 

bağlı elektronik gişe sistemlerinin uygulanması.”

Egnatia Otoyolu A.Ş.’nin ana ekseninde ve dikey 

eksenlerinde programlanmış olan Geçiş Gişele-

rinin  yerleştirilmesi ve kullanıma açılmasının ta-

mamlanmasıyla birlikte, yukarıdaki Ortak Bakan-

lık Kararı’na göre, her gişedeki “ücretin boyutu” 
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değiştirilecektir (azaltılacaktır).

Toplamda bir aracın tek yöne ödeyeceği miktar 

İgoumenitsa’dan Evros İpsala sınır kapısına 

kadar 19,90 Avro’ yu geçmeyecektir, ödenecek 

başlangıç ücreti  de 0,03 Avro/km olarak kabul 

edilmektedir. 

Aşılan mesafeye göre, gişelere ödenecek mik-

tarın belirlenmesi ile ilgili olarak, size şunları 

bildirmek istiyoruz: Yukarıdaki Ortak Bakanlar 

Kararı’nda ve daha detaylı olarak 1. Maddenin 5. 

Paragrafında, uydu teknolojisine yada telsiz veri 

iletişimi teknolojisine (örneğin GMS) bağlı olarak, 

orantılı elektronik gişe sisteminin planlanması, fi-

nance edilmesi, yerleştirilmesi ve işleve konulma-

sı sürecinin Yunan Devleti tarafından başlatıldığı 

bildirilmektedir. Bu sistem aracılığı ile, Egnatia 

Otobanı ve onun dikey eksenleri de dahil olmak 

üzere, tüm otoyollardaki gişe ödemeleri gerçek-

leşecektir. Yukarıda belirtilen bu sistemin 2018 

yılının sonuna kadar 

uygulamaya konması 

planlanmaktadır.

D sorusu:

Sarhanlı (Ardanyo) – 

Ormenio Ekseninde  

Sarhanlı (Ardanyo) 

– Mandra  ve Mandra 

– Psathades bölüm-

lerinde bugün iki 

müteahhit tarafından 

yürütülen çalışmalar-

dan “EGNATİA ODOS 

A.Ş.” yetkilidir.  

Proje: Sarhanlı (Ardanyo) – Ormenio Ekseni (80) 

Mandra – Psathades bölümü

Sponsor: Başlangıçta ‘BIOTEP’ / Onarım sonrası 

“ΑΕΓΕΚ İnşaat Şirketi”

Sözleşmenin imzalandığı tarih: 

09.01.2004 (başlangıç)

               

14.02.2012 (ikame)

Sözleşme ile belirlenen tamamlanma 

tarihi: 30.06.2017

İhale Bütçesi: 60.000.000€ (KDV 

dahil)

Ortalama indirim: 15,33%                

(mühür - imza)                                  
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Basın Bülteni - Bilgilendirme

Konu:İLHAN AHMET’İN MESTİ OTOBAN GİŞELERİNE KARŞI HAREKET 
BİLDİRİSİ 
Gümülcine, 2-6-2017
“Trakya’daki gişelere artık Başbakanın müdahale etme zamanıdır”

İLHAN AHMET’İN MESTİ OTOBAN GİŞELERİNE KARŞI 
HAREKET BİLDİRİSİ 

SİRİZA – ANEL hükümeti, 

Mesti’deki otoyol gişe inşaatı 

projesini derhal durdurma-

lıdır. Tabi ki, sizi temin 

ederim, Ortak Bakanlık Ka-

rarı yunan adaletine varana 

kadar, çok zaman geçecektir 

ve Trakya’nın bekleyecek 

zamanı yoktur!

Bu söz konusu ücretli geçiş 

gişelerinin bölge için bir 

mezar taşı olduğuna inanı-

yoruz. Zaten bu hükümet, 

son iki yıldır Trakya için en ufak ilgiyi bile göster-

memiştir. Mesti ve Kavala bölgelerine açılması 

planlanan bu gişelerle Rodop İli, özellikle de Gü-

mülcine daha da izole edilecektir, bu da tüccarla-

rın ve ticaretin kati sonu olacaktır.  

Hükümet şu mesajı almalıdır: bizler hepimiz, -hat-

ta SİRİZA yöneticileri de- bir bütün olarak burada 

bulunmaktayız ve bölge sakinleri olarak hiçbir 

bayrak yada siyasi görüş 

temsil etmeksizin, sadece 

ve sadece bölge sakinleri 

olarak, birlik içinde, bir 

bütün olarak, Altyapı ve 

Ulaştırma Bakanı’ndan ve 

bizzat Başbakanın ken-

disinden bu olaya bir an 

önce müdahale etmesini 

istemekteyiz, çünkü ancak 

bu şekilde herkesin yanı-

sıra, çok büyük ulaşım sı-

kıntısı yaşayan özel gruplar 

da korunmuş olacaktır.

Bütün bu sebeplerden dolayı, meclis çalışmala-

rımda da bu konuyla ilgili girişimlerde bulunmuş-

tum ve meclise soru önergesi sunmuştum, şimdi 

de yine bir kez daha Demokratik İttifak meclis 

grubu olarak konunun üzerine eğileceğiz ve yeni 

müdahalelerle Trakya’da yaşanan bu sorunun 

büyüklüğünü tekrar gündeme getirmek için ne 
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 660 / 24-10-2017
         Atina, 24-10-2017
Ekonomi Bakanı’nın dikkatine, 
KONU: Önceki Sapçı Vergi Dairesi (DOY) binasının mülkiyet durumu, söz konu-
su arsa ve bina haklarının yeniden Maronya – Şapçı Belediyesine geçmesi ile 
ilgili hükmün uygulamaya konması.

Önceki Sapçı Vergi Dairesi (DOY) binasının mülkiyet 
durumu, söz konusu arsa ve bina haklarının yeniden 

Maronya – Şapçı Belediyesine geçmesi ile ilgili hükmün 
uygulamaya konması

Şapçı Vergi Dairesi’nin inşa edildiği söz konusu 

arsa, Şapçı Belediye Meclisi’nin oybirliği ile alınan 

24/25-2-97 sayılı kararı ile, Şapçı ilçesinin ihti-

yaçlarını karşılamak üzere Ekonomi Bakanlığı’na 

tahsis edilmiştir.  

Aynı Belediye Meclisi kararının altıncı paragra-

fında belirtildiği üzere “tahsis edilen söz konusu 

arsanın kullanım amacı herhangi bir zamanda 

herhangi bir sebep dahilinde değişmesi ve bağış-

lanma sebeplerini oluşturan amaçların değişmesi 

halinde, arsanın mülkiyeti tekrardan otomatik 

olarak belediyeye geçmektedir”.

Ekonomi Bakanılığı’nın Δ6Α 1130258 ΕΞ 2012 

protokol sayılı kararı ile, Şapçı Vergi Dairesi’nin 

(DOY Sapon) işlevi belirsiz bir süre için askıya 

alınmış ve dairenin yetkileri hem içerik olarak 

hem de mekan olarak Gümülcine Vergi Dairesi 

(DOY Komotinis)’ne aktarılmıştır.

O zamandan itibaren beş yıl geçmiş olmasına 

rağmen, Şapçı Belediyesi’ne ait arsada bulunan 

ve Yunan Halkının mülkiyeti olan bu yeni Şapçı 

Vergi Dairesi binası, terkedilmiş olarak değerlen-

dirilmeden mahrum bırakılmış, hava şartlarına, 

çok yıllık işlevsizliğe ve boş kalmışlığın ve terk 

edilmişliğin ter türlü tehlikelerine maruz kalmış bir 

şekilde, kapalı olarak tutulmaktadır.

Maronya – Şapçı Belediye Meclisi oybirliği ile 

aldığı 130/2014 sayılı kararı ile, Maronya – Şapçı 
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Belediye Başkanına, eski Şapçı Vergi Dairesi 

(DOY) binasının yeniden Belediye mülkiyetine 

geçmesini sağlayacak gerekli girişimlerde buluna-

rak harekete geçmesi için vekalet vermiştir.    

Bütün bunlara rağmen ve bugüne kadar yapılmış 

olan tüm çabalara rağmen, Maronya – Şapçı Be-

lediyesi’nin temsilcilerinin ısrarla sunduğu beyan-

lar ve gerekçeler, Ekonomi Bakanlığı temsilcileri-

nin itirazlarına mahruz 

kalmıştır. Bakanlık, her 

ne kadar bu hüküm 

Şapçı Belediye Meclisi’ 

nin 1997’ deki kara-

rında açık ve net bir 

şekilde belirtiliyor olsa 

da, söz konusu arsa ve 

binanın bağışını yapan 

mülk sahibine, yani 

Şapçı Belediyesi’nin 

devamı olan Maronya 

– Şapçı Belediyesi’ne 

iadesini kabul etme-

mektedir. 

Alınan bilgilere göre Bakanlığın iade konusun-

daki itirazının gerekçesi “Şapçı Vergi Daisesi 

(DOY)’nin iptal edilmediği, sadece işlevinin askıya 

alınmış olduğu” yönündedir. Ancak bu gerçekten 

böyle ise, bu durumun sadece göstermelik bir 

gerekçe olduğu ortadadır. 

Rodop İli’ne bağlı Şapçı ilçesinde ve hatta genel 

olarak bu bölgede, bir dizi devlet dairesinin kapa-

tılması-Şapçı Vergi Dairesi (DOY) de bunlardan 

biridir-aşamalı olarak nüfusun azalmasının yanısı-

ra ekonomik krize yol açmış ve son yıllarda bölge 

çok büyük bir gerilemeye maruz kalmıştır. 

Devlet tarafından kullanılmış olup sonrasında terk 

edilmiş olan binaların, bölgedeki Yerel Yönetim 

tarafından değerlendirilmek istenmesi bu kadar 

olumlu bir yaklaşım iken, özellikle de bölgede ka-

lan kamu hizmetleri binalarının gecekondu olarak 

tanımlanacak durumda olamalarına ragmen, bu 

girişimin  yine devlet tarafından, engellenir olması 

da bir o kadar şaşırtıcıdır.

Bütün bunların akabinde size soruyorum:

Hem yerel toplumun hem de  oybirliği ile yerel be-

lediye meclisinin talebi olan, Şapçı Belediyesi’ne 

ait arsanın ve Yunan Devletine bağışlanması 

sonucu bu arsaya inşa edilen Şapçı Vergi Dairesi 

binasının mülkiyetini bugünkü adıyla Maronya – 

Şapçı Belediyesi’ne iade etme sorumluluğunuzu 

yerine getirmeyi düşünüyor musunuz? 

Soru önergesini sunan milletvekili

İlhan AHMET

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni-Soru Önergesi

KONU: Maronya - Şapçı Belediyesi’nin mülk iadesi talebine Ekonomi Bakanlığı 
engeli!

Maronya - Şapçı Belediyesi’nin mülk iadesi talebine 
Ekonomi Bakanlığı engeli!

Demokratik İttifak Rodop Milletvekili İlhan AH-

MET, Şapçı Vergi Dairesi (DOY Sapon)’nin 

işlevinin askıya alınmasıyla ortaya çıkan mülkiyet 

hakkı konusundaki belirsizliği meclis gündemine 

taşıdı. Ekonomi Bakanı’na hitaben yatırdığı soru 

önergesinde İlhan AHMET, Şapçı Vergi Dairesi 

(DOY Sapon)’nin bulunduğu bina ve arsanın 

mülkiyet hakkının Maronya - Şapçı Belediyesi’ne 

geçmesiyle ilgili hükmün neden uygulanmadığının 

yanıtını istedi.

Ekonomi Bakanlığı’nın 2012 yılında aldığı karar 

doğrultusunda Şapçı Vergi Dairesi (DOY Sa-

pon)’nin işlevinin askıya alınıp Gümülcine Vergi 

Dairesi (DOY Komotinis)’ne aktarılmasıyla atıl 

vaziyette bırakıldığına işaret eden milletvekili, söz 

konusu durum için ilgili belediye meclis kararında 

öngörülen düzenlemeyi hatırlattı. 

“Ekonomi Bakanı, mülkiyet hakkını iade etmekle 

yükümlüdür!” 

İlhan AHMET, “Şapçı Belediye Meclisi’nin 24/25-

2-97 sayı ve tarihli kararı ile Şapçı bölgesinin 

ihtiyacını karşılamak üzere Ekonomi Bakanlığı’na 

tahsis edilen söz konusu bina ve arsanın kulla-

nımında herhangi bir sebepten ötürü değişiklik 

olduğu veya bağışlanma sebeplerini oluşturan 

amaçlarda değişiklik olduğu takdirde arsanın mül-

kiyetinin doğrudan belediyeye geçeceği hükmü 

açıkça yer almaktadır. Şapçı Verdi Dairesi (DOY 

Sapon), Ekonomi Bakanlığı’nın kararıyla 2012 

itibarıyla işlevsizleştirilmesine rağmen hizmet 

binası ile yer aldığı arsanın mülkiyet hakkının ilgili 

hüküm gereğince belediyeye iadesi gerçekleştiril-

memektedir” diye belirtti.

Konuyla ilgili bakanlığın iade yükümlülüğü altında 

olduğunu vurgulayan İlhan AHMET Ekonomi 

Bakanı’ndan, söz konusu bina ve arsanın, bağışı 

yapan dönemin Şapçı Belediyesi’nin bugünkü 

devamı olan Maronya - Şapçı Belediyesi’ne iade-

si konusunda üzerine düşen sorumluluğu yerine 

getirip getirmeyeceğinin cevabını istedi.
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BİLDİRİ

Spor Bakanı sn. Yorgos Vasiliadis’in dikkatine,                          Atina, 02-02-2017
KONU:Atletizm Federasyonu Genel Sekreteri sn. İoulios Sinadinos,

YUNANİSTAN BASKETBOL KUPA FİNAL MAÇININ İŞKEÇE ŞEHRİNDE GER-
ÇEKLEŞTİRİLMESİ İLE İLGİLİ YAZILI DİLEKÇE

YUNANİSTAN BASKETBOL KUPA FİNAL MAÇININ İŞKEÇE 
ŞEHRİNDE GERÇEKLEŞTİRİLMESİ İLE İLGİLİ YAZILI 

DİLEKÇE

Yunanistan Basketbol Fe-

derasyonu Başkanı Yorgos  

Vasilakopulos’un  yapmış 

olduğu ve PAO –ARİS 

takımları arasında gerçek-

leşecek olan basketbol 

kupası final maçının İskeçe 

şehrinde gerçekleşmemesi 

ile ilgili açıklamaları, Fede-

rasyon’un genel  sekreteri  

Panagiotis  Tsagkronis 

tarafından da yinelenmiş ve 

onaylanmış olması, öncesi görülmemiş, ahlaken 

kınanması gereken ve siyasi tehlike teşkil eden, 

Trakya’ da Çoğunluk ve Azınlığın barışçıl yaşa-

mını etkileyen tarihdışı ve bölücü bir saldırıdan 

ibarettir. Hatta, belirli bir nüfus 

özelliğinden dolayı, bir spor 

karşılaşmasının sorunsuz bir 

şekilde gerçekleşmesine garanti 

veremeyen bir devletin yetenek-

sizliğinin açıkça bir ıspatıdır.

Sizler, Devlet ve topluca tüm 

spor kuruluşları, Yunanistan’da 

feci boyutlara ulaşmış olan holi-

ganlık olgusunun tehlikelerinden 

söz edebilirsiniz.

Fakat, bir spor karşılaşması-

nın belirli bir yerde gerçekleşmemesi için sebep 

sunarken, Yunanistan’ın bir coğrafi bölgesi olan 

Trakya’yı ve orada bir Azınlık oluşunu sebep ola-

rak kullanamazsınız ve buna da hakkınız yoktur 
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zaten.

Trakya’nın spor takımları yıllardır hep üst liglerde 

mücadele ettiklerinden, Trakya, bölge olarak, her 

yıl, ister futbolda, ister basketbolda, ister voleyde 

onlarca spor etkinliğine evsahipliği yapmaktadır.

Atina ve Selanik gibi büyük şehirlerde gerçekle-

şen önemli spor müsabakalarında yaşanan  olay-

lara benzer olaylara Trakya’da ne zaman şahit 

oldunuz yada duydunuz?

Nereden nereye, bir toplumda bir Azınlığın varo-

luşu, bir spor karşılaşmasının gerçekleşmesine 

tehdit oluşturmaktadır, hatta ve hatta, takımların 

holiganları ve aşırı siyasi oluşumların taraftarları 

bahane olarak kullanılmaktadır?

Vasilakopulos’un ve Tsagkronis’in açıklamaları, 

tüm Trakya halkına karşı hakaret arzetmektedir 

ve hükümetin de artık tek bir seçeneği kalmıştır, o 

da, basket kupa finalinin İskeçe’deki kapalı spor 

salonunda gerçekleştirilmesidir.

Ayrıca, İskeçe, bu karşılaşmaya evsahipliği yap-

mayı arzulayan ve resmi 

olarak ilgili resmi kuruluş-

lardan bunu talep eden 

tek şehirdir.

Yunanistan Belediyeler 

Birliği, çıkarmış olduğu 

karar ile ve daha birçok 

Yunan spor yetkilisi sizleri 

aynı şeyi yapmaya davet 

etmektedir. 

Ama herşeyden önce de, bölgemizin toplumsal 

gerçeklerinden kaynaklanan yanlış anlamaların 

giderilmesi yönünde bu karşılaşmanın İskeçe’de 

gerçekleşmesi artık Trakya halkının bir talebidir. 

İlhan Ahmet,  

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni - Bilgilendirme

KONU: COSMOTE telefon şirketine mektup
Atina, 23/5/2017

Sarancina köyüne telefon bağlanması

Rodop İlinin dağlık bölgesinde bulunan Sarancına 

köyünde yaşayan 37 vatandaş, 4/12/2013 tarihli 

bildirileri ile COSMOTE telefon şirketinin Müdürlü-

ğüne başvuru yaparak bölgelerine telefon sinyali-

nin getirilmesini incelemenizi talep etmişlerdi.

Müşteri Hizmetleri 

Müdürlüğü aracılığıyla 

bayan Nina Pappa’nın 

17/10/2013 tarihli ya-

zısı ile (prot. no. CC1-

10526970911), köy 

sınırları dahilinde sinyal 

kalitesinin iyileştirilmesi-

ni inceleyeceğinizi belirtmiştiniz.

O zamandan bu yana, Rodop İlinin dağlık bölge-

sinde bulunan Sarancına köyünde herhangi bir 

değişiklik yaşanmamıştır, sonuç olarak köy halkı 

günlük yaşamlarında diğer dünya ile hiçbir iletişim 

kuramamaktadırlar.

Telekomünikasyon (iletişim) ağlarının en güçlüsü 

olduğunuzdan, hergün müşterilerinin ihtiyaçları 

karşılayan bir şirket olduğunuzdan ve bölge da-

hilinde olan ve sizin şirketinize güvenerek sizlerin 

iletişim ağını tercih etmeye devam eden müşteri-

leriniz için, bu başvuruyu bir kez daha dikkatinize 

getiriyor ve acilen incelemeye alacağınızı umuyo-

ruz.

       

  Saygılarımla,

       

              İlhan  AHMET

       

          Rodop İli Milletvekili
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İLHAN AHMET’ İN KOMİSYON KONUŞMASI
ÜRETİM VE TİCARET DAİMİ KOMİSYONU

İLHAN AHMET’ İN KOMİSYON KONUŞMASI
ÜRETİM VE TİCARET DAİMİ KOMİSYONU

Saygıdeğer Avrupa Komisyonu Kırsal Kalkınma 

ve Tarım Komiseri,

Bayan ve bay meslektaşlarım, 

• Yunanistan’ da birincil sektör, bugüne ka-

dar halâ, birçok yapısal sorununu çözmüş değil.

• Hayvansal üretim, toplamdaki tarımsal 

üretimin küçük bir bölümünü oluşturmaktadır.

• Tarımda verim, çalışan başına dönümde 

çok düşük seviyelerde seyretmektedir.

Bu zayıflıkların sebepleri ise, yetersiz tarımsal 

kaynaklar, tarımcılığın organizasyon yapısındaki 

yetersizlik ve üretimde 

kullanılan araçların yeterli 

derecede modenleştiril-

memesidir.  

• Tüm kurumsal ve 

organizasyonel çerçe-

ve, tarımsal hizmetler, 

kuruluşlar, tarımsal eği-

tim, araştırma, tarımsal 

hizmetlerin ticareti zaten 

yetersizdi, ve krizin ‘işgali’ 

ile ve sonrasında, çaresiz 

bir duruma geldi.

Bayanlar ve baylar, 

Hükümet politikası ve Memorandumların uygulan-

masından sonra, Yunan çiftçilerin yükü çekilmez 

oldu:

• Vergi oranlarındaki artış,
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• Sigorta katkılarındaki artış,

• Tarımsal yakıtın kaltırılması

• Yunan çiftçilerinin gelir ve geçimini doğru-

dan etkileyen beklenmedik değişiklikler.

Dolayısıyla, sayın Hogan, yeni Ortak Tarım 

Politikası, Yunan çiftçilerin bu zor duruma uyum 

sağlamalarına katkıda bulunabilir mi?

Ülkemizin üstlendiği taahhütleri yerine getirmesi, 

tarımsal sektörün konsolidasyonu (birleştirilmesi) 

ve AB fonlarının ödenmesi ile doğrudan bağlantı-

lıdır.

Bu da, 2014-2020 programının, modern bir stra-

tejik plan şekline dönüş-

türülmesi demektir. Bu 

şekilde,  bu planda he-

defler, sorumluluklar ve 

öngörülen eylem planları 

açık ve net bir şekilde be-

lirtilecek ve bu çerçevede 

programların ilan edilme  

ve ödeme tarihleri bağla-

yıcı olacaktır.

Yeni Ortak Tarım Politi-

kası çerçevesinde sayın 

Hogan, SİZİN uzmanlığınızı ve 

A) AKTİF ÇİFTÇİ TANIMI İLE İLGİLİ

B) GELİR İSTİKRARI SAĞLAYACAK ARAÇ-

LARA GİRİŞ İLE İLGİLİ

C) ÖZELLİKLE GENÇ ÇİFTÇİLERE YÖNE-

LİK KREDİ VE DİĞER YARDIMLARIN ALINMA-

SINDAKİ ŞARTLARIN BASİTLEŞTİRİLMESİ İLE 

İLGİLİ

daha fazla bilgiyi sizden rica ediyorum,

İzin verin, bu noktada, acil ilgi gerektiren birkaç 

yunan ürününden söz edeyim,

FETA BEYAZ PEYNİRİ:

Kanada ile yapılan anlaşma, pazarlıklar tamam-

landıktan sonra öyle bir oluştu ki, bu anlaşma 

yunan beyaz peyniri feta POP (Menşe ülke sıfatı 

korumalı ürün) için, çok ciddi tehlikeler bulundur-

maktadır.

Her ne kadar, yunan müdehaleleri ile bazı ek 

düzenlemeler getirilmiş olsa da, Yunan beyaz 

peyniri fetanın menşe ülke sıfatının ne kadar 

korunduğu, hatta Kanada üretimi başka beyaz 

peynirlerden, özellikle de ekim 2013’ ten önce 

feta olarak piyasada bulunanlardan, farkının ne 

kadar yeterli olduğu da pek açıklığa kavuşmuş 

değildir. 

YOĞURT:

Bizler, tüm Yunan ürünleri ve Avrupa ürünleri için, 

hem yurt dışında hem yurt içinde de,   kötü pro-

fesyonellere karşı en iyi korumayı arzuluyoruz.
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Eğer Çek Cumhuriyeti, Yunan yoğurdunun ticari 

amblemini kullanmaya devam edecek olursa, Yu-

nanistan, Tarımsal Kalkınma bakanı aracılığı ile 

bildirmiş olduğu şekilde, yasal yola başvuracaktır.

TELAFİ TAZMİNATLARI VE GECİKMELER:

Avrupa Parlamentosu’ ndaki Yunanlı milletvekiline 

son vermiş olduğunuz yanıtta: dağlık bölgelerdeki 

hayvan besicilerinin telafi tazminatlarıyla ilgili, 

tatmin edici bir çözüm verileceğinden pek umutlu 

olmadığınızı belirtmiştiniz.

Tam olarak şöyle demiştiniz: 

 

‘Tarımsal Kalkınma için Avrupa Tarım Fonu, ortak 

bir yönetim altında faaliyet göstermektedir. 

Program uygulanmasının belirli yönleri, örneğin 

hak sahiplerine ödemelerin tam ve zamanında 

yapılmış olduğundan emin olunması, Yunan öde-

me kurumu sorumluluğundadır, ve o da düzenle-

yici şartlara uyum sağlamak zorundadır’.

Bütün bunlar acaba, mevcut hükümetin dolaylı 

olarak sorumluluklarını redettiği anlamına mı 

geliyor, diye düşünüyorum.

TÜTÜN:

Bildiğiniz üzere sayın Hogan, kısa bir süre önce 

gerçekleştirdiğim Brüksel ziyaretimden sonra, 

Avrupa Parlamentosu milletvekili sayın Kirkos, 

tütünün yardım alan ürünler dışında bırakılmasıy-

la ilgili Avrupa Parlamentosu’ na bir soru önergesi 

sundu. Tütünün bu yardımı alamaması, Trakya’ 

nın birçok bölgesinde özellikle de Rodop ilinde, 

sosyal istikrar  ve refah açısından çok ciddi so-

nuçlar doğurmaktadır. 

Yine çok yakın bir zamanda vermiş olduğunuz ya-

nıtta şöyle vurguladınız: ‘Üye ülkeler, yine bu ka-

nun çerçevesinde (IV. Bölüm- 48. Ve 49. Madde) 

doğal dezavantajları olan bölgelerdeki çiftçilere ek 

yardım yapma kararı alabilirler’.

Ayrıca, ‘AB’ nin 1305/2013 sayılı tarımsal kanu-

nu, üye ülkelere bir hak daha tanımaktadır, o da, 

doğal yada özel dezavantajları olan bölgelere 

destek vermektir’.

Anladığınız üzere, bu cevabınız, yani ülkemizin 

kültürel mirasının bir parçası olan bir ürünün, 

kendi gelir ve canlılığını arttırması, Trakya’ daki 

binlerce üretici için, hatta dağlık ve dezavantajlı 

bölgelerde tütün üreten üreticiler için, yeni umut-

lar ve beklentiler doğurmaktadır. 

Ayrıca, tütün, Yunan ekonomisinin dışa dönüklü-

ğüne katkıda bulunan bir ihracat ürünüdür. Hatta, 

devlet kasalarına önemli vergi geliri getiren, yeni 

iş imkanları sunan bir üründür. Özellikle de, en 

büyük sigara şirketleri tarafından tüm dünyada 

sigara harmanlarında kullanılan ve Trakya’ da ye-

tiştirilen Basma tipi tütün, dünya çapında ‘Trakya 

Basma’ tütünü olarak bilinen bir tarım ürünüdür.

Bayan ve bay meslektaşlarım, 

Herkesin sorumluluklarını üstlenme vakti gel-

miştir, öncelikle de hükümetin, çünkü geleneksel 

tarım ürünü Basma tipi tütün, Trakya’ nın yerel 

ekonomisinin, gelenek ve kültürünün ayrılmaz bir 

unsuru olarak muhafaza edilmelidir.

Beni dinlediğiniz için sizlere teşekkürlerimi sunu-

yorum. 
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Basın Bülten i- Bilgilendirme

AÇIKLAMA
                                                                                             10-03-2016

Türk -Yunan dostluğunun tesisi yönünde her türlü yapıcı 
katkıyı yapmaya devam edeceğimizi beyan ederiz.

Türkiye ve Yunanistan arasında 

bugünlerde dostluğa , ekonomik 

işbirliğine ve özelikle ikili ilişkiler-

de güvensizliği ortadan kaldır-

maya yönelik olan görüşmeler 

yapılmaktadır . 

Tabi ki, bu bir ilk değildir. 

İlk olarak, geçmişte, her iki 

toplumu birbirinden ayıran 

olumsuzlukları aşmayı hedef-

leyen Mustafa Kemal Atatürk 

ve Elefterios Venizelos ilişkisi ile bu dostane izafi 

görüşmeler başlamıştır. 

Daha sonraki yıllarda da, dönemin Başbakanları , 

Türk- Yunan ilişkilerine büyük bir katkı sağlamaya 

gayret etmiş  ve kalıcı barışın pekişmesi için de 

pek çok ikili andlaşmayı imzalamışlardır. Mitso-

takis ve Demirel, Papandreu -Cem ve Erdoğan – 

Karamanlı  ilişkilerini o dönemlerde hatırlıyoruz . 

İnşallah, her iki ülke için ve özellikle iki ülkede 

yaşayan her iki azınlığın hak 

ve hukuku için de daha önem-

li sonuçlar doğuracak olan o 

ilişkiler kurulur ve bu dönemin 

hükümetleri bu sorunlara kalıcı 

ve azınlığın arzu ettiği çözümü 

getirmeyi başarırlar.

Biz azınlık olarak ve ben şahsen 

bu toplumun temsilcisi olarak , 

halkımızın istekleri ve önerileri 

doğrultusunda Türk -Yunan 

dostluğunun tesisi yönünde her türlü yapıcı katkı-

yı yapmaya devam edeceğimizi beyan ederiz.

RodopMilletvekili 

Av. İlhan Ahmet  
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Basın Duyurusu - Bilgilendirme
          
                                                                                                    13-09-2017

82. Uluslararası Selanik Fuarı’ nın gündeminde Yunanistan – Türkiye ticaret 
ilişkileri vardı.

82. Uluslararası Selanik Fuarı’ ndaki Türkiye standının açılış 
törenine milletvekili İlhan Ahmet de katıldı

T.C. Selanik Başkonsolosluğu ve Kuzey Yuna-

nistan Yunan-Türk Ticaret Odası’ nın işbirliği ile 

hazırlanan, 82. Uluslararası Selanik Fuarı’ ndaki 

‘Türkiye Standı’ nın açılış töreni gerçekleşti. Açı-

lışta, Rodop İli milletveli İlhan AHMET de hazır 

bulundu.

Ekonomi ve Kalkınma Bakan Yardımcısı Stergi-

os Pitsiorlas, Selanik Belediye Başkan Yardım-

cısı Athanassios Pappas, Uluslararası Selanik 

Fuarı – HELEXPO Genel Danışmanı Kiriakos 

Pozrikidis ve Genel Müdürü Aleksis Tsaktsirlis, 

Selanik Ticaret ve Sanayi Odası Başkan Yar-

dımcısı Emmanouil 

Vlahogiannis, Sela-

nik Endüstri Odası 

Başkanı  Panagiotis 

Papadopoulos, Se-

lanik Zanaatkarlar 

Odası Başkanı Mihalis 

Zorpidis, Thessaloniki 

Convention Bureau 

Başkanı Giannis Asla-

nis, Kuzey Yunanistan 

Yunan –Türk Ticaret 
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Odası Başkanı Dimitris Simeonidis, Yunanlı ve 

Türk İşadamları, basın mensupları ve birçok 

davetli fuarın açılış töreninde hazır bulunanlar 

arasındaydı.

İki ülke arasında-

ki ticaret, 2017 

yılında yaklaşık 

2 milyar dolara 

ulaştı, milletvekili 

İlhan Ahmet de bu 

konuya değinerek 

şu vurguyu yaptı:  

‘İmkanlar çok daha 

fazla, çünkü önceki 

yıllarda  bu işlemler 

5 milyar doları aşı-

yordu. Bölgemiz için 

ve özellikle güzel 

Trakyamız için, ben 

şahsen bu ticari işlemlerin büyük bir bölümünü 

talep ediyorum’ dedi.

Ekonomi ve Kalkınma Bakan Yardımcısı Stergios 

Pitsiorlas da kendi açısından şunları söyledi: ‘Yu-

nanistan ve Türkiye, Avrasya pazarını Avrupa Bir-

liği’ ne yakınlaştırma çabalarını hızlandırmalıdır, 

çünkü bölgedeki maden zenginliğini kullanarak 

ve modern nakliye ve ulaştırma ağları yaratarak 

muazzam büyüme potansiyeli yaratılmaktadır. Bu 

potansiyeli de, en iyi şekilde Yunan ve Türk şirket-

leri, işbirliği yaparak değerlendirebileceklerdir’. 

Bu arada, gelecek Aralık ayında, Yunanistan ve 

Türkiye’ nin Yüksek İşbirliği Konseyi’ nin Selanik’ 

te, Başbakanlar Tsipras ve Yıldırım’ ın katılım-

larıyla gerçekleşmesi 

bekleniyor. Bu haberi 

de, fuar açılışı esnasın-

da T.C. Selanik Başkon-

solosu Orhan Yalman 

Okan vermiş oldu.  
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Milletvekili İlhan Ahmet’ in 2016 yılı Bütçesi ile ilgili 
meclis konuşması

SAYIN MESLEKTAŞLARIM,

Doğu Makedonya – Trakya Bölgesi çok acı bir 

ayrıcalığa sahip, hem Yunanistan’ ın en fakir 

bölgesi, hem de aynı zamanda Epir (İpiros) ve 

Batı Makedonya bölgeleriyle birlikte Avrupa’nın 

en fakir bölgelerinden biri.

İsterseniz biraz rakamların üzerinde duralım, çün-

kü rakamlar bölgemizdeki ekonomik gerçeği ve 

gelişim gerçeğini canlı bir şekilde ortaya koyuyor.

Eurostat, 21 Mayıs’ta, bölgelerin 2013 yılındaki 

Gayri Safi Milli Hasıla (ΑΕΠ) ile ilgili geçici verile-

rini açıladı.

Yunanistan’da bir kez daha, Doğu Makedon-

ya – Trakya Bölgesi, Yunanistan’ ın diğer bütün 

bölgelerine kıyasla kişi başına düşen GSMH’ nın 

en düşük olduğu bölge birinciliğini  koruyor. 

Alım gücü birimleri olarak da,  Avrupa’daki orta-

lamanın sadece %52’ sine ulaşabiliyordu.  Doğu 

Makedonya – Trakya Bölgesi’ ni %55 ile Epir 

(İpiros) takip ediyor.

Atina, ülkenin GSMH’ nın % 48,9 ’unu üretirken, 

bizim bölgemiz, bunun   sadece 3,9  ’unu üreti-

yor.

2000 – 2008 yılları arasında tüm illerde bir geliş-

me görülüyor ve sonrasında devamlı bir düşüş.

En büyük düşüşün Rodop ilinde olduğunu 

görüyoruz. 2012 yılında, 2008 yılında ürettilenin 

sadece % 72’ si üretilmiş. 

Doğu Makedonya – Trakya Bölgesi, Toplum-

sal Destek Paketlerine ve ESPA programlarına 

rağmen , ne toplumsal verilere ne de milli verilere 

yaklaşabildi.

Rodop ili, kriz yıllarında, en yüksek gelir kaybını 

yaşadı.

Bölge, özellikle katma değeri düşük sektörler 

olan Tarım sektörüne ve Kamu Yönetimine da-

yandığından,  güç geliştiremedi.

Turizm, başka bölgelerde olduğu gibi, bizim böl-

gemize şimdiye kadar yardımcı olmadı.

Sanayi, globalleşme şartlarına çok az ayak uydu-

rabildi, bu da rekabet ortamında yetersiz kaldı.

Sayın Measlektaşlar, 

Komotini (Gümülcine)’ de bulunan ve 110.000 

vatandaşa hizmet sunan Komotini (Gümülcine) 

Devlet Hastanesi bugünlerde can çekişiyor.
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Hastane çalışanları, personel kadrosunda 120 

kişilik açık olduğunu ve bu durumun hastanenin 

işlevselliğini boğucu kıldığını söylüyorlar.

Hastane çalışanlarının, Rodop kurumlar toplan-

tısında sundukları bilgilere göre, Acil Servis’ te 

yılda 60.000 hastaya hizmet sunuluyor. 

Ayrıca, Komotini (Gümülcine) hastanesi her gün 

nöbetçi ve 84 hemşireyle hizmek veriyor, hasta-

nedeki hemşielerde personel açığı ise 72. 

Gerçekten de bu durum hem içler acısı bir o 

kadar da öfkelendirici, çünkü Trakya gibi birçok 

avantajı olan bir bölge, coğrafi konumuna rağ-

men, zengin üretim kaynaklarına rağmen, insan 

kaynakları ve çok kültürlü nüfus yapısına rağmen, 

Balkanlardaki kocaman pazarlarla, AB ve Avrupai 

Türkiye ile olan komşuluğuna rağmen, böyle bir 

ekonomik çöküntüye sürüklenmiş durumda ve 

Yunanistan’ın en fakir bölgesi konumunda.

Bu tablonun değişebilmesi için, bölgedeki üretim 

güçlerinin tamamının değerlendirilmesi gerekiyor.

Toplumsal, dini yada milli herhangi bir ayrımcılık 

yapılmadan.

Ben özel olarak SiRiZA hükümetinin Bakanlarına 

soruyorum ve şunları direkt olarak kendilerine 

söylüyorum:

Neredeyse 11 aydır Trakya’da, her düzeyde 

ANEL politikası uygulamaktan başka ne yaptınız 

ki?

Solcu kimliğinizden ve ideallerinizden ödün ver-

diniz ve Trakya’ daki siyasi anlamda milliyetçilik 

taraftarlarının yanında yer aldınız.

Sayın milletvekilleri

Rodop ilinde 7.000 aile tütün üretimi ile meşgul 

yani ortalama 30.000 insan sadece tütün ile geçi-

mini sağlıyor.

Tütün üreticileri, oligopol oluşturmuş olan bu ticari 

kartellerin dağılmasını arzuluyorlar, çünkü bunlar 

tütün üreticilerinin tüm gelirini sömürüyorlar ve bu 

ticaret avcıları, hükümet tarafından hiçbir koruma-

ya tabi olmayan bu insanların alın terini istismar 

ediyorlar.

Uygulanan politika resmen çiftçilerimizi çileden 

çıkarmış durumda.

Çiftçilerin sıfırdan itibaren vergilendirilmesi, ön 

ödemeli vergi, petrol, FPA(KDV)’ nın  artması ve  

özellikle ödenen katkıların ELGA lehine artması 

‘dün 13. Madde ile yasalaştırdığınız şekilde ve 

önümüzdeki yine OGA lehine katkının artması, 

bir de tütün üreticilerine destekle ilgili herhangi bir 

siyasi iradenin bulunmamasını da göz önünde bu-

lundurursak, bütün bu durum trakya halkının %80’ 

ni bir çıkmaza sürüklemekte ve ilimizi resmen 

fakirliğe mahkum etmektedir.  

Bu fakirlik, ve siz hükümet beyefendilerinin bu 

eyllemsizliğinin gerçekten dini yok, bunun müs-

lümanlıkla yada hristiyanlıkla ilgisi yok, kökenle 

ilgisi yok.

Bu çığlık, Trakya’da birlikte ve uyumlu yaşayan 

tüm insanlarımızın çığlığı.

Bu hükümetin, bu insanlarla ilgili bu sınır bölgesi 

ile ilgili herhangi bir planı var mı?

Sanmıyorum...

Kimin umurunda ki?

Bölgemdeki bugüne kadarki gidişattan bunu 

görüyorum...

Vakıflar konusu, dini özgürlük, toplanmak ve 

işbirliği yapmak ile ilgili dernek özgürlüğü konusu, 

Azınlığın artık klasikleşmiş olan konuların çözü-

müne yönelik ise maalesef hükümek tarafından 

herhangi bir irade ve diyalog isteği görmüyorum. 

Trakya’ daki vatandaşlar, dini ve kökeni her ne 

olursa olsun, özel bir muamele arzulamıyorlar, 

sadece günlük yaşamlarının her alanında eşitlik 

istiyorlar.

İnşallah ben yanılırım, fakat sizlerin politikası, 

sayın Sirizalı meslektaşlarım, eskilere, geriye 

dönüşten başka birşey değil, ve tam anlamıyla 

eskilerde bıraktığımıza inandığımız anıları hafıza-

mızda tekrar canlandırıyor.

2016 yılı Bütçesini onaylamıyorum ve her alanda 

daha verimli bir hükümet talep ediyorum.  
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Basın Duyurusu - Bilgilendirme

KONU: 2016 MECLİS BÜTÇE KONUŞMASI 

İlhan AHMET, bölge insanını yakından ilgilendiren tarım ve ekonomik gidişat ile 
Azınlığın çözüm bekleyen sorunları hakkında konuştu. 

İlhan AHMET, bölge insanını yakından ilgilendiren tarım ve 
ekonomik gidişat ile Azınlığın çözüm bekleyen sorunları 

hakkında konuştu. 

POTAMİ Rodop Milletvekili İlhan AHMET, 2016 

yılı bütçe görüşmelerinde söz alarak tüm vatan-

daşları yakından ilgilendiren ekonomik durum ile 

Azınlık hakları özelinde bir konuşma gerçekleştir-

di. 

Milletvekili olduğu Rodop İli’nin yer aldığı Doğu 

Makedonya - Trakya Bölgesi’nin hem Yunanis-

tan’ın hem de Avrupa Birliği’nin en fakir bölgesi 

olduğunun altını çizen İlhan AHMET, “Avrupa 

İstatistik Kurumu (Eurostat)’nun 2013 yılı Gay-

ri Safi Milli Hasıla (AΕΠ) verilerine göre, Doğu 

Makedonya - Trakya Bölgesi kişi başına düşen 

Gayri Safi Milli Hasıla’nın en düşük olduğu bölge 

olarak karşımıza çıkıyor. Yine verilere göre, bölge 

insanı alım gücü olarak, Avrupa’daki ortalamanın 

sadece yüzde 52’sine ulaşabiliyor. Atina, ülke-

deki Gayri Safi Milli Hasıla’nın yüzde 48,9’unu 

üretirken, bizim bölgemiz sadece yüzde 3,9’unu 

üretebiliyor” diye konuştu.

“Toplumsal Destek ve AB Kalkınma Fonlarına 

rağmen Trakya Bölgesi, Yunanistan’ın ve Avru-

pa’nın en fakir ve geri kalmış bölgesidir” 

İlhan AHMET, Yunanistan’ın ve Avrupa Birlği’nin 

en fakir bölgesi olan Doğu Makedonya - Trakya 

Bölgesi’nde üretimde de sürekli düşüş olduğunu,-

Toplumsal Destek Paketlerine ve AB Kalkınma 

Fonu ESPA programlarına rağmen, üretim verile-

rinde istenilen düzeye ulaşılamadığını ifade etti. 

114



Ekonomik krizin baş gösterdiği ilk günden şu ana 

kadar en yüksek gelir kaybının Doğu Makedonya 

- Trakya Bölgesi’nde yaşandığını belirten millet-

vekili, katma değeri düşük sektörler olan tarıma 

ve kamu yönetimine dayanan bölge ekonomisinin 

bu kriz koşullarında güç geliştiremediğini söyledi. 

Milletvekili, sanayi ve turizmin bölge ekonomisine 

katkısının ise beklentilerden çok uzak kaldığını 

kaydtti. 

“Gümülcine Devlet Hastanesi can çekişiyor”

İlhan AHMET meclisteki konuşmasında, yüz 

binden fazla vatandaşa hizmet sunan Gümülcine 

Devlet Hastanesi’nin ye-

tersiz personel, bina ve 

ekipman yüzünden can 

çekiştiğine dikkati çekti.

Milletvekili, sadece Acil 

Servis’inde yılda 60 bin 

hastaya hizmet verilen 

Gümülcine Devlet Has-

tanesi’nin idari ve sağlık 

personeli kadrosundaki 

açıkların, hastanenin 

işlevselliğini neredeyse 

ortadan kaldırıcı hale 

getirdiğini belirtti.

İlhan AHMET, “Trakya gibi coğrafi konumu gereği 

pekçok avantaja sahip, zengin üretim kaynakları 

bulunan, çok kültürlü nüfus yapısını barındıran 

bir bölgenin hele de komşu ülkelere olan sınırları 

ile olaradaki pazarlara açılma olanağı bulunan 

bir bölge olmasına rağmen, böylesi bir ekonomik 

çöküntüye sürüklenmiş olması kabul edilemez, 

içleracısı bir durumdur” diye konuştu.

“SyrizAnel hükümeti solcu kimliğinden ve ideal-

lerinden ödün vererek Trakya’da ANEL politikası 

uygulayıcısı olmuştur”

Bölgenin ekonomik kalkınmasının önünü açacak 

acil politikalara ihtiyaç olduğunu belirten İlhan AH-

MET, “bölgede toplumsal yapıda, dini veya milli 

herhangi bir ayrımcılık gütmeden acil kalkınma 

politikalarının hayata geçirilmesine ihtiyaç vardır. 

Bu sebeple SyrizAnel hükümetinin Bakanlarına 

soruyorum neredeyse 11 aydır Trakya’da, her 

düzeyde ANEL politikası uygulamaktan başka ne 

yaptınız ki? Solcu kimliğinizden ve ideallerinizden 

ödün vererek, Trakya’da siyasi anlamda milliyetçi-

lik taraftarlarının yanında yer aldınız” dedi.

Rodop Milletvekili İlhan AHMET konuşmasında, 

bölgenin ekonomik can damarlarında olan tarım 
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sektöründe tütün üreticilerinin durumuna da deği-

nerek, Rodop İli’nde 7.000 ailenin geçim kaynağı 

olan tütün üretiminin, ticari karteller tarafından 

tehdit altında olduğunu belirtti.

İlhan AHMET, tüm gelirlerini sömüren bu kartel-

lerin dağıtılmasını arzu eden tütün üreticilerinin, 

alın terlerini istismar eden ticaret avcıları karşısın-

da korunmasız bırakıldığını söyledi. 

“Hükümet,  Trakya’dan yükselen imdat çığlıkları-

na kulaklarını tıkamaktan vazgeçmelidir” 

Uygulanan politikaların, özellikle bölge çiftçisi-

ne büyük darbe vurduğunu belirten milletvekili, 

“Çiftçilerin vergi sisteminde artışa yol açacak 

şekilde yapılan düzenleme, tarım petrolü kulla-

nımının durdurulması, Katma Değer Vergisi’nin 

(ΦΠΑ)  arttırılması ve  özellikle yıllık sigorta primi 

ödemelerini Tarım Sigorta Kurumu (ELGA) lehine 

arttırmayı öngören ve dün yasalaşan 13. madde 

ile aynı zamanda Çiftçi Sağlık Sigortası (OGA) 

lehine de yıllık ödenecek katkının arttırılması ta-

rım sektörüne ardarda vurulan darbeler olmuştur.  

Buna ilaveten bir de tütün üreticilerine destekle 

ilgili herhangi bir siyasi iradenin olmamasını da 

göz önünde bulundurduğumuzda, bu durum Trak-

ya halkının %80’ ni bir çıkmaza sürüklemekte ve 

Rodop İli’ni resmen fakirliğe mahkum etmektedir” 

diye konuştu.  

İlhan AHMET, ekonomisi nüfusunun büyük çoğun-

luğu doğrudan tarım ve hayvancılıkla önemli bir 

kısmı da dolaylı olarak tarım sektörüyle bağlantılı 

olan Rodop İli ve Doğu Makedonya - Trakya Böl-

gesi’ndeki bu fakirliğin dini, ırkı, milliyeti olmadığı-

nın altını çizerek, bölgeden yükselen bu çığlığın, 

ekonomik darboğazdaki tüm bölge insanının sesi 

olduğunu vurgulayarak hükümete bu sese kulak 

tıkamayarak, acil ekonomi politikalarını devreye 

sokması çağrısında bulundu.

“Azınlığın talepleri karşısında SyrizAnel hükümeti 

gerekli siyasi iradeden yoksundur” 

Konuşmasının sonunda Batı Trakya Müslüman 

Türk Azınlığı’nın çözüm bekleyen sorunları hak-

kında da hatırlatma yapan milletvekili, “Vakıflar 

konusu, dini özgürlükler, ifade ve toplanma hakkı, 

dernekleşme özgürlüğü vb gibi Azınlığın kronik-

leşmiş meseleleri konusunda SyrizAnel hüküme-

tini Azınlık ile diyaloğa girip, çözüm odaklı işbirliği 

yapmaktan uzak görüyorum. 

Unutmayın ki, Trakya’ daki vatandaşlarınız, dini 

ve kökeni ne olursa olsun, özel bir muamele 

arzulamıyorlar, sadece günlük yaşamlarının her 

alanında eşit muameleyi istiyorlar. Buna karşı-

lık gözlemlerimiz o ki, Syrizalı meslektaşlarımız 

sergiledikleri tutum, bahse konu alanlarda adeta 

eski uygulamaları zihinlerimizde yeniden canlan-

dırmaktadır.  

Son olarak 2016 yılı bütçesini onaylamadığımı 

ve her alanda daha verimli bir hükümet talebimi 

buradan açıklıyorum” ifadeleriyle konuşmasını 

tamamladı.  

https://www.youtube.com/watch?v=SGCZJNqH-

gXM&feature=youtu.be
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Basın Duyurusu - Bilgilendirme
 

KONU: 2017 MECLİS BÜTÇE KONUŞMASI
                               
                                                                                                          09-12-2016

     “Hükümet açıkça, Trakya’nın kalkınmasını ve halkının refah seviyesinin art-
masını istemiyor!”

 “Hükümet açıkça, Trakya’nın kalkınmasını ve halkının refah 
seviyesinin artmasını istemiyor!”

     Rodop Milletvekili İlhan AHMET, meclisteki 

2017 yılı bütçe görüşmelerinde söz alarak, Syri-

zAnel hükümetinin ekonomi politikalarını eleştirdi. 

Bölgesel kalkınma ve işsizlikle mücadeleki yeter-

siz politikaları üzerinden hükümete yüklenen Mil-

letvekili İlhan AHMET, “Özellikle Trakya bölgesi 

ve Trakya halkı sözkonusu olduğunda hükümet, 

çözümden uzak, isteksiz tutumu ile tam bir siyasî 

basiretsizlik örneği sergilemektedir” diye konuştu.  

     Konuşmasına, Başbakan Tsipras’ın geçtiğimiz 

günlerde ülkenin en fakir bölgesi olan Trakya’ya 

gerçekleştirdiği ziyareti değerlendirerek başlayan 

milletvekili, “Azınlığın yaşadığı bölgelere gerçek-

leştirdiği ziyarette Başbakan Tsipras’ında bizzat 

tespit ettiği Trakya, ülkenin en fakir bölgesidir. Bu 

tesbitine uygun bir vaad bekleyen fakir Trakya’nın 

fakir halkına Başbakan, uydu anteni müjdesini 

layık gördü” dedi. 

     “Ülkenin en fakir bölgesi Trakya’da açlık sını-

rındaki Azınlık insanına Başbakan, tv izleyerek 

doyun diyor!”

     İlhan AHMET, sanayi bölgesi yok olan, esanafı 

kepenk indiren, çiftçisi perişan haldeki, en yüksek 

işsizlik oranına sahip ülkenin bu en fakir bölgesi 
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Trakya’nın kalkınması ve halkın refahının arttırıl-

ması için hükümetin neden herhangi bir girişimde 

bulunmadığını sordu. 

     Hükümete ve ilgili bakanlıklara, “Trakya’ya 

yardım eli uzatmaktan sizi alıkoyan, korkutan 

çekinceleriniz nelerdir?” diye soran milletvekili, 

“Bölgedeki 120 bin Azınlık insanı açlık sınırınday-

ken, SyrizAnel’in onları uydu anteni müjdesi ile 

tv izleyerek doyurmak istemesi, hükümetin akıl 

almaz siyasî sürrealizminin, gerçeklik algısının 

çok acı bir örneğinir” dedi. 

     İlhan AHMET, hükümetin bölgeyle ilgili gerçek 

amacının ne olduğunu sorarak, “Amaç, gerçek-

ten Azınlık insanına tv hizmeti sunmak olsaydı, 

bunu 3.8 milyar Euro gibi bir meblağ harcayarak 

değil 50 milyon Euro gibi daha cüzi bir miktara da 

yapabilirdi” diye konuştu.

     “Hükümet için adalarınki desteklenmeye değer 

iken Trakya çiftçisi desteklenmeye değer değil!”

     Milletbekili, bölge çiftçisini yakından ilgilendi-

ren tarım teşvikleri konusunda ise Tarım Baka-

nı’na çağrıda bulundu. İlhan AHMET, Yunanistan 

Tarım Bakanlığı tarafından hazırlanan ve 2017 

tarım politikalarını belirlemek üzere Avrupa 

Birliği’ne sunulacak olan listede desteklenmeye 

gerekli bölgeler sıralamasında adalara yer verilir-

ken, Trakya bölgesine yer verilmemiş olduğunun 

altını çizdi. 

     Konuyla ilgili yatırdığı soru önergesiyle de ilgil 

bakanın dikkati çekmeye çalıştığını hatırlatan 

milletvekili, Trakya’nın da tıpkı adalar gibi tarımsal 

destek verilecek bölgeler listeesinde yer alması-

nın Trakya çiftçisi açısından hayati önem taşıdığı-

nı vurguladı.

     “Trakya bu kadar önemliyse, neden bu kadar 

fakir bırakılıyor??”

     İlhan AHMET, “Yunanistan merkezî siyasetin-

de önemli bir yeri olan, bizzat Başbakan tarafın-

dan da dile getirildiği üzere hükümet için de aynı 

şekilde öneme haiz olan Trakya, nasıl oluyor da 

son 50 yılda ülkenin en fakir bölgesine dönüşü-

yor?” diye sordu. Milletvekili, atfedilen bu öneme 

rağmen, Trakya için hükümet tarafından hazırla-

nan iişsizlikle mücadele ve kalkınmaya yönelik 

herhangi bir acil eylem planı ile geleceğe dönük 

projenin bugüne kadar ne vaad edildiğini ne de 

hayata geçirildiğini vurguladı. 

     Milletvekili, “Sizin SyrizAnel olarak Trakya’nın 

kalkınmasına yönelik siyasi iradeniz var mı??”  

diye sordu. 

     “Kapanan fabrikalar sanayi bölgelerini işlevsiz-

leştirdi”

     Gümülcine ve Dedeağaç sanayi bölgelerinde 

kapanan fabrikalara dikkati çeken milletvekili, 

bölgedeki yatırımların nasıl işlevsiz hale geldiğini 

dile getirerek, “Bölgesel kalkınmayı sağlayacak 

sanayicilerin, yatırımcıların ve işadamlarının dik-

katlerinin bölgeye çekilmesine, bölgede tutunma-

sına ve istihdam olanağı yaratılmasına engel ne?” 

diye sordu. 

     Milletvekili yanısıra, “6 ay önce onaylanan yeni 

kalkınma planı kapsamına da, bölgedeki sanayi 

ve ticaret odaları ile bizlerin teklifleri neden hiç bir 

surette nazarı itibara alınmadı?” diye belirtti.

     “Rodop İli işsizlikle mücadele programlarından 
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mahrum bırakılıyor”

     Milletvekili olduğu Rodop İli’ndeki yüksek 

işsizlik oranlarına işaret eden İlhan AHMET, hükü-

meti, Avrupa Birliği fonları kapsamındaki işsizlikle 

mücadele programlarından Rodop İli’ndeki işsiz-

leri mahrum bırakmakla eleştirdi. Hükümeti, AB 

fonlarını Rodop İli’ne yönlendirmediği gerekçesiy-

le eleştiren milletvekili, “Hükümetin, ne Trakya’nın 

ne de Rodop İli’nin kalkınmasını, halkının da 

refah seviyesinin artmasını istediğini düşünmüyo-

rum. Zaten hükümetin bunu yapacak ne gücü ne 

de siyasi iradesi vardır” diye konuştu.

     “Yanıkköy - Makas sınırkapısı ticari araçlar ile 

turist otobüslerine açılmalı!”

     İlhan AHMET, Rodop İli’nin ticarî ve turistik 

hareketlenmesine katkı sağlayacak Yunanistan 

- Bulgaristan arasındaki Yanıkköy - Makas sınır 

kapısının, özel araç dışında ticarî araçlar ile turist 

otobüslerinin geçişlerine de açılması yönündeki 

çağrısını da yineledi. Bölgedeki meslek odala-

rının taleplerini de dikkate alarak konuyla ilgili 

sunduğu soru önergesini de hatırlatan milletvekili, 

“Bölgemizdeki ekonomik hareketliliğe bir nebze 

de olsa katkı sağlayacak bu düzenlemeyi yapma-

nıza engel nedir?? Hükümetin korku ve endişesi 

nedir??”diye sordu. 

     “Türk vatandaşlarına 72 saatlik vize muafiyeti 

sağlanmalı!”

     Bir diğer sınır komşusu olan Türkiye’ye de 

dikkati çeken milletvekili, “Türkiye gibi büyük bir 

pazara komşu iken neden Türk vatandaşlarına 

72 saatlik vize muafiyeti getirilerek, bu pazarın ve 

turistlerin bölgeye akışı sağlanmıyor?” dedi.

     Dedeağaç limanından Türkiye limanlarına 

özellikle de turizm bölgelerine feribot seferleri 

düzenlenmesini de öneren milletvekili, “binlerce 

turistin karşılıklı hareketliliğinin ekonomik canlan-

maya yol açmasına neden imkân sağlamıyorsu-

nuz?” diye sordu.

     “Trakya bölgesine özel vergi muafiyeti düzen-

lemesi getirilmeli”

     Milletvekili İlhan AHMET ayrıca, Trakya’ya özel 

vergi muafiyetlerinin getirilmesi gerektiğinin altını 

çizdi. Milletvekili, bölgenin jeopolitik ve jeostratejik 

konumu dikkate alınarak, yerli ve yabancı ser-

mayenin Trakya’da yatırım yapabilmesinin önünü 

açacak şekilde vergi muafiyeti düzenlemelerinin 

uygulamaya konmasını talep etti. 

     “Gerçekleştirilmesi mümkün olmasına rağmen, 

bölgenin taleplerini yerine getirecek bir siyasî 

irade yok!”

     İlhan AHMET konuşmasını, “Hükümeti, tüm 

bu sorulara gerçek ve samimi şekilde cevap 

vermeye davet ediyorum. Zira cevapların, icra-

ası mümkün olan cevaplar olduğunu biliyoruz. 

Bilmediğimiz ise, hükümetin bu cevapları icraata 

çevirecek siyasi iradesinin olup olmadığı ile ger-

çekten Trkaya’nın kalkınmasını ve halkının refah 

seviyesinin artırılmasını isteyip istemediğidir. Bu 

nedenle 2017 bütçesine oyum, RED’ dir.” diyerek 

tamamladı.

https://www.youtube.com/watch?v=E27wdo-

osZQ8&feature=youtu.be
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Atina, 21- 11- 2017
KONU: Eyalet Başkanı Hristos Metios’un, Doğu Makedonya – Trakya  bölgesi 
kalkınma planının Meclis Bölgesel Kalkınma Komisyonu’ndaki sunumunda, 
milletvekili İlhan Ahmet’in görüşleri.

Eyalet Başkanı Hristos Metios’un, Doğu 
Makedonya – Trakya  bölgesi kalkınma planının Meclis 

Bölgesel Kalkınma Komisyonu’ndaki sunumunda, 
milletvekili İlhan Ahmet’in görüşleri.

 Yassıhöyük (İasio) barajı, tütün üreticile-

rinin desteklenmesi ve çokkültürlü tarihi mirasımı-

zın ortaya çıkarılması Rodop milletvekilinin asıl 

görüşlerini oluşturmaktadır. 

21 Kasım 2017 Salı günü, Atina’da “Başkan Atha-

nasios Konst. Tsaldaris” toplantı salonunda, sayın 

Dimitris Gakis başkanlığında, Meclis Bölgesel 

Kalkınma Komisyonu “Doğu Makedonya – Trakya 

Bölgesi Kalkınma Planı Stratejisi hakkında bilgi-

lendirme” gündem konusu ile toplanmıştır.

Komisyon üyelerini, Doğu Makedonya – Trakya 

Eyalet Başkanı sayın Hristos Metios ve ilgili yetkili 

memurlar bilgilendirmişlerdir.

Yaz boyunca sunmuş olduğu soru önergeleri ile 

gündeme taşıdığı Yassıhöyük (İasio) barajı konu-

suna, tütün üreticilerinin desteklenmesine, tarihi 

kültürel mirasımızın ortaya çıkmasına ve Doğu 

Makedonya – Trakya Bölgesinde dağınık bir şe-

kilde bulunan Osmanlı tarihi eserlerinin korunma-

sına odaklanan Rodop milletvekili İlhan Ahmet’in 

konuşmasını sizlere sunuyoruz:

« Ben de, bugün Komisyon’a katılan Doğu Ma-

kedonya – Trakya Eyalet Başkanına hoşgeldiniz 

diyorum.

Sayın Eyalet Başkanı, şuanda Rodop ilinde birin-

cil sektördeki bazı konulara değinmek istiyorum. 

Bazı özel konular hakkında Meclis’i ve tabi ki 

Komisyon’u bilgilendirmenizi istiyorum.

Öncelikle, sizlerin de bildiği üzere, Yassıhöyük 

(İasio) barajı konusu vardır ve bu baraj projesi 

yirmi beş yıldan beri gelip geçmiş bütün valilerin, 

eyalet başkanlarının ve tüm hükümetlerin vizyonu 

olmuştur. Bu projenin amacında tabi ki, bölge-

deki tüm çiftçilerin ve özellikle tütün üreticilerinin 

üretimi arttırmış olacağından dolayı, oradaki bazı 

sulama projelerinin de hayata geçirilmesi vardır. 
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Üretimin artması da, otomatik olarak bu insanları-

mız için daha iyi bir gelir demektir. Bilindiği üzere, 

Rodop ilindeki toprak reformu son on yıl içinde 

tamamlanmıştır. Dolayısıyla, birincil sektörün 

gelişmesi ve bölge ekonomisinin kalkınması için, 

Yassıhöyük (İasio) barajı kesinlikle yapılmalı, 

hatta baraj tamamlanır tamamlanmaz uygun su 

dağılım ağları oluşturulmalıdır.  

Bu konuyla ilgili olarak sayın Eyalet Başkanı, hem 

sizin hem de Yunan 

Meclis’inin de bildiği 

üzere, bu projenin ne 

durumda olduğunu 

öğrenmek için ilgili Ba-

kanlığa iki soru önerge-

si sunmuştum. Meclise 

sunduğum bu soruya 

Çevre Bakanlığı’ndan 

gelen cevapta, bu 

projenin sizin yetkiniz-

de, sizin korumanız ve 

yönlendirmeniz dahilinde olduğu ve Bakanlığın 

her tür gerekli girişimi yapmaya hazır olduğu 

belirtilmişti.

Bu proje ile ilgili durumun ne olduğu hakkında 

bize bilgi vermenizi istiyorum. Top  sizde mi yoksa 

Bakanlıkta mı?

Bize dağıtmış olduğunuz yazıda gördüğüm 

üzere, sayın Eyalet Başkanı, evet bu barajdaki su 

dağıtım ağlarından söz ediyorsunuz fakat barajın 

kendisinden hiç söz etmiyorsunuz. Bize dağıttığı-

nız bu broşürde bu konuyla ilgili hiçbirşey bildirmi-

yorsunuz.

Sonuç itibariyle, bu Yassıhöyük (İasio) barajı ile 

ilgili son durumın ne olacak bilmek istiyoruz.

İkinci bir konu da tabi ki, birincil sektörle bağlantılı 

olan tütün üreticileri bölgesinin durumudur.

Özel olarak, sizin yetkileriniz dahilinde bize cevap 

vermenizi istediğim bir konu var: Bildiğiniz üzere, 

yeni Ortak Tarım Politikası (KAP) ile kesilen ve 

her geçen gün daha da azalmaya devam eden 

yardımlar tütün üreticilerini büyük zarara uğrat-

mıştır. Tabi ki, Avrupa Parlamentosu milletvekili 

sayın Kirkos ile birlikte Avrupa Parlamentosu’na 

yapmış olduğumuz müdahalelerden sonra, Avru-

pa Tarımsal Kalkınma Komiseri sayın Hogan’dan 

aldığımız cevabta, bizim bölgelerimiz gibi olan 

dağlık ve dezavantajlı bölgelere, hem birincil 

sektörün II. Aşaması’ndan hem de doğrudan 

sübvansiyonlardan özel programlar uygulanabilir 

denilmektedir.  

Şimdi, bu yeni üretici grupları imkanı ile, bildiğiniz 

gibi bizim Bölgemizde de bununla ilgili toplantı 

gerçekleşmiştir. Böylece Eyalet Başkanlığı, üretici 

grupların işbirliği ile, ki onlar da Tütün Üreticileri 

Kooperatifi’dir, ve ilgili Bakanlıklarla da işbirliği ya-

parak tütün üreticilerinin desteklenmesi için farklı 

programların hayata geçirilmesini sağlayabilir. 

Bu konuyla ilgili bir inceleme, bir çalışma yaptınız 

mı? Bu insanlarımıza yardım edebilme açısından, 
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en azından II. Aşama fonlarının dolaylı yardım-

larından faydalanabilmek için, üretici gruplarıyla 

işbirliği yapılmasıyla ilgili Eyalet’in tutumu nedir?

Sayın Eyalet Başkanı, sizin, bölgede eskilerden 

süregelen bazı projeleri tamamlamak için olağa-

nüstü çabalar gösterdinizi ve hatta bölgenin turiz-

mi ve kültürel gelişimi için önemli adımlar attınızı 

belirtmek istiyorum. 

Ama yine de bölgedeki çok kültürlülüğü öne çı-

karmada ve kültür ve din konularında da yapılabi-

lecek daha çok işlerin olduğuna inanıyorum. Her 

ne kadar sunduğunuz işbirliği son derece iyi olsa 

da, bölgemize turist çekebilmemiz ve bölgemizin 

zenginliklerini ortaya çıkarabilmemiz ve bu mü-

kemmel çok kültürlülük içinde barışçıl bir şeklide 

yaşadığımızı gösterebilmemiz açısından, daha 

fazla geliştirilmesi ve derinleştirilmesi gerekmek-

tedir. 

 Ben tekrar sizin burada olmanızdan duyduğum 

menuniyeti dile getirmek istiyorum, size tekrar 

hoşgeldiniz diyorum ve sorularıma tatmin edici 

cevaplar almayı umuyorum.»

Sayın H. Metsios’un İlhan Ahmet’e cevapları: 

 Yassıhöyük (İasio) barajının tamamlan-

ması için, kamu yatırım programından 1.2 milyon 

sağlanmıştır.

 Dimitoka’daki Bayazıt  camii ve Doğu 

Makedonya – Trakya Bölgesi’ndeki başka 

İslami anıtlar Kültürel Entegre Bölgesel Yatırım’ı-

na dahil edilmiştir.

Sayın İlhan, Yassıhöyük (İasio) barajının büyük 

bir bölümü tamamlanmıştır. Sonuçlanması için, 

Eyaletimizin sorumluluğunda olan sadece bir 

çalışma kalmıştır. Ancak öngörülemeyen, fakat şu 

andaki programa dahil edilerek çözüme ulaştıra-

cağımız sulama ağlarıdır. Yani, sulama ağlarının 

inşaat projesinin başlaması ve bu barajdan hepi-

mizin faydalanabilmesi için bu paraların yatması 

gerekmektedir, bu mebla da onaylanmıştır.

İLHAN AHMET (mikrofonsuz): Sizce bu ne zaman 

biter?

HRİSTOS METİOS (Doğu Makedonya – Trakya 

Eyalet Başkanı): Ben göreve geldiğimde bu sorun 

zaten vardı, çalışmanın yapılması için gereken 

1.2 milyon Evro’nun sağlanması için uğraştık ve 

bu onaylandı, tabi ki çalışmanın ilerlemesi için 

yine bir zamana ihtiyaç var, bu işin başka bir yolu 

yok. Maalesef, bu para daha önce sağlanmamış-

tı.

Bölgemizdeki tütün üreticilerinin başkanı ve Yöne-

tim Kurulu ile devamlı bir işbirliği içindeyiz. Tütün 

bizim bölgemiz için, özellikle de Rodop ve İskeçe 

için çok önemli bir üretimdir. İşbirliğimiz var. Bu 

programlar için, tekrar söylüyorum, evet plan da 

var istek de var, fakat bunlar tamamlanmadan 

önce herhangi bir duyuruda bulunmak istemedim, 

bu yüzden de yazıma dahil etmedim sayın İlhan.

Ama biz zaten iletişim içindeyiz ve bu konuyu 

ileriye taşımak ve hayata geçirmek için birlikte 

üzerine düşeceğiz. 

 Tütünü konuştuk zaten, aynı şekilde müslüman-

lara ait anıtların var olup olmadığını da. Entegre 

Bölgesel Yatırım’a dahil İslami anıtlar var evet, 

Dimotoka’daki Bayazıt, Drama’daki Arap Camii 

gibi, ama ben sadece destek programına dahil 

olanları belirttim. Tabi ki, bu süreç tamamlanınca 

daha başkaları da olacaktır.
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MİLLETVEKİLİ İLHAN AHMET, DOĞU-MAKEDONYA VE 
TRAKYA EYALET BAŞKANI YORGOS PAVLİDİS’ İN 

DİNLENDİĞİ MECLİS EYALETLER KOMİSYONU’ NDA 
FİKİRLERİNİ DİLE GETİRDİ

                                                                                                           30-03-2016

 Sayın Eyalet Başkanı, öncelikle söyledik-

lerinize katılıyorum. Ama maalesef, eyaletin bazı 

avatajlarının dezavantaja dönüştüğünü görmek-

teyiz. Türkiye ve Bulgaristan ile olan sınırları-

mızdan, bölgedeki iki limanın ne kadar büyük bir 

zenginlik olduğundan, çok kültürlülükten, büyük 

avantajlarımızdan, üniversiteden, belki de şimdi-

ye kadar Yunanistan’da var olmuş en iyi sanayi 

bölgesinden, hatta, devletin çabalarına rağmen, 

sonuç itibariyle bölgede gelişimin yaşanmadı-

ğından bahsettitiniz. 2010 yılından sonra bazı 

çabalar gösterildiğine değindiniz, ki, bunun biz de 

farkındayız. Fakat bölgenin gelişimden mahrum 

kalmasının gerçek nedeni, gerçek sebebi nedir? 

Bence, bunun gerçek nedeni bizim kendi kötülü-

ğümüzden kaynaklanmaktadır.  Bölgenin sahip 

olduğu bazı özellikler nedeniyle, ve herşeye rağ-

men her alanda temsil edilen sessiz sakin barışçıl 

bir Azınlık’ ın varlığından dolayı, bazıları bilinçli 

olarak kuşkular ve korku sendromları geliştirmiş-

lerdir. Bazıları Trakya ile politika yapabileceklerine 

ve vatanseverliği gaspedebileceklerine inandılar.

Nacizane fikrime göre, bu mükemmel bölgeyi, işte 

bütün bunlarla, bu noktaya getirdik. Rodop ilinde, 

nüfusun tüm topluluklarının karar alma mercilerin-

de eşit katılımı bulunmaktadır. Bölgenin gelişi-

minde ve bölgede barışçıl bir yaşam için Azınlık 

çok önemlidir. Sizin de belirttiğiniz gibi, sayın 

eyalet başkanı, bölgede sorunlar var. Yunanistan 

geneliyle karşılaştırdığımızda, Trakya’ daki okulu 

bırakma oranının (öğrenci firesinin) hâlâ ne kadar 

yüksek olduğunu görüyoruz.

Yerli halk, birlik olmuş ve bölgenin gelişimi için 

resmen savaş veriyor. Fakat birçok makam işin 

içine girince ve karışınca, Trakya kelimesini de 

duydukları anda gelişim ne yazık ki, gelemiyor.

Eğitime ve tarım sektörüne daha fazla önem ver-

menizi sizden rica ediyorum.  Örneğin, işlenen tek 

ürün olan tütün hakkında düşünceleriniz neler? 

‘Basma’ olarak bilinen tütün tipi mutlaka devam 

etmeli. Sonuç itibariyle, bu eşşiz ürünün üretimi-

nin devamı için Eyalet Başkanlığı ne düşünüyor, 

Eyalet’in bu konuda  planları neler? Bölgemizin 

gelişiminde bu ürünü ne şekilde ön plana çıka-

rabiliriz, destekleyebiliriz ve bölge gelişimimize 

katabiliriz?

Teşekkürler                           

 https://www.youtube.com/watch?v=uHc0h6jJ-

8pI&sns=fb
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DEMOKRATİK İTTİFAK MECLİS GRUBU

Prot. No. 2748 / 24-10-2018
                                                                                                  Atina, 24 -10- 2018
SORU ÖNERGESİ
- Ekonomi ve Kalkınma Bakanı, sayın İ. Dragasakis’in,
- Maliye Bakanı, sayın E. Tsakalotos’un,
- Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı, sayın E. Achtsiog-
lou’nun dikkatlerine,
KONU: ‘Hükümetin politikası küçük işletmeleri yok ediyor’

Hükümetin politikası küçük işletmeleri yok ediyor

Bayan ve Bay Bakanlar, 

Ülkenin ortalama olarak dört yıldır SİRİZA-ANEL 

hükümeti tarafından yönetilmesi soonucu, eko-

nomi göstergeleri, özellikle de küçük işletmeler 

için, hiç de iç açıcı değildir, hatta hayal kırıklığı 

yaratmaktadır:

• Bankaların – gereksiz- üçüncü defa 

sermayelendirilmelerinden sonra banka sistemi-

nin iyice değer kaybetmesi, ve hükümetin ger-
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çek ekonomiyi ve özellikle de küçük işletmeleri 

destekleyebilecek, ‘kırmızı’ krediler gibi bankala-

rın likiditesini engelleyen sorunları çözmesindeki 

yeteneksizliği göstermektedir.

• AB (ESPA) Programlarının gerçekleşmesi 

durumu resmen can çekişiyor. Hükümet belki de 

kağıt üstündeki bu desteklerle ilgili övünüyor-

dur, ama gerçekler kendilerini yalanlamaktadır: 

AB ‘Rekabet Edebilirlik, Girişimcilik ve İnovas-

yon’ Programı’nın (ΕΠΑνΕΚ) finansal emilimi 

449.499.594 Evro’dur, bu da %9,74 (Eylül 2018 

verileri) gibi bir oran demektir. Hatta, bu yılki 

finansal emilim, geçen yıla kıyasla, %39 gibi bir 

azalma göstermiştir! Büyük fonlar, Avrupa Yatırım 

Bankası’nda (ETEAN) yada aracı mali destek 

birimlerinde (bankalar, venture capital funds,vs.) 

‘park edilmiş olarak’ değerlendirilmeden bekle-

mektedir.

• Hükümetiniz, 2016 yılında, orta ve küçük 

işletmelerin vergilendirme oranını %26’ dan %29 

yapmıştır. Dört işletmeden birinin, yapmış olduğu 

düzenlemelere rağmen, vergi dairesine vadesi 

geçmiş borcu vardır. Mahkeme dışı çözüm bulma 

uygulamasını getirdiniz, ama şirketler kamuya 

olan borçlarında dahi bu uygulamaya güvenmi-

yorlar.

• Dört işletmeden birinin, yine geçiktiril-

miş sigorta borçları bulunmakta. SİRİZA-ANEL 

hükümeti, sigorta primlerini üç katına çıkararak 

işletmecileri ve küçük işletme sahiplerini büyük 

zora sokarak, toplam gelirlerinin % 20’sini sigorta 

primlerine yatırmaya zorlamıştır. Ve şimdi gelmiş 

hükümet, bunları azaltacağına dair seçim öncesi 

vaatlerde bulunmaktadır... Bu arada da, Tsipras 

– Kammenos politikasının sonuçları iş piyasasın-

da kendini göstermektedir, küçük işletmeler kilit 

vurmakta, yarım günlük (part time) işler ve kaçak 

işçilik hızla artmaktadır. Toplumda bu olumsuz-

luklar baş göstermiştir ve bunları artık geri çekme 

gibi bir durumunuz yoktur.

• SİRİZA-ANEL hükümeti tarafından 

KDV’nin (FPA) % 13’ten % 23’e daha sonra da % 

24’e çıkarılması, başka özel vergilerin getirilmesi, 

ki bunlar da artık konsolide edilerek tam anlamıy-

la uygulanmaktadır. Böyle olunca da, küçük ve 

orta işletmelerin birikmiş borçları daha da artmış-

tır. Sonuç: ‘gayri resmi’ işletmeçilik mantığının ve 

gerçeğinin hızla ve endişe verici şekilde artması 

ve yayılmasıdır. Devlet para kazanacağı yerde 

para kaybetmektedir.

• İktidarda olduğunuz bu süre esnasında, 

işletmelere vurulan binlerce kilit, zaten uygula-

makta olduğunuz başarısız politikanın yalanla-

namaz ıspatıdır. Bugün bile, işletmelerin % 40’ı 

önümüzdeki birkaç ay içerisinde işletmelerini 

kapatmayı muhtemel görüyor. 20 yunan işletme-

sinden biri bile yakın gelecekte herhangi bir ya-

tırım gerçekleştirmeyi muhtemel görmüyor. Tüm 

kategorilerdeki, küçük, orta, büyük, işletmelerin 

içinde bulunduğu yatırım güvensizliği, artık yunan 

ekonomisinin yapısal bir özelliği haline gelmiştir. 

Bu sizin bir başarınızdır, kendi politikalarınızla ve 

kendi uygulamalarınızla bunları başardınız.

Yukarıda belirtilenlerde de görüldüğü üzere, bu 

dört yıllık idareniz süresince, küçük işletmelerin 

ekonomisine olumlu yansımış olan bir tek uygula-

ma bulunmadığından, 

Belirli bir plan sunmayıp ve hatta artık iktidar 

olmayacağınız bir gelecek dönem için, sadece 

seçim öncesi dağınık sözler verdiğinizden,

Herhangi bir politikanızın olmayışı gerçeği, küçük 

işletmeleri çıkmaza sürüklediğinden, sizlere soru-
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yoruz:

1. Küçük işletmeler için, bu dayanılmaz ver-

gi oranları ve aşırı yüksek sigorta primleri azaltıla-

cak mı?

2. Küçük işletmelerin boğazında resmen bir 

düğüm olan bu ‘kırmızı’ kredilerin düzenlenmesi 

ile ilgili hükümet bir inisiyatif alacak mı ve bu işlet-

melere yeni bir iş başlangıcı yapmak için ikinci bir 

imkan verecek mi?

3. Varolan sistemi boşu boşuna değerlen-

dirmeye çalışarak bir çıkış yolu arayanlar için, 

mahkeme dışı çözüm bulma sürecinde önemli 

değişiklikler yapılacak mı?

4. Bugün imkansız olan, küçük işletmelerin 

banka finansmanlarına ulaşımını kolaylaştırmak 

için neler yapacaksınız?

5. Hükümet, para maliyetini azaltmak için, 

banka borçlarını azaltmayı düşünüyor mu?

6. Küçük işletmelerle ilgili AB (ESPA) 

Programları’nın sonuç değerlendirmeleri neden 

gecikiyor ve gerçek ekonomide çok önemli sorun-

lara sebep olan bu programların ödemeleri neden 

yapılmıyor?

7. Küçük işletme kurmak ve izin almak 

süreçlerini basitleştirmek, adaleti hızlandırmak, 

vergi idaresini modernleştirmek ve elektronik 

uygulamayı (E-İş) kolaylaştırmak için gerekli deği-

şiklikleri yapmakta hükümet niçin gecikiyor?

8. Özellikle işsiz gençlere, işsiz genç 

kadınlara ve işsiz yaşlılara yeni çalışma alanları 

oluşturmak için, küçük işletmelere hizmet sunma 

imkanlarını yaratmayı hükümet düşünüyor mu?

9. Küçük Yunan işletmelerinin dış ülkelere 

kaçmaması için, hükümet önlemler almayı düşü-

nüyor mu?

10. Küçük işletmelerede inovasyonu (yenilik-

çiliği) desteklemek için, hükümet hangi önlemleri 

almayı planlıyor?

Soruyu yönelten milletvekilleri

Odisseas Konstantinopoulos

Giannis Koutsoukos 

Vasilis Kegkeroglou 

Georgios Arvanitidis 

İlhan Ahmet 
Evaggelos Venizelos 

Leonidas Grigorakos

Athanasios Theoharopoulos 

Georgios Karras

Chara Kefalidou

Dimitris Kremastinos 

Dimitris Konstantopoulos 

Andreas Loverdos 

Giannis Maniatis 

Kostas Mpargiotas

Theodoros Papatheodorou 

Kostas Skandalidis 

Michalis Tselepis 

Evi Christofilopoulou 
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SORU ÖNERGESİ VE İLGİLİ EVRAKLARIN SUNUMU

Prot. No. 1648/143 -2018

Ekonomi Bakanı sayın E. Tsakalotos’un dikkatine, 

Konu: Kreditörlerin (alacaklıların) talebi üzerine, yerel toplumdan gizlice Super 

Fon Kasası’na (İpertameio) devredilen Rodop ilindeki 104 Kamu gayrimenkulü 

hangileridir? 

Kreditörlerin (alacaklıların) talebi üzerine, yerel toplumdan 

gizlice Super Fon Kasası’na (İpertameio) devredilen Rodop 

ilindeki 104 Kamu gayrimenkulü hangileridir? 

Hiç şüphesizdir ki, SİRİZA – ANEL hükümetinin 

en yıkıcı kararlarından biri, kamu mallarının, 

borcun geri ödenme garantisi olarak 99 yıllığına, 

Yunan Holding ve Gayrimenkul A.Ş. Super Fon 

Kasası’na (İpertameio’ya) devredilmesidir.

Kreditörlerin mutlak denetiminde olan Super Fon 

Kasa’nın yönetimi, yakına 

kadar kendisine devredilen 

mülkiyetle yetinmeyip, yazılı 

olarak 14 Haziran 2018 ta-

rihinde, Yunan Kamu Gayri-

menkulleri’nden daha 10.119 

gayrimenkulün kendi kardeş 

şirketi olan “Kamu Gayrimen-

kul A.Ş.”ne devredilmesini 

talep etmiştir.  

Hükümet de hemen harekete 
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geçerek Super Fon Kasası’nın bu talebini yerine 

getirmeye koyulmuş ve Ekonomi Bakanlığı’nın 

ΥΠΟΙΚ 0004586 ΕΞ 2018 sayılı kararı ile (ΦΕΚ  

Β’ 2320 / 19-6-2018) Yunan Kamu Gayrimen-

kullerine ait,  toplamda 511.357.451m² lik arazi 

ve 22.601 m² lik yapılı yüzeyden oluşan 10.119 

gayrimenkulü “Kamu Gayrimenkul A.Ş.”ne devret-

miştir. 

Hükümet Ekonomi 

Politikası Konse-

yi’nin Ekonomi 

Bakanlığı’na aynı 

gün yetki vermesi ve 

bu 10.119 gayri-

menkulün sadece 

Milli Kadastro Kod 

Numarası ile belirtil-

dikleri ve konumları-

nın, kapsamlarının, 

kullanımlarının ve diğer ayrıntılarının herhangi bir 

açıklaması olmadan, Resmi Gazete’nin yayın-

lanması da özel bir durumdur, sonuç itibariyle 

Bakanlık tepkilere sebep vermemek için böyle 

davranmıştır. 

Bu gayrimenkullerin 104 tanesi Rodop ilinde 

bulunmaktadır ve Hükümet bir kez daha bu gay-

rimenkulleri kullanan, değerlendiren ve değerlen-

dirmek üzere sahiplenen Yerel Toplumun fikrini ve 

onayını almadan hareket etmiştir.

Sayın bakan size soruyorum:

- Rodop ilinde bulunan ve kreditörlere (ala-

caklılara) devredilen bu 104 kamu gayrimenkul 

hangileridir?

- Yerel toplumun fikrini aldınız mı yada 

almayı düşünüyor musunuz?

- Kararlarınızı gözden geçirmeyi düşünü-

yor musunuz?

Meclisi ve vatandaşları bilgilendirmek adına aşa-

ğıda belirtilen verileri sunmanızı rica ediyorum:

Kreditörlerin talebi üzerine yerel toplumdan gizlice 

Super Fon Kasası’na (İpertameio’ ya)  devredilen 

Rodop ilindeki 104 kamu mülküne ait tüm veriler.

Soruyu yönelten 

İlhan Ahmet

Rodop ili Milletvekili
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BASIN BÜLTENİ                         26-07-2018
Konu: Rodop ilindeki polis memurlarının sorunları Vatandaşı Koruma Bakanı’ 
na bildirildi

Rodop ilindeki polis memurlarının sorunları Vatandaşı 

Koruma Bakanı’ na bildirildi

Rodop İli milletvekili İlhan Ahmet, İçşileri Bakan-

lığı’na ve Vatandaşı Koruma Bakan Vekili sayın 

Nikos Toskas’a sunmuş olduğu bildiri ile, Rodop 

ilindeki polis memurlarının sorunlarını bildirdi. 

Milletvekili, Rodop İli Polis Memurları Birliği’nin 

kendisine rapor olarak sunduğu ve Rodop ilindeki 

polis memurlarını ilgilendiren tüm konuları içeren 

bildiriyi 

yetkililere 

iletti.

Sunulan 

ana ko-

nulardan 

bazıları şu 

şekildedir: 

a) 4472/2017 ve 2946/2001 sayılı yasalarda yapı-

lan değişikliklerin onaylanmasından kaynaklanan 

işlevsizlikler, yani bu çerçevede, 100 Evroluk 

ödeneğin uzatılmasına polis memurlarının dahil 

edilmemesi ve eşlerden biri Silahlı Kuvvetlerde 

ve diğeri de  Güvenlik Kuvvetlerinde ise, birlikte 

hizmet etme imkanından faydalanamamaları, 

b) Rodop İli Emniyet Müdürlüğü tarafından 

yaklaşık 100 daimi pozisyonun silinmesi ve Yeni 

Kalanca (N. Kalisti) Karakolu’nun kapatılması

c) Bina Yönetmeliğiyle çelişen Şapçı Karako-

lu’ndaki sefil güvenlik ve hijyen koşulları ve bu 

yapıların acil onarımını gerektiren durum,

d) Gümülcine Mahkemeleri’nde tranfer (geçiş) bö-

lümünün çalışmaması, çünkü Rodop ili Emniyet 

Müdürlüğü,  bu bölümün oluşturulması için gerekli 

olan güvenlik ve hijyen şartlarına uygun bir yer 

bulamamaktadır,

e) Yanıkköy’e (Nimfea) Pasaport Kontrol Noktası 

yada Emniyet Bürosu kurulması, buna paralel 

olarak da, denetimin hem polis memurları hem de 

vatandaşlar için daha iyi bir şekilde sağlanabilme-

si açısından, Rodop İli Emniyet Müdürlüğü’ndeki 

daimi personel pozisyonlarının arttırılması,  

f) Daha önceki yıllarda göçmenlerin düzensiz 

barınmasından dolayı önemli hasar görmüş olan 

Gümülcine Karakolu yatakhanelerinin ve ortak 

kullanım alanlarının yenilenmesi,

g) Rodop İli Emniyet Müdürlüğü’nde, Polis Oku-

lu’nda ve polis memuriyetlerindeki çalışanların 

çocuklarının Gümülcine’nin Kosmio yerleşim 

bölgesindeki kreşe, Gümülcine Belediyesi’nin 

Emniyet Müdürlüğü’ne tahsis etmiş olduğu servis 

otobüsü ile götürülmesi, ki bu otobüs zaten kulla-

nılmamaktadır. Ayrıca Polis Birliği bunun dönü-

şüm maliyetini karşılamaya hazırdır.

Milletvekili “Rodop ilindeki Polis memurlarının bu 

haklı taleplerinin karşılanması, sadece bir hizmet 

süreci değildir, aynı zamanda, zor şartlar altında 

görevlerini yerine getiren bu çalışanlara karşı si-

yasi yetkililerin bir önceliği ve yükümlülüğü olarak 

algılanmalıdır’’diye belirtti.  
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SORU ÖNERGESİ

      Protokol No: 2182/04-10-2018

         Atina, 04-10–2018

Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’nın dikkatine, 

KONU: İstihdam Sağlama Hesabı (LAEK-ΛΑΕΚ) programlarına katılan binlerce 

dernek ve işçinin eski ödeneklerinin İş ve İşçi Bulma Kurumu OAED tarafından 

geciktirilmesi.

İstihdam Sağlama Hesabı (LAEK-ΛΑΕΚ) programlarına ka-

tılan binlerce dernek ve işçinin eski ödeneklerinin İş ve İşçi 

Bulma Kurumu OAED tarafından geciktirilmesi.

Trakya’daki İsçi Sendikaları yönetim kurulları 

tarafından bizlere yapılan suç duyurusuna göre, 

İstihdam Sağlama Hesabı (LΑΕΚ) programları 

tarafından finanse edilen küçük işletmelerin öde-

neklerinin, programların tamamlanmış olmasına 

rağmen, 2015 yılından beri daha ödenmemiş 

olduğu belirtilmektedir.

Bu durum sonucunda da, Kuruma karşı bir gü-

vensizlik tablosu ve aynı zamanda programda yer 

almış olan şirket ve çalışanlar için de bir ekono-

mik sıkıntı söz konusu olmaktadır.

İstihdam Sağlama Hesabı (LΑΕΚ) programlarına 

ödenme yapılması için ise, elektronik başvuru 

yapılması gerekmektedir (en azından Profesyonel 

İşletme Dernekleri Federasyonu gibi birimler için 

bu şekildedir), fakat bu başvuru için de her birime 

program başına  ödenecek kesin miktarı belirten 

LAEK – OAED yönetim kurulu kararı gerekmek-

tedir. Paylarına düşen ödenek miktarını bilme-

dikleri sürece, ilgili kişilerin ödenek başvurusunu 

yapmaları mümkün değildir. Hatırlatacak olursak, 

buna benzer 

bir durum 

2017 yılının 

Mart ayında, 

LAEK 2014 

programları 

ile de yaşan-

mıştı.

Yukarıda 

belirtilenlerin 

akabinde 

size soruyorum:

A) Bu programlara katılan işçilerin, işveren 

temsilcilerinin ve işçi merkezlerinin ödemeleri 

hangi sebeplerden dolayı daha yapılmamıştır?

B) Bu süreci hızlandırmak için neler yapa-

caksınız?  

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet
Rodop İli Milletvekili
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   Atina, 15 Mart 2018 
ÇALIŞMA,                 Prot. No. :39
SOSYAL GÜVENLİK VE     
SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLIĞI
  Yunan Parlamentosu’na
BAĞIMSIZ MECLİS     Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne
DENETİMİ BÖLÜMÜ    Soru Önergeleri Bölümü 

Adres :  Stadiou 29       Atina
P.K. - Şehir: 101 10 – Atina
TELEFAX: 210 5203872        
Bilgi için:  Z.Adamopoulou    
Telefon:  2131516472   
e-mail: ypertns@ypakp.gr

KONU: ENKLO VE SELMAN’ ın eski çalışanlarına istisnai maddi yardımın öden-
mesi ile ilgili   
İLGİLİ SORU: 2687/17.01.2018 sayılı Soru Önergesine CEVAP

ENKLO VE SELMAN’ ın eski çalışanlarına istisnai 
maddi yardımın ödenmesi ile ilgili   

İLGİLİ SORU: 2687/17.01.2018 sayılı Soru Önergesine cevap

Milletvekili İlhan Ahmet’in Yunan Parlamentosu’na 

sunmuş olduğu yukarıdaki soru önergesi ile ilgili 

olarak, size aşağıdaki bilgileri sunuyoruz:

Bin (1000) Evroluk istisnai maddi yardımlar, 

3746/2009 sayılı Kanunun 74. maddesinin

1.fıkrasının (b) bentine göre ödenmektedir. Fakat 

bu yardımın verilmesi, 2012 – 2014 döneminde 

aslında askıya alımıştı, çünkü bu süre zarfında 

önceki hükümet sadece bir sendikanın başvuru-

sunu onaylamıştı. 2015 – 2017 yılları arasındaki 
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üç yıllık dönemde ise, 6.800 işçiyi ilgilendiren 

toplamda 50 başvuru yapılmıştır, hatta 1.200 kişi 

ile ilgili artı 11 başvuru daha bulunmaktadır. 

‘Mevduat ve Yatırım Garanti Fonu  {…..} ve başka 

hükümler’ (ΦΕΚ 27 Α’/16-2-2009) 

ile ilgili 3746/2009 sayılı Kanunun 

74. maddesinin 1.fıkrasının (b) 

bentine göre, ekonomik krizden 

yada başka sebepten dolayı zor 

durumda olup işsiz olmayan yada 

yardım alan kişilere, OAED İş 

ve İşçi Bulma Kurumu Yönetim 

Kurulu, bin (1.000) Evroya kadar 

tek seferlik bir maddi destek ve-

rebilir, tabi ki bu yardımın verilme kriterleri İçişleri, 

Ekonomi, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlık-

larının kararı ile belirlenecektir. Belirtmek gerekir-

se, kanuna göre, bu bin (1000) Evroluk ekonomik 

yardım sadece yardım alan yada işsiz olmayan 

kişiler için öngörülmektedir.

a) Birleşik Tekstil A.Ş.’nin (Ενωμένη 

Κλωστοϋφαντουργία ΑΕ)  520 eski çalışanının 

temsilcilerinin 28/11/2017 tarihli taleplerinden ve 

b) SELMAN A.Ş.’nin («SHELMAN (ΣΕΛΜΑΝ) 

Α.Ε.») 391 çalışanını temsil eden işçi birliklerinin 

24/11/2017 ve 04/12/2017 tarihli taleplerinden 

sonra, bu şirketlerden işsiz kalmış olan ve İş ve 

İşçi Bulma Kurumu OAED kütüklerine kayıtlı olan, 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanış-

ma, İçişleri ve Ekonomi Bakanlıklarının kararla-

rının öngördüğü şartlara uygun olan kişilerin bu 

bin (1.000) Evroluk tek seferlik maddi desteği 

alabilmeleri için,  bakanlığın yetkili birimi bizleri 

bu konuyla ilgili Ortak 

Bakanlık Kararları çıkar-

maya yöneltmiştir.

Konuyla ilgili Ortak 

Bakanlık Kararları 8 Mart 

tarihinde imzalanmıştır 

ve bunlar yakın bir süre-

de yayınlanacaktır.

       

BAKAN VEKİLİ

 

                     

NASOS İLİOPOULOS

(Elektronik imza)

ZACHAROULA ADAMOPOULOU
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